
  

 
SESIÓN PLENARIA ORDINARIA DE 28 DE 
MAYO DE 2020 
 
Núm. de sesión:  2 
Tipo: ordinaria 
Hora de inicio: 19.00 h 
Lugar: por videoconferencia 
Convocatoria: primera 
Hora de finalización: 23.50 h 

 

ASISTENTES 

Alcaldesa:  
Cristina Civera Balaguer  
 

Concejales: 

Vicente Pérez Costa  
Juan José Carrión Rubio 
Némesis Cardona Gómez 
Sonia Garcia Ruiz 
Agustín Muedra Jornet 
 
Beatriz Sánchez Botello 
 
Manuel Moreno Comes 
Maria Sánchez Martin 
Ana Alcover Torres 
 
Víctor Xercavins i García 
Francesc Alcaina i Costa 
Tomás Piqueras Gimenez 
 
Secretaria General:  
Araceli Martin Blasco 
 
Interventor: 
Miguel Hernán Juárez González                        
                                                                                                                             
 
 
1. APROBACIÓN DEL ACTA DE LA SESIÓN 
ANTERIOR. 
 
La Sra. Alcaldesa da cuenta del acta de la 
sesión ordinaria del 6 de febrero de 2020. 
 
El Pleno de la Corporación, aprueba el acta 
por unanimidad. 
 
 

2. EXPEDIENTE 360/2020. PROPUESTA 
DE APROBACIÓN DEL PRESUPUESTO 
MUNICIPAL DEL EJERCICIO 2020, BASES 
DE EJECUCIÓN Y PLANTILLA. 
 
APROBACIÓN PRESUPUESTO MUNICIPAL 
EJERCICIO 2020, BASES DE EJECUCIÓN Y 

  
SESSIÓ PLENÀRIA ORDINÀRIA 
DE 28 DE MAIG DE 2020 
 
Núm. de sessió:  2 
Tipus: ordinària 
Hora d’inici: 19.00 h 
Lloc: per videoconferència 
Convocatòria: primera 
Hora d’acabament: 23.50 h 
 
 
 
ASSISTENTS 
 
Alcaldessa:  
Cristina Civera Balaguer 
 
Regidors: 
 
Vicente Pérez Costa  
Juan José Carrión Rubio 
Némesis Cardona Gómez 
Sonia Garcia Ruiz 
Agustín Muedra Jornet 
 
Beatriz Sánchez Botello 
 
Manuel Moreno Comes 
Maria Sánchez Martin 
Ana Alcover Torres 
 
Víctor Xercavins i García 
Francesc Alcaina i Costa 
Tomás Piqueras Gimenez 
 
Secretària general:  
Araceli Martín Blasco 
 
Interventor: 
Miguel Hernán Juárez González                        
                                                                                                                             
 
 
  1. APROVACIÓ DE L'ACTA DE LA SESSIÓ 
ANTERIOR 
 
L’alcaldessa informa de l'acta de la sessió 
ordinària de 6 de febrer de 2020. 
 
El Ple de la corporació aprova l'acta per 
unanimitat. 
 
 
2. EXPEDIENT 360/2020. PROPOSTA 
D'APROVACIÓ DEL PRESSUPOST 
MUNICIPAL DE L'EXERCICI 2020, BASES 
D'EXECUCIÓ I PLANTILLA 
 
Aprovació del pressupost municipal de 
l’exercici 2020, bases d’execució i plantilla. 
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PLANTILLA. 
De conformidad con lo dispuesto en los 
artículos 168 y 169 del Real Decreto 
Legislativo 2/2004, de 5 de Marzo, por el que 
se aprueba el Texto Refundido de la Ley 
Reguladora de las Haciendas Locales 
(TRLRHL), en relación con los artículos 90 y 
112 de la Ley 7/85, Reguladora de las Bases 
del Régimen Local y el 126 del Real Decreto 
Legislativo 781/86, por el que se aprueba el 
Texto Refundido de las disposiciones legales 
vigentes en materia de Régimen Local, se 
propone la adopción de este acuerdo en los 
términos que siguen:  
Se ha formado el por esta Alcaldía el 
Proyecto de Presupuesto General de este 
Ayuntamiento correspondiente al ejercicio 
económico 2020, así como sus Bases de 
Ejecución y la Plantilla de Personal 
comprensiva de todos los puestos de trabajo.  
 
El proyecto de Presupuesto de la 
Corporación para el ejercicio 2020 se 
presenta equilibrado, tanto en su Estado de 
Gastos como en el de Ingresos por importe 
de 5.248.393,72€. En él se incluyen las 
bases de ejecución del mismo y el resto de 
documentación complementaria legalmente 
exigible.  
En cuanto a las novedades más relevantes 
de su contenido me remito a la 
correspondiente Memoria de la Alcaldía 
unida como documentación complementaria 
a este Presupuesto. 
 
En lo que respecta a las bases de ejecución, 
hay que destacar que se han producido no 
pocas variaciones en relación a las mismas 
de mero carácter técnico a propuesta del 
órgano de control interno o intervención 
municipal y pasando de las anteriores 50 
bases a las ahora 57, destacando las Bases 
2, 4, 7, 28, 51 y 54 en las que se reflejan 
adaptaciones cuantitativas y adaptaciones 
técnicas tanto de redacción como de 
adaptación a normativa vigente (es decir, 
especialmente las Bases: 2ª, que refleja la 
actualización de los datos de cuantificación 
de los recursos ordinarios o corrientes los 
cuales ascenderán a 5.079.346,88 euros de 
aprobarse el proyecto; la 4ª, que refleja la 
actualización de la clasificación orgánica en 
función de las Concejalías Delegadas de la 
presente Corporación; la 7ª que refleja los 
niveles de vinculación jurídica de los 
créditos; también la 19ª, de adaptación a la 
distribución de atribuciones y delegaciones 
correspondientes y actualización del límite 
del 10% de los recursos ordinarios del 
presupuesto, los cuales ascenderán a 
507.934,69 euros de aprobarse el proyecto; 
la 28ª que recoge de forma más real y 

 
D’acord amb els articles 168 i 169 del Reial 
decret legislatiu 2/2004, de 5 de març, pel 
qual s'aprova el text refós de la Llei 
reguladora de les hisendes locals (TRLRHL), 
i pel que fa als articles 90 i 112 de la Llei 
7/85, reguladora de les bases del règim local, 
i al 126 del Reial decret legislatiu 781/86, pel 
qual s'aprova el text refós de les disposicions 
legals vigents en matèria de règim local, es 
proposa l'adopció d'aquest acord en els 
termes que segueixen:  
 
 
L’alcaldia ha redactat el projecte del 
pressupost general d'aquest ajuntament 
corresponent a l'exercici econòmic 2020, les 
seues bases d'execució i la plantilla de 
personal que comprén tots els llocs de 
treball.  
 
El projecte del pressupost de la corporació 
per a l'exercici 2020 es presenta equilibrat, 
tant en el seu estat de despeses com en el 
d'ingressos per un import de 5.248.393,72 €. 
S’hi inclouen les bases d'execució i la resta 
de documentació complementària legalment 
exigible.  
 
Quant a les novetats més rellevants del seu 
contingut, em remet a la corresponent 
memòria d’alcaldia unida com a 
documentació complementària a aquest 
pressupost. 
 
 
Pel que fa a les bases d'execució, cal 
destacar que, pel que fa a aquestes,  s'han 
produït no poques variacions de caràcter 
tècnic a proposta de l'òrgan de control intern 
o de la intervenció municipal, i passen de 50 
bases anteriors, a les 57 d’ara, destaquen les 
bases 2, 4, 7, 28, 51 i 54 en les quals es 
reflecteixen adaptacions quantitatives i 
adaptacions tècniques tant de redacció com 
d'adaptació a la normativa vigent, és a dir, 
especialment la base 2a, que reflecteix 
l'actualització de les dades de quantificació 
dels recursos ordinaris o corrents els quals 
són de 5.079.346,88 €, si s’aprova el 
projecte; la base 4a, que reflecteix 
l'actualització de la classificació orgànica en 
funció de les regidories delegades d’aquesta 
corporació; la 7a que reflecteix els nivells de 
vinculació jurídica dels crèdits; la 19é, 
d'adaptació a la distribució d'atribucions i 
delegacions corresponents i actualització del 
límit del 10 % dels recursos ordinaris del 
pressupost, els quals seran de 507.934,69 €, 
si s’aprova el projecte; la 28a que recull, de 
manera més real i senzilla, la disposició dels 
fons municipals d’acord amb la normativa; la 
51a que recull la variació de la determinació C
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sencilla la disposición de los fondos 
municipales acorde a normativa; la 51ª que 
recoge la variación de la determinación de 
los saldos de dudoso cobro y la 54ª en 
relación a la fiscalización limitada previa y la 
Resolución de 25/07/2018, de la Intervención 
General de la Administración del Estado, por 
la que se publica el Acuerdo del Consejo de 
Ministros de 20 de julio de 2018, por el que 
se da aplicación a la previsión de los 
artículos 152 y 147 de la Ley General 
Presupuestaria).  
 
Asimismo, se somete a aprobación conjunta 
con el citado proyecto de presupuesto la 
correspondiente plantilla de personal, 
acompañándose como documentación 
complementaria también el Anexo de 
Personal anual. En relación a con estos 
documentos cabe subrayar las siguientes 
novedades respecto del ejercicio anterior:  
 
1ª) Actualización general inicial del 2% en 
relación a las retribuciones a 31/12/2019 de 
acuerdo con el RDL 2/2020 del 21/01/2020.  
2ª) En el AP y Plantilla Funcionarios, reflejo 
del técnico juventud con entidad propia y 
código por programas propio (337) y 
desaparición de la previsión de funcionarios 
por programas de los técnicos de 
participación y comunicación, que eran el 
código general (920) y ello dada cuenta las 
actuales posibilidades presupuestarias. Por 
otra parte, recordar, que en principio, parece 
no obligatorio este reflejo, especialmente en 
la Plantilla, pero finalmente se refleja para 
ofrecer más información.  
3ª) En el AP y Plantilla Laborales, se refleja 
el tipo de situación o vínculo jurídico-laboral 
de cada plaza ofreciéndose también más 
información.  
4ª) En el AP y Plantilla Laborales, se refleja 
la creación de la plaza de conserje del 
polideportivo, por necesidades del servicio.  
5ª) En el AP y Plantilla Laborales, se refleja 
una plaza de limpieza adicional por 
necesidades del servicio.  
6ª) En el AP y Plantilla Laborales, 
desaparición de un plaza de peón de obra, 
de carácter temporal y posibilidad al respecto 
de redimensionar esos servicios. 
7ª) En el AP y Plantilla Laborales, 
desaparición de un plaza de técnica superior 
de educación infantil, de carácter hasta 
ahora continuado, pero una vez se produjo 
su vencimiento contractual y tener el servicio 
cubierto. 
8ª) En el AP Laborales, unificación en un 
código por programas general (920) de la 
mayoría de los plazas de limpieza (18 de las 
24, incluida la encargada) por su polivalencia 
de prestación de servicios en distintos 

dels saldos de dubtós cobrament; la 54a 
quant a la fiscalització limitada prèvia, i la 
Resolució de 25 de juliol de 2018, de la 
Intervenció General de l'Administració de 
l'Estat, per la qual es publica l'acord del 
Consell de Ministres, de 20 de juliol de 2018, 
perquè s’aplica la previsió dels articles 152 i 
147 de la Llei general pressupostària.  
 
 
 
 
 
Així mateix, se sotmet a aprovació conjunta 
l’esmentat projecte de pressupost i la plantilla 
de personal corresponent, i s’hi adjunta, com 
a documentació complementària, l'annex del 
personal anual. Pel que fa a aquests 
documents, cal subratllar les següents 
novetats quant de l'exercici anterior:  
 
 
1. Actualització general inicial del 2 % de les 
retribucions a 31de desembre de 2019, 
d'acord amb l'RDL 2/2020, de 21 de gener de 
2020.  
2. En l'AP i plantilla de funcionaris, es 
reflecteix el tècnic de joventut amb entitat 
pròpia i codi per programes propi (337) i 
desaparició de la previsió de funcionaris dels 
programes dels tècnics de participació i 
comunicació, que eren el codi general (920), 
i s’informa de les actuals possibilitats 
pressupostàries. D'altra banda, cal recordar, 
que en principi sembla no obligatori que es 
reflectisca, especialment, en la plantilla però 
finalment es reflecteix per a oferir més 
informació.  
3. En l'AP i plantilla de laborals, es reflecteix 
el tipus de situació o vincle jurídic i laboral de 
cada plaça i s’ofereix més informació. 
4. En l'AP i plantilla de laborals, es reflecteix 
la creació de la plaça de conserge del 
poliesportiu per necessitats del servei.  
5. En l'AP i plantilla de laborals, es reflecteix 
una plaça de neteja addicional per 
necessitats del servei.  
6. En l'AP i plantilla de laborals, es reflecteix 
la desaparició d'un plaça de peó d'obra, de 
caràcter temporal, i la possibilitat de 
redimensionar aqueixos serveis.  
7. En l'AP i plantilla de laborals, es reflecteix 
la desaparició d'una plaça de tècnica 
superior d'educació infantil, fins ara de 
caràcter continuat; però una vegada s’haja 
produït el seu venciment, contractual i, així, 
tindre el servei cobert.  
8. En l'AP i plantilla de laborals, es reflecteix 
la unificació en un codi per programes 
generals (920) de la majoria dels places de 
neteja (18 de les 24, inclosa la de 
l'encarregada) per la seua polivalència de C
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centros. 
9ª) En el AP Laborales, unificación en un 
código por programas general (1533) de los 
plazas de peón, también por su polivalencia 
de prestación de servicios en distintas 
actuaciones. 
10ª) En el AP Otros Laborales, y Plantilla 
desaparición de un monitor (valenciano) 
dada cuenta el estudio de la no necesidad, 
actual al menos, del mismo. 
11ª) En el AP Altos cargos, se reflejan los 
datos para 2020 en ejecución del acuerdo 
plenario del 27/06/2019 al respecto 
 
Además, hay que resaltar que están 
enlazados y coordinados, si bien, con una 
variación significativa en relación con las 
Líneas Fundamentales del Presupuesto de 
2020 aprobadas por Decreto 2019-0654 del 
13/09/2019 y con el reciente Plan 
Presupuestario a Medio Plazo períodos 2021 
a 2023 (pero cuyo punto de partida es 2020), 
aprobado por Decreto 2020-0171 del 
15/03/2020, respectivamente, de 
conformidad con los artículos 27 y 29 de la 
LOEPSF, circunstancia que requiere un alto 
grado de complejidad técnica en la 
elaboración de los mismos. Dicha principal 
variación viene determinada por el reflejo de 
200.000€ adicionales en los créditos iniciales 
de gastos por el reflejo de dos 2 aplicaciones 
presupuestarias relacionadas con el 
lamentable COVID-19 (una en el Capítulo II 
de 50.000€ y otra en el Capítulo IV de 
150.000€) financiados con la aportación 
provincial adicional al fondo de cooperación 
en más de 176.000€ y el resto hasta los 
200.000€ con la disminución de aplicaciones 
festivas. De esta forma, se procede a cumplir 
con el artículo 29.4 de la LOEPSF, en el 
sentido de explicar toda modificación o 
desviación respecto a los mismos. 
En definitiva, en consonancia con lo anterior, 
y de conformidad en los artículos 168 y 169 
del Real Decreto Legislativo 2/2004, de 5 de 
Marzo, por el que se aprueba el Texto 
Refundido de la Ley Reguladora de las 
Haciendas Locales (TRLRHL), en relación 
con los artículos 90 y 112 de la Ley 7/85, 
Reguladora de las Bases del Régimen Local 
y el artículo 18 del Real Decreto (R.D.) 
500/90, de 20 de Abril, que desarrolla el 
capítulo primero del título sexto de la Ley 
39/1988.  
D. Manuel Moreno interviene y comenta que 
cuando se vota el presupuesto en contra, no 
vota todo el presupuesto en contra ya que se 
vota a la globalidad, y que hay muchas 
partidas con las cuales están de acuerdo, y 
con otras no y lógicamente por estas se vota 
en contra, y solicita que conste en acta per 
tal de que después no aparezca en prensa. 

prestació de serveis en diferents centres.  
9. En l'AP de laborals, es reflecteix la 
unificació en un codi per programes general 
(1533) de les places de peó, també per la 
seua polivalència de prestació de serveis en 
diferents actuacions.  
10. En l'AP d’uns altres laborals i plantilla, 
apareix la desaparició d'un monitor de 
valencià, vist l'estudi de la no necessitat 
d’aquest, almenys actualment.  
11. En l'AP d’alts càrrecs, es reflecteixen les 
dades per a 2020 en execució de l'acord 
plenari de 27 de juny de 2019 sobre aquest 
tema. 
A més, cal destacar que estan enllaçats i 
coordinats amb una variació significativa 
quant a les línies fonamentals del pressupost 
de 2020, aprovades per Decret 2019-0654, 
de 13 de setembre de 2019, i amb el recent 
pla pressupostari a mitjà termini dels 
períodes 2021 a 2023 (però el punt de 
partida dels quals és 2020), aprovat per 
Decret 2020-0171, de 15 de març de 2020, 
respectivament, de conformitat amb els 
articles 27 i 29 de la LOEPSF, circumstància 
que requereix un alt grau de complexitat 
tècnica en l'elaboració d'aquests. Aquesta 
principal variació està determinada pels 
200.000 € addicionals en els crèdits inicials 
de despeses per dos aplicacions 
pressupostàries relacionades amb la 
lamentable COVID-19 (una en el capítol II de 
50.000 € i una altra en el capítol IV de 
150.000 €) finançats amb l'aportació 
provincial addicional al fons de cooperació en 
més de 176.000 €, i en la resta, fins als 
200.000 € amb la disminució d'aplicacions 
festives. D'aquesta manera, es procedeix a 
complir amb l'article 29.4 de la LOEPSF, per 
explicar tota modificació o desviació sobre 
aquests.  
 
En definitiva, d'acord amb tot el que s’ha 
indicat anteriorment, i de conformitat amb els 
articles 168 i 169 del Reial decret legislatiu 
2/2004, de 5 de març, pel qual s'aprova el 
text refós de la Llei reguladora de les 
hisendes locals (TRLRHL), pel que fa als 
articles 90 i 112 de la Llei 7/85, reguladora 
de les bases del règim local i amb l'article 18 
del Reial decret (RD) 500/90, de 20 d'abril, 
que desenvolupa el capítol primer del títol 
sisé de la Llei 39/1988.  
 
Manuel Moreno intervé i comenta que quan 
es vota el pressupost en contra no vota tot el 
pressupost en contra, ja que es vota a la 
globalitat, i que hi ha moltes partides amb les 
quals estan d'acord, i amb unes altres no i 
lògicament per aqueixes es vota en contra, i 
sol·licita que conste en acta per tal que 
després no aparega en premsa. Es vota en C
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Se vota en contra por unas partidas 
concretas pero en otras está de acuerdo, y 
por supuesto felicitar al interventor por el 
trabajo que le consta que ha sido mucho y 
bueno. 
La Sra. alcaldesa interviene para contestar a 
D. Manuel Moreno lo siguiente: 
 
- Está previsto renovar el césped del 

polideportivo dentro del plan de 
inversiones bianual de la Diputación, 
que nos han concedido. 

- En cuanto a la contratación de personal, 
no podemos contratar más personas de 
las que figuran en el anexo y en la 
plantilla de personal, porque no son 
lugares que están creados, estamos 
pendientes que el interventor nos revise 
la bolsa de empleo social e 
intentaremos crear todos los lugares 
posibles a través de esa bolsa. 
Está previsto a lo largo del mes de Junio 
se renueve la bolsa de limpieza de 
calles y se aumente el número de horas 
trabajadas. 

- Respecto a adecuar los parques, es una 
inversión necesaria pero no prioritaria 
en este momento, dado que la prioridad 
de cualquier área va a ser los servicios 
sociales. 

- En cuanto a dotar de material 
informático a los niños tanto del colegio 
como del instituto, no tenemos 
constancia de que hayan podido tener 
esa necesidad, ni del resto de material, 
incluso ha salido en prensa su 
abastecimiento de dicho material 
escolar. Asimismo, el Ayuntamiento 
asume las becas parciales del 
alumnado que las había solicitado, y 
estamos asumiendo el 100% de todos 
los niños con familias vulnerables. 
Incluso, “CaixaBank” con la fundación 
de “La Caixa” nos ha dotado de 14.000 
€ ya que les ha gustado el proyecto que 
se ha propuesto desde la Regidoría de 
Bienestar Social y nos van cubrir todo el 
proyecto de “Comida a Casa” para 
todos los niños y niñas de familias 
vulnerables. 

- En respecto a la creación de los lugares 
de agraria no depende de nosotros, se 
trata de una subvención que viene del 
SEPE. Hemos recibido 32.000 €  para 
contratar a siete personas vinculadas 
con el campo desde el 1 de Junio hasta 
el 30 de Septiembre, por lo que este 
año se ha dado mayor cuantía. 

 
La Sra. Alcaldesa le cede la palabra a Dña. 
Beatriz Sanchez Botello, que indica todo lo 
que se ha dicho se está haciendo, con las 

contra per unes partides concretes però amb 
unes altres està d’acord, i és clar, felicita 
l’interventor pel treball que li consta que ha 
sigut molt i bo.  
 
L’alcaldessa intervé per contestar a Manuel 
Moreno el següent: 
 
- Està previst renovar la gespa del 
poliesportiu dins del pla d'inversions bianual 
de la Diputació que ens han concedit. 
 
- Pel que fa a la contractació de personal, no 
podem contractar més persones de les que 
figuren en l'annex I de la plantilla de 
personal, perquè no són llocs que estiguen 
creats, estem pendents que l’interventor ens 
revise la borsa d'ocupació social i intentarem 
crear tots els llocs possibles amb aqueixa 
borsa. També tenim previst que, al llarg del 
mes de juny, es renove la borsa de neteja de 
carrers i s'augmente el nombre d'hores 
treballades. 
 
- Quant a adequar els parcs, és una 
inversió necessària però no prioritària en 
aquest moment, atés que la prioritat de 
qualsevol àrea serà la de serveis socials. 
 
 
- Pel que fa a dotar de material informàtic els 
xiquets i les xiquetes del col·legi i de l’institut, 
no tenim constància que hagen tingut cap 
necessitat, ni de la resta de material, fins i tot 
ha eixit en premsa que se’ls ha proveït 
aquest material escolar. Així mateix, 
l’Ajuntament assumeix les beques parcials 
de l’alumnat que les havia sol·licitades, i 
assumim el 100 % de tot l’alumnat amb 
famílies vulnerables. Fins i tot, CaixaBank, 
amb la fundació de La Caixa, ens han dotat 
de 14.000 € perquè els ha agradat el projecte 
que ha proposat la Regidoria de Benestar 
Social i ens han cobert tot el projecte de 
menjar a casa per a tots els xiquets i 
xiquetes de famílies vulnerables. 
 
- Sobre la creació dels llocs de 
l'agrària no depén de nosaltres, es tracta 
d'una subvenció que de SEPE. Hem rebut 
32.000 € per a contractar set persones 
vinculades amb el camp de l’1 de juny al 30 
de setembre, per la qual cosa enguany s'ha 
donat més quantia. 
 
 
 
 
 
L’alcaldessa li cedeix la paraula a Beatriz 
Sanchez Botello, i assenyala que tot el que 
s'ha dit es fa, amb les limitacions C
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limitaciones presupuestarias que existen a 
nivel local, a excepción de la báscula 
municipal. Lo más reseñable y que le ha 
llamado la atención en referencia a la 
primera reunión de Consejo agrario, al que 
no todos asistieron, y fue una propuesta 
que algunos municipios de L’ Horta Sud, 
que ya la estaban construyendo, con un 
coste de cerca de los 90.000 euros, 
aproximadamente, y me gustaría recordar 
que cuando lo propuse en esta reunión del 
Consell aproximadamente el 4 de 
septiembre de 2019, ellos mismos me 
dijeron que no era necesario puesto que 
estaban recibiendo este servicio por parte 
privada no por un ente público ya que era 
sufrientemente rentable como para que el 
Ayuntamiento no tuviera que asumir dicho 
coste y esa inversión para proporcionar un 
servicio que ya tenían cubierto, por lo que 
se desestima ante esta situación. 
La Sra. alcaldesa le cede la palabra a D. 
Agustín Muedra, que hace referencia al 
material informático, y dice que Consellería 
de Educación ha sido quien ha realizado 
esta dotación de material informático, para 
aquellas familias que lo han necesitado, 
como ha indicado el director de la escuela y 
el director del instituto. Por lo que no hay 
ninguna constancia de que haya 
necesidad. 
La Sra. alcaldesa le cede la palabra a D. 
Vicente Perez Costa que se dirige a 
Manuel Moreno, y l comenta si le puede 
recapitular las propuestas sobre el plan 
Social. 
La Sra. alcaldesa le cede la palabra a D. 
Manuel Moreno que enumera sus 
propuestas: 
 
1.- Alimentos a los más necesitados 
además de ropa, agua y luz. 
2.- Ayudas a las familias que no reciben el 
100% de la Beca del comedor escolar. 
3. – Entrega de material informático. 
4. – Continuar la campaña “Comprem per 
tu” 
5. - En referencia a la violencia de género, 
la ayuda psicológica a las personas que lo 
necesitan. 
6.- Ayuda para compra de libros y material 
escolar. 
7.- Que las cuantías de los festejos 
populares vayan dirigidos a políticas de 
trabajo social y rebaja de política fiscal. 
8.- Que el superávit también vaya 
destinado a política social. 
9.- Reparto de mascarillas, guantes y geles 
desinfectantes y cualquier otro EPI, así 
como la instalación de estaciones de 
higiene en todos los edificios públicos. 
10.- La bonificación de la tasa bares. 

pressupostàries locals que existeixen, a 
excepció de la bàscula municipal, i el que 
més destaca, i que li ha cridat l'atenció, és en 
la primera reunió de Consell Agrari, a la qual 
no tots van assistir, i és sobre una proposta 
que alguns municipis de l'Horta Sud, que ja 
les construïen, amb un cost de 90.000 €, 
aproximadament, i m’agradaria recordar que 
quan ho vaig proposar en aquesta reunió del 
Consell, aproximadament el 4 de setembre 
de 2019, ells mateixos em van dir que no era 
necessari perquè rebien aquest servei del 
sector privat i no per un ens públic ja que era 
suficientment rendible perquè l'Ajuntament 
no haguera d'assumir aquest cost i aqueixa 
inversió per a proporcionar un servei que ja 
tenien cobert, per la qual cosa es desestima 
davant aquesta situació. 
 
 
 
L’alcaldessa li cedeix la paraula a Agustín 
Muedra, que fa referència al material 
informàtic, i diu que Conselleria d'Educació 
ha sigut la que ha realitzat aquesta dotació 
de material informàtic per a aquelles famílies 
que el necessitaven, com han indicat la 
directora de l'escola i el director de l'institut; 
per tant, no hi ha cap constància que hi haja 
necessitat. 
 
L’alcaldessa li cedeix la paraula a Vicente 
Pérez Costa que es dirigeix a Manuel 
Moreno, i li comenta si li pot recapitular les 
propostes sobre el pla social. 
 
La Sra. alcaldessa li cedeix la paraula a 
Manuel Moreno que enumera les seues 
propostes: 
 
1. Aliments per als més necessitats, i també 
roba, aigua i llum. 
2. Ajudes a les famílies que no reben el 100 
% de la beca del menjador escolar. 
3. Lliurament de material informàtic. 
4. Continuar la campanya Comprem per a tu.  
5. Pel que fa a la violència de gènere, ajuda 
psicològica a les persones que la necessiten. 
6. Ajuda per a comprar llibres i material 
escolar. 
7. Que les quanties dels festejos populars es 
dirigisquen a polítiques de treball social i 
rebaixa de política fiscal. 
8. Que el superàvit també es destine a 
política social. 
9. Repartiment de mascaretes, guants i gels 
desinfectants i qualsevol altre EPI, i també, 
instal·lar estacions d'higiene en tots els 
edificis públics. 
10. La bonificació de la taxa de bares. 
 
 C

ód
. V

al
id

ac
ió

n:
 F

5Q
L6

N
M

46
D

3X
26

6G
N

4Q
LZ

D
Z6

W
 | 

Ve
rif

ic
ac

ió
n:

 h
ttp

s:
//m

us
er

os
.s

ed
el

ec
tro

ni
ca

.e
s/

 
D

oc
um

en
to

 fi
rm

ad
o 

el
ec

tró
ni

ca
m

en
te

 d
es

de
 la

 p
la

ta
fo

rm
a 

es
Pu

bl
ic

o 
G

es
tio

na
 | 

Pá
gi

na
 6

 d
e 

52
 



  

Vicente Pérez Costa, da las gracias por la 
recapitulación e indica que había 
escuchado de la creación de un fondo para 
trabajar un área en concreto, pero 
realmente son unas propuestas 
individualizadas, que considera que se 
tendrían que hacer desde el área de 
Bienestar Social. 
Por otra parte, indica que como ha dicho la 
alcaldesa, desde el Departamento de 
Bienestar Social se están asumiendo las 
becas parciales del alumnado que la tenia 
concedida, y el comedor, y se envía 
directamente desde la Consellería un bono 
para gastarlo en Consum, y desde el 
Ayuntamiento, lo que se está haciendo es 
enviar una transferencia por el importe que 
corresponde a 4 € al día por el número de 
días lectivos en función del porcentaje de 
beca concedida. 

 
En lo referente al tema de Ropa y 
alimentación; continuamos idénticamente 
igual, las ayudas que se dan desde el área 
se dan bajo tres conceptos: 

 

- Ayudas generales que van dirigidas 
directamente a alimentación básica 
y productos de primera necesidad. 

- Ayudas atendiendo a la necesidad 
habitacional, para aquellas 
personas que necesitan pagar el 
alquiler o la hipoteca, tienen una 
línea de ayudas diferenciadas para 
cada uno de los casos. 

- Ayuda de pobreza energética, que 
cubre la necesidad del pago del 
suministro. 

 
Es por este motivo, que lo único que ha 
cambiado desde hace cuatro meses hasta 
ahora, es que la demanda es superior y 
estamos atendiendo al 100% de los 
ciudadanos y ciudadanas que lo solicitan y 
cumplen con los requisitos que establecen 
las normativas y son los técnicos los que se 
encargan de hacer una baremación. 
 
Respecto al asunto del psicólogo, que es 
un servicio que ya tiene estipulado el 
Ayuntamiento de Museros, se continúa 
dando a la gente que solicita el servicio. 
 
Respecto al asunto de fomentar el 
comercio local, siempre que no sea invadir 
otras áreas, dentro de lo que son las 
ayudas destinadas para alimentos básicos 
y productos de primera necesidad, hemos 
hablado con Caixa Popular para hacer una 
tarjeta monedero, o también llamada 
solidaria, donde en lugar de remitir el 

Vicente Pérez Costa, dona les gràcies per la 
recapitulació i comenta que havia escoltat de 
la creació d'un fons per a treballar una àrea 
en concret, però que realment són unes 
propostes individualitzades, que considera 
que s'haurien de fer des de l'Àrea de 
Benestar Social. 
 
D’altra banda, diu que com ha dit 
l’alcaldessa, des del Departament de 
Benestar Social s'assumeixen les beques 
parcials de l’alumnat que les tenia 
concedides i el menjador, i s'envia 
directament des de la Conselleria un bo per a 
gastar-lo en consum, i des de l'Ajuntament, 
el que es fa és enviar una transferència per 
l'import que correspon a 4 € al dia pel 
nombre de dies lectius en funció del 
percentatge de la beca concedida. 
 
 
Quant al tema de la roba i de l’alimentació, 
continuem idènticament igual, les ajudes que 
es donen des de l'Àrea es donen sota tres 
conceptes: 
 
 
Ajudes generals dirigides directament a 
alimentació bàsica i productes de primera 
necessitat. 
Ajudes vista la necessitat habitacional per a 
aquelles persones que necessiten pagar el 
lloguer o la hipoteca, hi ha línia d'ajudes 
diferenciades per a cadascun dels casos. 
Ajuda de pobresa energètica que cobreix la 
necessitat del pagament del 
subministrament. 
 
 
 
En aquest sentit, l'única cosa que ha canviat 
des de fa quatre mesos fins ara, és que la 
demanda és superior i atenem el 100 % dels 
ciutadans i ciutadanes que ho sol·liciten i 
compleixen amb els requisits que estableixen 
les normatives, i són els tècnics els que 
s'encarreguen de fer la baremació. 
 
 
Pel que fa a l'assumpte del psicòleg, és un 
servei que ja té estipulat l'Ajuntament de 
Museros i que es continua donant a la gent 
que sol·licita el servei. 
 
Sobre el foment del comerç local, sempre 
que no siga envair altres àrees, dins del que 
són les ajudes destinades per a aliments 
bàsics i productes de primera necessitat, 
hem parlat amb Caixa Popular per a fer una 
targeta moneder, o fer una crida solidària, i 
en lloc de remetre l'import a un compte el 
que fem és injectar aqueixos diners a la C
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importe a una cuenta, lo que hacemos es 
inyectar ese dinero en la tarjeta y se 
únicamente podrán gastar en los comercios 
locales de Museros que estén destinados a 
alimentación y productos de primera 
necesidad, como frutería, carnicería, 
farmacia…Por lo que hablamos de un 
montante aproximado de 50.000 € a 
60.000€ al año. No obstante, si la situación 
va como va ahora, seguramente subirán las 
cuantías e irá directamente a lo que es el 
comercio local. 
 
Respecto a los EPI’s, tomaremos nota. No 
obstante eso le compete más a la parte de 
infraestructuras, para hacer unas 
inversiones e ir dotando en algunos puntos 
del pueblo dispensadores con hidrogel y 
demás. 
 
Pensaba que iba a proponer un plan, o 
diseño de un fondo social. El fondo social 
está creado y por el momento hemos 
triplicado la dotación presupuestaria i, 
como has indicado, si la cuantía de fiestas 
no se gasta y hace falta, tengo el 
compromiso de todos los compañeros del 
Equipo de Gobierno que sus partidas de 
actividades lo destinarán a la partida de 
Bienestar Social. 
 
La alcaldesa amplía la información 
indicando que el servicio de “Comprem per 
tu” y dice que ya no se presta porque había 
dejado de tener usuarios, la línea de 
teléfono continua operativa por si, en 
cualquier momento algún ciudadano o 
ciudadana contactase con el Ayuntamiento, 
ya que si hubiera necesidad se proseguiría 
prestando el servicio. 
 
La partida de fiestas ha disminuido porque 
este año eran muchas asociaciones 
festivas y no era necesario. 

 
El fondo de cooperación que ha enviado la 
Diputación de Valencia es de 176.000 €, se 
ha complementado hasta 200.000 € de la 
partida de Fiestas, Cultura, Educación, 
Mayores, y todo lo que no se gaste, por la 
situación, y lo que corresponda a las 
actividades diversas que no se realicen van 
a ir dirigidas a la partida de servicios 
sociales que es la más necesaria en estos 
momentos. 
 
La Sra. alcaldesa le cede la palabra a D. 
Manuel Moreno, que puntualiza lo 
siguiente; 
 

- En referente a la campaña 
“Comprem per tu” algún usuario 

targeta, i que només es gasten en els 
comerços locals de Museros que estiguen 
destinats a alimentació i productes de 
primera necessitat, com fruiteries, 
carnisseries, farmàcies… Parlem d'un 
muntant aproximat de 50.000 € a 60.000 € a 
l'any. No obstant això, si la situació va com 
va ara, segurament pujaran les quanties i 
anirà directament al que és el comerç local. 
 
 
 
 
Quant als EPI, prendrem nota; no obstant 
això, li competeix més a la part 
d'infraestructures per a fer unes inversions i 
dotar en alguns punts del poble dispensadors 
amb hidrogel i altres. 
 
 
Pensava que em volies proposar un pla o un 
disseny de fons social. El fons social està 
creat i de moment hem triplicat la dotació 
pressupostària i, com has indicat, si la 
quantia de festes no es gasta i fa falta, tinc el 
compromís de tots els companys de l'Equip 
de Govern que de les seues partides 
d'activitats  destinaran part a la partida de 
Benestar Social. 
 
 
L’alcaldessa amplia la informació sobre el 
servei Comprem per tu, i diu que ja no es 
presta perquè havia deixat de tindre usuaris, 
la línia de telèfon contínua operativa per si, 
en qualsevol moment, algun ciutadà o 
ciutadana contactara amb l'Ajuntament, ja 
que si hi haguera necessitat es continuaria 
prestant el servei. 
 
 
La partida de festes ha disminuït perquè 
enguany hi havia moltes associacions 
festives i no era necessari. 
 
El fons de cooperació que ha enviat la 
Diputació de València és de 176.000 €, s'ha 
complementat fins a 200.000 € de les 
partides de Festes, Cultura, Educació i 
Majors, i tot el que no es gaste, per la 
situació, i el que corresponga a les activitats 
diverses que no es realitzen es dirigirà a la 
partida de Serveis Socials que és la més 
necessària en aquests moments. 
 
 
L’alcaldessa li cedeix la paraula a Manuel 
Moreno, que puntualitza el següent: 
 
 
- Pel que fa a la campanya Comprem per tu 
algun usuari ens ha fet saber que s'havia C
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nos hizo saber que se había dejado 
de prestar. 

- En lo referente a la rebaja del tipo 
impositivo de IBI, solicita 
información. 

 
La Sra. Alcaldesa, responde que su 
objetivo es salvaguardar la tesorería del 
Ayuntamiento para poder llevar a término 
todo lo propuesto. Además que no está 
dentro de los planes del Equipo de 
Gobierno bajar ningún impuesto ni tasa. 
 
Vuelve el turno de D. Manuel Moreno, que 
en esta ocasión se dirige a Dña. Beatriz 
Sánchez, comentándole que algunos 
agricultores le han dicho que aún quedan 
gestiones por realizar en lo referente a 
caminos, señalización o la báscula 
municipal. 
También pregunta por la Asociación 
Mathausen, indicando que está pendiente 
de aprobación el convenio y ya se sabe la 
cantidad destinada de la cual se 
manifiestan en desacuerdo. Ya que 
entienden que el Ayuntamiento ha de ser 
colaborador, no organizador, cuando en la 
localidad de Museros hay muchas 
asociaciones que también lo necesitan y no 
cuentan con ese importe. 
La Sra. Alcaldesa, cede la palabra a Dña. 
Beatriz Sánchez que da respuesta a D. 
Manuel Moreno, al que indica que en vista 
a la incidencia de la bascula, que en la 
próxima reunión del “Consell Agrari” se 
vuelva a tratar el tema y que sean ellos 
quienes confirmen lo que manifiesto y en el 
caso de que hayan cambiado de parecer, 
pues lo hagan saber. 
En lo referente a Asociación Mathausen, 
una cosa es que haya dotación 
presupuestaria y otra es que se haga 
efectiva sin que el convenio pase por el 
pleno. Lo único es que exista una previsión. 
Y recalcar que aunque su grupo puso 
condiciones para el voto favorable de la 
moción presentada en el anterior pleno, 
quizá no necesite el voto del Partido 
Popular para el enfoque deseado, por lo 
que se tiene la seguridad suficiente para la 
consignación presupuestaria con la 
intención que tiene este Equipo de 
Gobierno, haciéndose con transparencia y 
siguiendo el procedimiento administrativo 
como es de costumbre. 
 
Y por ultimo en cuanto a la gestión de 
agricultura los comentarios que llegan son 
positivos y efectivamente no está todo 
hecho, ya que hace escasamente un año 
que está al frente de esta concejalía, 
puesto que si todo estuviera hecho 

deixat de realitzar. 
- Sobre la rebaixa del tipus impositiu d'IBI, 
sol·licite informació. 
 
 
 
L’alcaldessa respon que el seu objectiu és 
salvaguardar la tresoreria de l'Ajuntament 
per portar a terme tot el que s’ha proposat. A 
més, ha deixat palés que no està dins dels 
plans de l'Equip de Govern baixar cap impost 
ni taxa. 
 
Torna el torn de Manuel Moreno, que en 
aquesta ocasió es dirigeix a Beatriz Sánchez, 
per comentar-li que alguns agricultors li han 
dit que encara queden gestions a realitzar 
sobre els camins, la senyalització o la 
bàscula municipal. 
 
També pregunta per l'Associació Mathausen, 
i comenta que està pendent d'aprovació el 
conveni i ja se sap la quantitat destinada i 
que es manifesten en desacord, puix 
entenen que l'Ajuntament ha de ser 
col·laborador, no organitzador, quan en la 
localitat de Museros hi ha moltes 
associacions que també ho necessiten i no 
disposen d’aqueix import. 
 
L’alcaldessa cedeix la paraula a Beatriz 
Sánchez perquè responga a Manuel Moreno, 
al qual li fa saber que vista la incidència de la 
bascula que en la pròxima reunió del Consell 
Agrari es torne a tractar el tema i que siguen 
ells els qui  ho confirmen, i si han canviat de 
pensar, que ho facen saber. 
 
 
Pel que fa a l’Associació Mathausen, una 
cosa és que hi haja dotació pressupostària i 
una altra és que es faça efectiva sense que 
el conveni passe pel Ple, l'única qüestió és 
que existisca una previsió. I repetisc que 
encara que el seu grup va posar condicions 
per al vot favorable de la moció presentada 
en l'anterior sessió plenària, potser no 
necessita el vot del Partit Popular per a 
l'enfocament desitjat, per la qual cosa es té 
la seguretat suficient per a la consignació 
pressupostària amb la intenció que té l’Equip 
de Govern, amb  transparència i d’acord amb 
el procediment administratiu com és de 
costum. 
 
 
I per últim, quant a la gestió de la Regidoria 
d'Agricultura, els comentaris que arriben són 
positius i, efectivament, no està tot fet, 
perquè fa escassament un any que estic al 
capdavant d'aquesta regidoria, perquè si tot 
estiguera fet entregaria la meua credencial. C
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entregaría la credencial. Por lo que en 
estos tres años faltantes, va a seguir 
luchando y lo que se considere que es 
correcto. 
La Sra. Alcaldesa concede el turno de 
respuesta a D. Manuel Moreno, que indica 
que no tiene en consideración a los 
votantes del Partido Popular, que son más 
de los que han votado a tú partido. 
 
En lo referente a la báscula y su importe de 
90.000 euros no le parece mucho y menos 
para la agricultura de la localidad de 
Museros y más cuando hay muchos 
agricultores que lo están solicitando, 
haciendo una comparación con el importe 
de la realización de los paelleros de “El 
Pozo”. Entendiendo que no es mucha 
cuantía ya que los agricultores abonan su 
IBI rústico, que puede destinarse en unos 
años a esa función. 
La Sra. Alcaldesa puntualiza en referencia 
a que no se iba a bajar ni el IBI rústico ni 
urbano ni ninguna tasa, ya que se está 
trabajando en la tasa de los bares de 
ocupación de la vía pública para que esté 
exenta durante el año 2020. Y a lo largo del 
mes de Junio puedan hacer un plenario 
para aprobar esta exención. 
 
Es el primer presupuesto que se presenta 
meses después, de todos los gestionados. 
Es el primero que se ha retrasado por 
diferentes circunstancias. No pudiendo 
modificar todas las partidas y todo 
destinarlo al carácter social porque 
evidentemente no es tan sencillo montar el 
expediente de los presupuestos en todas 
sus partidas.  
 
Hay voluntad del Equipo de Gobierno, que 
estaba trabajando para este tema con los 
diferentes regidores en sus diferentes 
áreas y propusieron unas cantidades 
económicas para hacer una serie de 
actividades. Así está reflejado en este 
presupuesto que no se ha modificado para 
no comportar más retrasos de los que ha 
tenido. 
Por lo tanto no se va a bajar el tipo 
impositivo del IBI urbano y rustico pero en 
otras tasas sí que se está trabajando para 
ayudar a la economía local. 
 
La Sra. alcaldesa le cede la palabra a D. 
Manuel Moreno, que se hubiera podido 
modificar el presupuesto en el 
confinamiento. 
Le consta que desde el funcionariado del 
Ayuntamiento de Museros se ha trabajado 
mucho e incluso ha llegado a ver al Sr. 
Interventor que salía tarde del 

Per tant, durant els tres anys que falten, 
continuaré lluitant i faré el que considere que 
és correcte. 
 
L’alcaldessa concedeix el torn de resposta a 
Manuel Moreno, que indica que no té en 
consideració els votants del Partit Popular, 
que són més dels que han votat al seu partit. 
 
 
Pel que fa a la bàscula i al seu import de 
90.000 €, no em sembla molt i, encara 
menys, per a l'agricultura de la localitat de 
Museros, quan hi ha molts dels agricultors 
que la sol·liciten, si es compara amb l'import 
de la realització dels paellers del Pou. Entenc 
que no és molta quantia ja que els agricultors 
en abonar el seu IBI rústic, podria destinar-se 
a aqueixa funció en uns anys. 
 
 
 
L’alcaldessa puntualitza sobre el fet de no 
baixar ni l'IBI rústic ni l’urbà ni cap taxa, i que 
es treballa en la taxa dels bars d'ocupació de 
la via pública perquè estiga exempta durant 
l'any 2020. 
 
 
 
Al llarg del mes de juny, farem un plenari per 
a aprovar aquesta exempció. I és el primer 
pressupost que es presenta mesos després, 
de tots els gestionats és el primer que s'ha 
retardat per diferents circumstàncies. No 
s’han modificat totes les partides per 
destinar-ho tot al caràcter social perquè, 
evidentment, no és tan senzill crear 
l'expedient dels pressupostos amb totes les 
seues partides.  
Sí hi ha voluntat de l'Equip de Govern, els 
diferents regidors treballen sobre aquest 
tema des de les diferents àrees i han 
proposat unes quantitats econòmiques per a 
fer una sèrie d'activitats, i així s’ha reflectit en 
aquest pressupost que no s'ha modificat 
perquè comportaria més retards dels que ha 
tingut. Per tant, no es baixarà el tipus 
impositiu de l'IBI urbà ni rústic; però en altres 
taxes, sí que es treballa per a ajudar 
l'economia local. 
 
 
 
L’alcaldessa li cedeix la paraula a Manuel 
Moreno que comenta que s'haguera pogut 
modificar el pressupost en el confinament. Li 
consta que des del funcionariat de 
l'Ajuntament de Museros s'ha treballat molt i, 
fins i tot, ha arribat a veure l’interventor que 
eixia tard de l'Ajuntament pel treball. 
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Ayuntamiento por el trabajo. 
La Sra. Alcaldesa, responde que si había 
trabajo en montar todo el expediente de 
presupuestos como para que una vez 
sobrevenida la situación de COVID-19, que 
le comuniquemos al interventor que hay 
que realizar modificaciones en todas las 
partidas. 
D. Manuel Moreno, contesta que no en 
todas las partidas, en algunas. 
 
La Sra. alcaldesa le cede la palabra a D. 
Vicente Pérez Costa, indica que en 
referencia al plan de empleo social, 
concretamente en una de las propuestas 
que era la de la rotonda del “Camí de la 
Marta”. Desde la legislatura pasada se 
incidió mucho fruto de un accidente en ese 
cruce. Pero puntualiza que lo que comporta 
hacer una rotonda en esa ubicación; 
Solicitar autorización al propietario que ya 
se tenía, ya que es una vía pecuaria. Y 
solicitar los deslindes marcados para su 
posterior expropiación del suelo necesario 
para la ejecución de la rotonda para 
posteriormente realizar la obra. 
Aproximadamente se estima unos dos o 
tres años. 
Y en lo referente a Bienestar social y las 
argumentaciones, me congratula que este 
todo conforme. Únicamente añadir que si 
observas el presupuesto, en el capítulo II y 
IV que pertenecen a Servicios sociales del 
Programa, si se consulta se confirmará que 
en este presupuesto hay 482.319 euros 
destinados a Bienestar Social. 
 
La Sra. Alcaldesa le cede la palabra a D. 
Manuel Moreno, por alusiones contesta que 
respecto al tema de los servicios sociales 
solicita que se pongan unos baremos para 
que lleguen a ciertas personas para que 
tanta gente no se quede sin optar a las 
ayudas que se daban. 
 
En referencia a la rotonda es una 
reivindicación que llevan en el programa 
electoral, y que efectivamente lleva tiempo 
para hacerse y entienden que es algo 
necesario que se debe hacer. 
 
Responde D. Vicente Pérez que indica que 
ha hablado sobre un plan de empleo social, 
en el que hay que contratar gente y hacer 
un programa y una dotación presupuestaria 
para la realización de la rotonda. 
Comentando que hasta que no esté el 
momento de hacer dicha rotonda y la 
tramitación hecha, entonces se hará.  
 
En el caso de que se haga en gestión 
directa con nuestra bolsa, tendrían gente y 

 
L’alcaldessa respon que sí, que hi havia 
treball per crear tot l'expedient de 
pressupostos, i que una vegada 
sobrevinguda la situació de la COVID-19, li 
comuniquem a l'interventor que cal realitzar 
modificacions en totes les partides. 
 
Manuel Moreno contesta que no n’era en 
totes les partides, solament en algunes. 
 
L’alcaldessa li cedeix la paraula a Vicente 
Pérez Costa, i aquest fa referència al pla 
d'ocupació social, concretament en una de 
les propostes que era la de la rotonda del 
camí de la Marza, que des de la legislatura 
passada es va incidir molt a causa d'un 
accident en aqueix encreuament. Però 
puntualitza que això  comporta fer una 
rotonda en aqueixa ubicació, sol·licitar 
autorització al propietari, encara que ja es 
tenia, puix és una via pecuària i sol·licitar les 
partions marcades per a la posterior 
expropiació del sòl necessària per a 
l'execució de la rotonda i realitzar l'obra. 
Aproximadament, s'estima uns dos o tres 
anys. 
 
Pel que fa a Benestar Social i a les 
argumentacions, em congratula que estiga 
tot conforme. Únicament cal afegir que si 
observes el pressupost en el capítol II i IV 
que pertanyen a Serveis Socials es 
confirmarà que en aquest pressupost hi ha 
482.319 € destinats a Benestar Social. 
 
 
L’alcaldessa li cedeix la paraula a Manuel 
Moreno que, per al·lusions, contesta que 
sobre al tema de serveis socials sol·licita que 
es posen uns barems perquè arriben a 
determinades persones perquè tanta gent no 
es quede sense optar a les ajudes que es 
donaven. 
 
Sobre la rotonda és una reivindicació que 
portem en el programa electoral, i que 
efectivament porta temps per a fer-se i 
entenem que és necessària i que s'ha de fer. 
 
 
Vicente Pérez indica que ha parlat sobre un 
pla d'ocupació social, en el qual cal 
contractar gent i fer un programa i una 
dotació pressupostària per a la realització de 
la rotonda. S’ha de dir que quan siga el 
moment de fer aquesta rotonda i la tramitació 
estiga feta, llavors es farà.  
 
 
En cas que es faça per gestió directa amb la 
nostra borsa tindríem gent, i si la proposta 
d'ocupació social teua és per a quan tinguem C
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que si la propuesta de empleo social tuya 
es para cuando tengamos toda la 
tramitación hecha la haremos, 
independientemente que se no es seguro 
que pueda ser. 
En referencia a que se contrate a las 
empresas del pueblo, siempre se invita a 
las inversiones a la participación de las 
empresas constructoras del pueblo, 
exceptuando claramente cuando hay 
ciertos volúmenes de contratación que 
requieren que estén clasificadas para 
trabajar en la administración y 
desafortunadamente las cuatro o cinco 
empresas que tenemos no están 
clasificadas. De hecho la reforma del 
“Sequiol” la llevó a cabo un constructor de 
Museros. Los paelleros los realizó Alcaina. 
 
D. Manuel Moreno, pone como ejemplo una 
noticia de prensa del Ayuntamiento de 
Riba-roja que se ha votado por unanimidad 
la contratación de las empresas del pueblo, 
no obstante el voto va a ser en contra. 
 
La Sra. Alcaldesa, puntualiza que a lo largo 
del medio año que queda y en referencia al 
tema de la justificación las subvenciones 
nominativas se modificara dado que desde 
intervención quieren que las justificaciones 
sean más exactas y se definan 
concretamente los fines de las diferentes 
asociaciones, para hilar bien en que van 
destinadas dichas subvenciones. 
 
La Sra. Alcaldesa da la palabra a D. Víctor 
Xercavins, primeramente indica que les han 
facilitado documentación pero en la sede 
electrónica hay una incidencia, pues a la 
hora de que todos los concejales puedan 
acceder a la documentación y pregunta a 
Dña. Araceli Martín si es condición 
necesaria que cualquier regidor la tenga 
disponible desde su perfil. 
 
La Sra. Secretaria responde a D. Victor 
Xercavins que efectivamente es condición 
necesaria, no obstante a todos les firmó 
una credencial para que tuvieran acceso. 
No obstante se resolverá y averiguará que 
ha ocurrido. 
 
D. Victor Xercavins indica lo siguiente; Que 
de acuerdo al presupuesto, que es la 
herramienta más fundamental de cada 
ayuntamiento, ya que nosotros habíamos 
planteado una moción el 24 de abril como 
el PP que presentó una después que 
afectaba a medidas fiscales. Nosotros 
propusimos una batería de propuestas 
porque esto no va de partidos, va de 
personas y se han hecho comisiones para 

tota la tramitació feta la farem, 
independentment que no és segur que puga 
ser. Quant al fet que es contracten les 
empreses del poble, sempre es convida per 
a les inversions a la participació de les 
empreses constructores del poble, excepte 
clarament quan hi ha certs volums de 
contractació que requereixen que estiguen 
classificades per a treballar en 
l'Administració i, desafortunadament, les 
quatre o cinc empreses que tenim no estan 
classificades. De fet, la reforma del Sequiol 
la va portar a terme un constructor de 
Museros. Els paellers els va realitzar Alcaina. 
 
 
 
 
 
Manuel Moreno posa com a exemple una 
notícia de premsa de l'Ajuntament de Riba-
roja en el qual han votat, per unanimitat, la 
contractació de les empreses del poble; no 
obstant això, el vot serà en contra. 
 
L’alcaldessa puntualitza que, al llarg del mig 
any que queda, i en referència al tema de la 
justificació de les subvencions nominatives, 
es modificara atés que des d'intervenció 
volen que les justificacions siguen més 
exactes i es definisquen  concretament les 
finalitats de les diferents associacions, per 
saber bé a què es destinen aqueixes 
subvencions. 
 
L’alcaldessa dona la paraula a Víctor 
Xercavins que, primerament, comenta que 
els han facilitat documentació però en la seu 
electrònica hi ha una incidència, pregunta a 
Araceli Martín si per tal que tots els regidors 
accedisquen a la documentació si és 
condició necessària que qualsevol regidor la 
tinga disponible des del seu perfil. 
 
 
La secretària respon, a Víctor Xercavins, 
que, efectivament, és condició necessària; 
no obstant això, a tots els van assignar una 
credencial perquè tingueren accés; però no 
obstant això, es resoldrà i es comprovarà 
què ha ocorregut. 
 
Victor Xercavins diu que, d'acord amb el 
pressupost, que és l'eina més fonamental de 
cada ajuntament, i ja que nosaltres havíem 
plantejat una moció el 24 d'abril, com el PP 
que va presentar-ne una després, que 
afectava mesures fiscals, nosaltres vam 
proposar una bateria de propostes perquè 
això no és qüestió de partits, sinó de 
persones, i s'han fet comissions per a fer 
front conjuntament a la crisi de la COVID-19. C
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hacer frente conjuntamente a la crisis de 
COVID-19. La Sra. Alcaldesa abrió un 
grupo de whatsapp para tener 
comunicación pero con el tiempo ha habido 
menos fluidez y la información llegaba por 
otros medios. 
Cuando se nos comunicó que se 
aprobarían los presupuestos en el mismo 
pleno donde habíamos presentado una 
moción consideramos que no tenía sentido 
presentar unas medidas que implicaran 
cambios y creación de nuevas partidas en 
un presupuesto que se iba de aprobar. Por 
tanto y después de hablar con la Sra. 
Alcaldesa y el Sr. Teniente Alcalde como 
encargado de coordinarlos, lo retiramos y 
reformulamos las medidas en forma de 
petición al Equipo de Gobierno, presentada 
el 3 Mayo para que se incorporara con los 
matices necesarios en el presupuesto que 
aún sigue vivo y que se pudiera modificar 
para que hoy se votara. 
Intentando ser proactivos y trabajar por el 
bien común. La respuesta recibida, fue que 
se denegaban íntegramente las peticiones 
porque literalmente “Todas las medidas a 
adoptar están ya contempladas por el 
Ayuntamiento de Museros”, algunas 
supusimos que debían estar haciéndose y 
así era, por ejemplo aumentar la partida de 
emergencia social, recursos, refuerzo de 
programa “Comer a Casa”… 
 
No obstante otras peticiones no estaban, 
como la del punto nº6 que solicitaba la 
creación de una nueva partida destinada a 
ayudar a las familias de nuestro pueblo a 
reducir la brecha digital escolar. Así como 
subvenciones a la contratación de internet 
y compra de material informático para la 
realización de trámites burocráticos. Y 
fomentar el acceso a la educación en línea 
de los menores en edad escolar, 
atendiendo a criterios socioeconómicos a la 
concesión. Punto que no se nos contesta 
explícitamente aunque si se nos hubiera 
podido explicar lo que dice Agustín, en ese 
sentido. Me imagino que por suerte, o si la 
escuela no detecta esa necesidad o no hay 
tantas familias que puedan necesitar, pero 
si estamos seguros que por problemas 
económicos habrá gente que lo pueda 
necesitar el tener una buena conexión a 
internet. Por tanto ver primero si hace falta 
y después establecer una línea de ayudas 
con criterios socioeconómicos para las 
familias más necesitadas. 
 
Entre las que se contestó, que no 
respondíamos a la petición, queremos 
destacar que pedíamos un impulso al 
programa de fraccionamiento de impuestos 

L’alcaldessa va obrir un grup de Whatsapp 
per a tindre comunicació però amb el temps 
hi ha hagut menys fluïdesa i la informació ha 
arribat per uns altres mitjans. 
 
 
Quan se'ns va comunicar que s'aprovarien 
els pressupostos en el mateix ple en el qual 
havíem presentat una moció, vam considerar 
que no tenia sentit presentar unes mesures 
que implicarien canvis i creació de noves 
partides en un pressupost que seria aprovat, 
i per tant, i després de parlar amb 
l'alcaldessa i amb el tinent alcalde, com a 
encarregat de coordinar-los, les retiràrem i 
reformulàrem les mesures com a petició a 
l'Equip de Govern, i es va presentar el 3 
maig perquè s'incorporara amb els matisos 
necessaris en el pressupost que, fins i tot, 
continua viu i que es podia modificar perquè 
avui es votara.  
 
Tot intentant ser proactius i treballar pel bé 
comú; per la resposta rebuda, vam veure que 
es denegaven íntegrament les peticions 
perquè literalment “totes les mesures a 
adoptar estan ja contemplades per 
l'Ajuntament de Museros”, algunes vam 
suposar que es feien, i així era, per exemple 
augmentar la partida d'emergència social, 
recursos, reforç de programa Menjar a 
casa… 
 
No obstant això, altres peticions no hi eren 
com la del punt 6 que sol·licitava la creació 
d'una nova partida destinada a ajudar les 
famílies del nostre poble a reduir la bretxa 
digital escolar, i les subvencions per a la 
contractació d'Internet i compra de material 
informàtic per a la realització de tràmits 
burocràtics i fomentar l'accés a l'educació en 
línia dels menors en edat escolar, d’acord 
amb  criteris socioeconòmics per a la 
concessió, punt que no se'ns contesta 
explícitament encara que, si se'ns haguera 
explicat el que diu Agustín, en aqueix sentit 
m'imagine que per sort, o si l'escola no 
detecta aqueixa necessitat o no hi ha tantes 
famílies que ho necessiten, però sí estem 
segurs que per problemes econòmics hi 
haurà gent que necessiten tindre una bona 
connexió a Internet. Per tant, caldrà veure 
primer si fa falta i, després, establir una línia 
d'ajudes amb criteris socieconòmics per a les 
famílies més necessitades. 
 
 
 
Entre aquelles que van contestar, i que no 
responien a la petició, volem destacar que 
demanàvem un impuls al programa de 
fraccionament d'impostos que implicava un 
alleugeriment de la bonificació, per a C
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que implicaba un aligeramiento de la 
bonificación, para incentivar que la gente 
se diera de alta en ese servicio, 
contestándonos que ya había un programa 
de fraccionamiento, efectivamente lo 
sabíamos pero era darle ese punto más 
para incentivar la campaña. 
 
Otro caso es en el punto 7 que 
solicitábamos establecer mecanismos de 
ayuda a las personas autónomas como 
complemento de la prestación 
extraordinaria por el cese de la actividad 
para cubrir la prestación sobre la base 
mínima de cotización de la RETA y se nos 
contesta que cualquier persona que tenga 
incidencias que acudiera a servicios 
sociales, entendiendo que no se trata de 
eso, de saturar los servicios sociales con 
temas de este tipo sino a las pequeñas 
empresas y los autónomos, establecer 
unas líneas de ayuda y abrir partidas ya 
porque no hay cosas estrictamente de 
servicios sociales, como han hecho otras 
localidades. Evidentemente realizar estas 
ayudas se deja abierto, la Generalitat da 
unas ayudas a los autónomos que según 
sus circunstancias de facturación y las 
perdidas. 
Y en el punto 8 que se solicitaba una 
bonificación en algunas tasas durante el 
establecimiento del estado de alarma, 
comercio ambulante, tasa de terrazas y de 
ocupación de la vía pública. 
Contestandonos que en la resolución del 
30 de mayo ya se hacen esos 
aplazamientos y que mientras dure el 
estado de alarma, idea que nos ha 
avanzado la Sra. Alcaldesa, que no se 
cobre en el ejercicio 2020, como en otras 
localidades. 
Pensamos que todo esto no hubiera 
costado incorporarlo demasiado al 
presupuesto ya que algunas partidas que 
son evidente que no se van a poder 
ejecutar y comentábamos que 
necesitábamos tener información por parte 
de intervención cuales son difícilmente 
ejecutables, cuales seguro no se 
ejecutarían, ya que es evidente que en 
fiestas ya no se van a poder gastar. Por 
ejemplo la piscina no sabemos si se va a 
abrir o por lo tanto en personal implica que 
una serie de costes no se harán porque no 
hay socorristas lo que genera un dinero 
que no se ha gastado y queremos saber si 
ese dinero es susceptible de destinarlos a 
otras partidas.  
 
Por último, la Memoria de la Sra. Alcaldesa 
nombra 25.000 euros en el programa de 
“Convivencia a Mayores” en el que 

incentivar que la gent es donara d'alta en 
aquest servei, i ens contestaren que ja hi 
havia un programa de fraccionament, i 
efectivament ho sabíem, però era donar-li 
aqueix punt més per a incentivar la 
campanya. 
 
 
Un altre cas és en el punt 7 que sol·licitàvem 
establir mecanismes d'ajuda a les persones 
autònomes com a complement de la 
prestació extraordinària pel cessament de 
l'activitat per a cobrir la prestació sobre la 
base mínima de cotització de la RETA i ens 
contestaren que qualsevol persona que 
tinguera incidències que acudira a Serveis 
Socials, s’entén que no es tracta d'això, de 
saturar Serveis Socials amb temes d'aquest 
tipus; sinó que per a les xicotetes empreses i 
als autònoms, establir unes línies d'ajuda i 
crear partides perquè no hi ha coses 
estrictament de Serveis Socials, com han fet 
altres localitats.  
 
Evidentment, realitzar aquestes ajudes es 
deixa obert, la Generalitat dona unes ajudes 
als autònoms d’acord amb les seues 
circumstàncies de facturació i perdudes. 
 
I en el punt 8, en el qual se sol·licitava una 
bonificació en algunes taxes durant 
l'establiment de l'estat d'alarma, com comerç 
ambulant, taxa de terrasses i d'ocupació de 
la via pública, ens contesten que en la 
resolució del 30 de maig ja es fan aqueixos 
ajornaments i que mentre dure l'estat 
d'alarma, idea que ens ha avançat 
l’alcaldessa, que no es cobre en l'exercici 
2020, com en altres localitats. 
 
 
Pensem que tot això no haguera costat 
massa incorporar-ho al pressupost, ja que 
algunes partides és evident que no es 
podran executar i comentàvem que 
necessitàvem tindre informació d'intervenció 
de quines són difícilment executables, i que 
de segur no s'executarien, perquè 
evidentment en festes ja no es podran 
gastar. Per exemple, la piscina no sabem si 
s'obrirà i, per tant, en l’apartat de personal 
implica que una sèrie de costos no es faran 
perquè no hi ha socorristes la qual cosa 
genera uns diners que no s'han gastat i 
volem saber si aqueixos diners són 
susceptibles de destinar-los a unes altres 
partides.  
 
 
Finalment, la memòria de l’alcaldessa 
reflecteix 25.000 € en el programa de 
Convivència a majors que discrepa amb 
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discrepa con el importe de la partida. Y 
también se incrementa en las actividades 
deportivas, así como actividades culturales. 
y nos gustaría saber si es un aumento con 
recursos del Ayuntamiento y que se 
mantuviera para otros años o si se suman y 
computan subvenciones. 
Además se ha intentado explicar el porqué 
del retraso de presupuestos que 
entendemos y esperamos que sea un 
paréntesis en la práctica, presentándolos 
en tiempo y forma para que esté en vigor 
tan pronto como comienza cada ejercicio. Y 
tenemos algunas partidas en algunos 
casos sobredimensionadas y que con la 
realidad que nos está tocando vivir con la 
pandemia y son inviables. 
 
No obstante hemos echado de menos 
concreción, que nos dieran pie a colaborar 
ya que  nosotros queremos construir por 
eso no nos opondremos porque hacen falta 
y disponer de ellos ya pero por todo lo que 
se ha explicado no podemos votarlos a 
favor por lo que nuestra posición será la 
abstención. 
La Sra. Alcaldesa indica que Victor 
Xercavins ha estado gobernando cuatro 
años y sabe que hay determinadas 
cantidades económicas de determinados 
capítulos que no se pueden modificar 
fácilmente. 
Respecto a la pasividad de grupo local del 
Whatsapp con las circunstancias tanto los 
funcionarios públicos como miembros del 
Equipo de Gobierno, por parte de los 
portavoces de la oposición no ha habido 
respuesta. 
Además se presenta la moción el 24 de 
abril y el 14 de Marzo y el día 16 ya había 
empresas acogiéndose a ERTES y familias 
que no tenían ningún tipo de prestaciones 
ni de salario ni de trabajo. 
Además contacta con D. Vicente para 
saber si se iba a dar respuesta ya que es 
una moción que ha de contestarse en el 
plenario y no se puede dar respuesta si no 
se presenta como a ruegos. Ya que unos 
estaban en marcha otros estaban previstos, 
otros por error no se han contestado pero 
evidentemente la formula final es 
desestimar la propuesta. 
Cuando comenta la modificación de la 
bonificación del 2 al 2,5%, modificar una 
ordenanza es complicado ya que hay que 
crear un expediente y es insignificante 
pasar de un porcentaje al otro. 
 
En lo referente a ayudas a pequeñas 
empresas y autónomos, El Equipo de 
Gobierno deicidio en lugar de abrir líneas 
alternativas a las que ya estaba dando la 

l'import de la partida. I també, s'incrementa 
en les activitats esportives i en les activitats 
culturals, i ens agradaria saber si és un 
augment amb recursos de l'Ajuntament, que 
es mantindran per a uns altres anys, o si se 
sumen i computen subvencions. 
 
D’altra banda, s'ha intentat explicar el perquè 
del retard dels pressupostos que entenem i 
esperem que siga un parèntesi en la 
pràctica, i que es presenten dins del termini i 
en la forma escaient perquè estiga en vigor 
tan prompte com comence cada exercici. I 
tenim algunes partides, en alguns casos, 
sobredimensionades i que amb la realitat que 
ens ha tocat viure amb la pandèmia són 
inviables.  
 
No obstant això, hem trobat a faltar 
concreció, i que ens donaren peu a 
col·laborar ja que  nosaltres volem construir, i 
és per això que no ens oposarem perquè fan 
falta i disposar d'aquests ja, però per tot el 
que s'ha explicat no podem votar a favor i la 
nostra posició serà l'abstenció. 
 
L’alcaldessa indica que Víctor Xercavins ha 
governat quatre anys i saps que hi ha 
determinades quantitats econòmiques 
d’alguns capítols que no es poden modificar 
fàcilment. 
 
Quant a la passivitat de grup local del 
Whatsapp amb les circumstàncies tant dels 
funcionaris públics com dels membres de 
l'Equip de Govern, i part dels portaveus de 
l'oposició, no hi ha hagut resposta. 
 
A més, es presenta la moció el 24 d'abril i el 
14 de març i el dia 16 ja hi havia empreses 
acollides a ERTE i famílies que no tenien cap 
tipus de prestació ni de salari ni de treball. 
A més, contactares amb Vicente per a saber 
si es donaria resposta ja que és una moció 
que ha de contestar-se en el plenari i no es 
pot donar resposta, si no es presenta com a 
precs, perquè uns estaven en marxa, uns 
altres estaven previstos, i uns altres, per 
error, no s'han contestat, però evidentment la 
fórmula final és desestimar la proposta. 
 
 
Quan comentes la modificació de la 
bonificació del 2 % al 2,5 %, cal dir que 
modificar una ordenança és complicat, s’ha 
de crear un expedient i és insignificant 
passar d'aqueix percentatge a l'altre. 
 
Sobre les ajudes a xicotetes empreses i 
autònoms, l'Equip de Govern va decidir que 
en lloc d'obrir línies alternatives a les que ja 
donava la Generalitat o el Govern central, 
atés que no se sabia que volum d'autònoms C
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Generalitat o el Gobierno central dado que 
no se sabía que volumen de autónomos 
había en el municipio ni la cantidad 
económica se podía destinar ya que no es 
inmediato conocer estos datos, por tanto se 
colaboró de otra manera como ya se ha 
explicado y se va a canalizar todo a 
servicios sociales. 
En cuanto la bonificación de las terrazas 
está prevista para el mes de Junio y para el 
tema de servicios sociales, y se ha dotado 
de 200.000 euros en un aparte 50.000 y en 
la otra 150.000 euros complementados por 
la partida de fiestas. 
 
La Sra. Alcaldesa da la palabra a D. 
Vicente Pérez que agradece el tono de sus 
propuestas y en referencia a las propuestas 
de autónomo, indica que ahora mismo es 
complicado filtrar la demanda que llega y 
se está tramitando desde esta área, porque 
son los técnicos quien lo están haciendo. 
D. Victor Xercavins indica que se haga 
desde otra área una pequeña parte en ese 
concepto. 
La Sr. Alcaldesa da la palabra a Agustín 
Muedra que indica que en referencia a las 
Tablets que había librado Conselleria para 
tratar de reducir o minimizar la brecha 
digital matiza que no ha dicho que no se 
hayan detectado estas necesidades sino 
que a él no se lo han notificado. Hemos 
estado desde el principio de esta situación 
en contacto tanto en el Instituto como en la 
escuela, para ayudar en aquello que 
podamos Por ejemplo en los últimos días 
de clase de la escuela y del instituto con 
ayuda del Ayuntamiento se hizo llegar a las 
casas de estos alumnos su material. 
Y en lo referente a deportes se había de 
dotar, esta partida presupuestaria con una 
cantidad superior a años anteriores porque 
tenemos previsto un plan estratégico del 
deporte en Museros. 
 
La Sr. Alcaldesa da la palabra a Dña. Sonia 
García, que indica que ella cuando asumió 
el área de cultura tenía muy claro que 
quería fomentar la cultura en el pueblo a 
nivel de calle porque es la que mas llega a 
la gente, por lo que se presentó un 
programa con el Equipo de Gobierno que 
gustó y de ahí el aumento de la partida. 
 
La Sr. Alcaldesa da la palabra a D. Tomás 
Piqueras indica que después de las 
intervenciones decir que el 13 de Marzo, 
Ciudadanos presentó un escrito a la Sra. 
Alcaldesa mostrando nuestro apoyo al 
equipo de Gobierno porque creíamos y 
seguimos creyendo que la salud y el 
bienestar de las personas está por encima 

hi havia al municipi, ni la quantitat econòmica 
que es podia destinar ja que no és immediat 
conéixer aquestes dades, i es va col·laborar 
d'una altra manera com ja s'ha explicat i que 
es canalitzarà tot a Serveis Socials. 
 
 
 
Quant a la bonificació de les terrasses està 
prevista per al mes de juny, i pel que fa al 
tema de serveis socials, s'ha dotat de 
200.000 €, un apart 50.000 € i en l'altre de 
150.000 € complementats per la partida de 
festes. 
 
L’alcaldessa dona la paraula a Vicent Pérez 
que agraeix el to de les seues propostes i 
sobre les propostes d'autònoms, indica que 
ara mateix és complicat filtrar la demanda 
que arriba i que es tramita des d'aquesta 
àrea, perquè són els tècnics els qui ho fan. 
 
Víctor Xercavins indica que es faça una 
xicoteta part amb aquest concepte des d’una 
altra àrea. 
L’alcaldessa dona la paraula a Agustín 
Muedra que fa referència a les tauletes que 
havia lliurat Conselleria per a tractar de 
reduir o minimitzar la bretxa digital, matisa 
que no ha dit que no s'hagen detectat 
aquestes necessitats, sinó que a ell no li les 
han notificat. Hem estat des del principi 
d'aquesta situació en contacte tant amb 
l'institut com amb l'escola per a ajudar amb el 
que fora possible, per exemple en els últims 
dies de classe de l'escola i de l'institut, amb 
ajuda de l'Ajuntament, es va fer arribar el 
material de l’alumnat a les seues cases. 
 
Quant a Esports, s'havia de dotar a aquesta 
partida pressupostària amb una quantitat 
superior a anys anteriors perquè tenim 
previst un pla estratègic de l'esport a 
Museros. 
 
L’alcaldessa dona la paraula a Sonia García 
que indica que ella, quan va assumir l’Àrea 
de Cultura, tenia molt clar que volia fomentar 
la cultura de carrer al poble perquè és la que 
mes arriba a la gent, per la qual cosa va 
presentar un programa a l'Equip de Govern 
que va agradar i per això l'augment de la 
partida. 
 
L’alcaldessa dona la paraula a Tomás 
Piqueras que diu que, després de les 
intervencions del 13 de març, Ciudadanos va 
presentar un escrit a l’alcaldessa per mostrar 
el seu suport a l'Equip de Govern perquè 
creien i continuem creient que la salut i el 
benestar de les persones està per damunt  
d'altres qüestions, per la qual cosa mantenim C
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de otras cuestiones, por lo que 
mantenemos esa línea y la vamos a seguir 
manteniendo. 
Además hicimos un escrito presentado 
telemáticamente con cuatro puntos que se 
reiteraría, como las ayudas a autónomos, a 
las ayudas a la venta sedentaria, a las 
terrazas de los bares… se nos contestó y 
no queremos empezar con las cifras de 
nuevo, si bien es cierto que en términos 
porcentuales, de L’Horta Nord, es el que 
más parados ha incrementado, en los 
ERTES hay aceptados unos 1094, también 
es cierto que no todos son de Museros. En 
el tema de asuntos sociales lo compartimos 
ya que es lo que más se va a necesitar, 
pero sí que es verdad que echa de menos 
la ayuda directa a “Cáritas” porque en estos 
momentos hay 49 familias que acuden y 
atienden con comida exclusivamente. 
 
Además en referencia a los presupuestos 
no se ha preguntado, ni se ha dicho que os 
parece o si queréis aportar algo lo que 
conlleva a abstenerse. 
 
La Sr. Alcaldesa da respuesta e indica que 
efectivamente se presentó un escrito, 
respecto a “Cáritas” este ayuntamiento ha 
estado colaborando con la parroquia 
debido a que las señoras que llevan en 
estos momentos caritas son todas mayores 
y vulnerables por lo que no queríamos que 
se expusieran. De este modo el 
Ayuntamiento ha estado haciendo el 
reparto a estas familias durante dos meses, 
y hemos estado en contacto directo con D. 
Antonio y nunca ha habido una subvención 
como tal para “Cáritas”, ya que no hay 
ningún inconveniente en ayudar a las 
familias que lo puedan necesitar pero 
habría que ver si “Cáritas Museros” como 
tal tiene su CIF como otra entidad festiva 
cultural o deportiva. Como ejemplo la de la 
Parroquia que nos e le da directamente a 
ella, es una colaboración que hace el 
Ayuntamiento con “Manos Unidas”. Por lo 
que veremos, ya que este Ayuntamiento ha 
colaborado o bien organizando eventos y 
aportando lo que en su medida se pueda, 
se toma nota y si el interventor autoriza 
alguna cantidad para ayudar y míos 
compañeros lo ven correcto por mi parte no 
habría inconveniente.  
 
D. Tomás Piqueras contesta que no es 
necesario que sea una aportación 
económica, que puede darse en alimentos. 
 
La Sr. Alcaldesa indica que si se autoriza, 
se puede consensuar con el párroco que 
diga las necesidades que tiene. 

aqueixa línia i la continuarem mantenint. 
 
 
A més, vam presentar un escrit 
telemàticament amb quatre punts que es 
reiterant amb les ajudes a autònoms, les 
ajudes a la venda sedentària, a les terrasses 
dels bars… els van contestar, i no volem 
començar amb les xifres de nou; si bé és 
cert, i en termes percentuals, és el que més 
aturats ha incrementat de l’Horta Nord, en els 
ERTE hi ha uns 1.094, també és cert que no 
tots són de Museros.  
Quant al tema d'assumptes socials el 
compartim, perquè és el que més es 
necessitarà, però sí que és veritat que 
trobem a faltar l'ajuda directa a Cáritas 
perquè en aquests moments hi ha 49 
famílies que hi acudeixen i que són ateses 
sobretot amb menjar. 
 
A més, pel que fa als pressupostos no s'ha 
preguntat, ni s'ha dit, que us sembla o si 
voleu aportar alguna cosa, per això ens hem 
d’abstindre. 
 
L’alcaldessa respon i diu que, efectivament, 
es va presentar un escrit, sobre Cáritas i 
destaca que aquest ajuntament ha 
col·laborat amb la parròquia ja que les dones 
que porten en aquests moments Cáritas són 
totes majors i vulnerables i no volíem que 
s'exposaren.  
 
Per aquest motiu, l'Ajuntament ha fet el 
repartiment a les famílies durant dos mesos, i 
hem estat en contacte directe amb el retor, i 
mai hi ha hagut una subvenció com a tal per 
a Cáritas. No hi ha cap inconvenient a ajudar 
les famílies que ho necessiten, però caldria 
veure si Cáritas Museros, com a tal, té el seu 
CIF com una altra entitat festiva cultural o 
esportiva. Com a exemple la de la parròquia 
que no se li dona directament a aquesta, ja 
que és una col·laboració que fa l'Ajuntament 
a Manos Unidas.  
Com s’observa, l’Ajuntament ha col·laborat 
amb la parròquia, o bé ha organitzat 
esdeveniments, i ha fet aportacions en la 
mesura que ha pogut, però es pren nota i si 
l'interventor autoritza alguna quantitat per a 
ajudar i els meus  companys ho consideren 
correcte per part meua no hi hauria cap 
inconvenient.  
 
Tomás Piqueras contesta que no és 
necessari que siga una aportació econòmica, 
que pot donar-se en aliments. 
 
L’alcaldessa respon que si s'autoritza, es pot 
consensuar amb el retor i que diga les 
necessitats que té. C
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Por todo ello, el Pleno de la Corporación 
aprueba por mayoría con 7 votos a favor 
del equipo de  gobierno (6 votos del  PSOE 
y 1 voto de  E.U.), 3 votos en  contra del  
PP, 2 abstención de  Compromís y 1 
abstención de  Ciudadanos, lo siguiente: 
 
Primero. Aprobar inicialmente el 
Presupuesto General del Ayuntamiento de 
Museros, para el ejercicio económico de 
2020, junto con sus Bases de Ejecución, y 
cuyo resumen por Capítulos es el siguiente: 
 

Presupuesto 
2020 

Gastos IngresOS 

Capítulo I 2.869.363,13 € 2.554.000,00 € 

Capítulo II 1.708.187,57 € 70.000,00 € 

Capítulo III 10.333,76 € 708.932,00 € 

Capítulo IV 395.644,84 € 1.897.613,36 € 

Capítulo V  15.688,36 € 

Capítulo VI 108.000,00 €  

Capítulo VII 1.000,00 € 2.160,00 € 

Capítulo VIII   

 
Capítulo IX 

155.864,42 €  

TOTAL 5.248.393,72 € 5.248.393,72 € 

 

Segundo. Aprobar inicialmente la plantilla de 
personal del ejercicio de 2020.  
En el Anexo I, se detalla la plantilla de 
personal del ejercicio 2020. 
 
Tercero. Exponer al público, el Presupuesto 
General del ejercicio de 2020, las Bases de 
Ejecución y plantilla de personal aprobados, 
por plazo de 15 días, mediante anuncios en 
el Boletín Oficial de la Provincia de Valencia 
y en el tablón de anuncios de la Corporación, 
a los efectos de que los interesados que se 
señalan en el apartado 1 del artículo 170 del 
Real Decreto Legislativo 2/2004, de 5 de 
Marzo, por el que se aprueba el Texto 
Refundido de la Ley Reguladora de las 
Haciendas Locales, puedan examinarlo y 
presentar reclamaciones ante el Pleno de la 
Corporación por los motivos que se indican 
en el apartado 2 del mismo artículo.  
 
Cuarto. Considerar elevados a definitivos 
estos acuerdos en el caso de no formularse 
ninguna reclamación en el plazo de 
exposición pública anunciado.  
 
Quinto. Remitir copia a la Administración del 
Estado, así como al órgano competente de la 
Generalitat Valenciana. 
 
3. EXPEDIENTE 2145/2019. PROPUESTA 
DE APROBACIÓN DE LA RATIFICACIÓN 
DE LOS ACUERDOS DE LA JUNTA DE 

 
Per tot això, el Ple de la corporació aprova, 
per majoria amb 7 vots a favor de l’Equip de 
Govern (6 vots del PSOE i 1 vot d’EU), 3 vots 
en contra del PP, 2 abstencions de 
Compromís i 1 abstenció de Ciudadanos, el 
següent:  
 
Primer. Aprovar inicialment el pressupost 
general de l'Ajuntament de Museros, per a 
l'exercici econòmic de 2020, juntament amb 
les seues bases d'execució, i el resum del 
qual, per capítols, és el següent: 
 

Pressupost 
2020 

Despeses IngressOS 

Capítol I 2.869.363,13 € 2.554.000,00 € 

Capítol II 1.708.187,57 € 70.000,00 € 

Capítol III 10.333,76 € 708.932,00 € 

Capítol IV 395.644,84 € 1.897.613,36 € 

Capítol V  15.688,36 € 

Capítol VI 108.000,00 €  

Capítol VII 1.000,00 € 2.160,00 € 

Capítol VIII   

 
Capítol IX 

155.864,42 €  

TOTAL 5.248.393,72 € 5.248.393,72 € 

 
 
Segon. Aprovar inicialment la plantilla de 
personal de l'exercici de 2020.  
En l’annex I, se detalla la plantilla de 
personal de l’exercici 2020. 
 
Tercer. Exposar al públic el pressupost 
general de l'exercici de 2020, les bases 
d'execució i la plantilla de personal aprovats, 
per un termini de 15 dies, mitjançant anuncis 
en el Butlletí Oficial de la Província de 
València i al tauler d'anuncis de la 
corporació, per tal que les persones 
interessades que s'indiquen en l'apartat 1 de 
l'article 170 del Reial decret legislatiu 2/2004, 
de 5 de març, pel qual s'aprova el text refós 
de la Llei reguladora de les hisendes locals, 
l’examinen i  presenten reclamacions davant 
el Ple de la corporació pels motius que 
s'indiquen en l'apartat 2 d’aqueix article.  
 
 
Quart. Considerar elevats a definitius 
aquests acords, si no es formulara cap  
reclamació, en el termini d'exposició pública 
anunciat.  
 
Cinqué. Remetre una còpia a l'Administració 
de l'Estat i a l'òrgan competent de la 
Generalitat Valenciana. 
 
3. EXPEDIENT 2145/2019. PROPOSTA 
D'APROVACIÓ DE LA RATIFICACIÓ DELS 
ACORDS DE LA JUNTA DE GOVERN 
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GOBIERNO LOCAL DE 20/12/2019 Y DE 
16/01/2020 RECTIFICATIVO DE ERRORES 
DEL ANTERIOR, DE CONCESIÓN DE 
SUBVENCIONES EN 2019, PARA LA 
REALIZACIÓN DE ACTIVIDADES 
DEPORTIVAS Y MUSICALES DE NIÑOS Y 
JÓVENES. 
 
Al amparo de lo dispuesto en el art. 97 del R. 
D. 2568/86, de 28 de noviembre, en relación 
con lo que al respecto establecen las Bases 
18, 48 y 49 del Presupuesto en conexión con 
el resto de la normativa aplicable, partiendo 
de una interpretación amplia de la misma en 
especial relación con lo actuado en esta 
materia en años anteriores, si bien 
determinadas circunstancias, puestas de 
manifiesto en el informe de intervención al 
respecto y que suponen acudir a lo ahora 
propuesto, se formula a la Junta de Gobierno 
Local, para su posterior expresa ratificación 
plenaria municipal, para su aprobación la 
siguiente propuesta, que viene a rectificar la 
inicialmente presentada a la JGL del 
20/12/2019 (y suscrita incluso tardíamente):  
 
 
“APROBACIÓN, EN SU CASO, DE LA 
CONCESIÓN DE LAS ESPECÍFICAS 
SUBVENCIONES SIGUIENTES EN 2019 
POR LA REALIZACIÓN DE NIÑOS Y 
JOVENES DE ACTIVIDADES DEPORTIVAS 
Y MUSICALES” (EXPEDIENTE G2145-19)  
 
Habiéndose ya iniciado el curso escolar 
19/20 y siendo voluntad municipal del 
mantenimiento del fomento de la realización 
de actividades deportivas y musicales, el 
Pleno de la Corporación aprueba por 
unanimidad lo siguiente: 
 
Primero. Conceder la subvención para 
actividades deportivas y musicales a las 
entidades que se relacionan a continuación 
por los siguientes importes con cargo a la 
aplicación presupuestaria 3.341.480-00 de 
2019. 

ENTIDAD SOLICITUD NÚMERO 
DE 

ALUMNOS 
EMPADRO

NADOS 

IMPORTE 
TOTAL A 

CONCEDER 

SUMM NREE 576/2019 DE 
16/12/2019 

117 14.040 € 

MUSEROS C.F. NREE 584/2019 DE 
17/12/2019 

83 9.960 € 

ASAV NRE 5504/2019 DE 
19/12/2019 

13 1.560 € 

 
El ratio aplicado ha sido de 120€ por alumno 
cuando el ejercicio precedente fue de 100€.  
 
 
 
Segundo. Reconocer las siguientes 
obligaciones por importe coincidente con el 
pago anticipado del 75% del importe 
concedido a cada una de las entidades de 
conformidad con la normativa aplicable en 

LOCAL DE 20 DE DESEMBRE DE 2019 I 
DE 16 DE GENER DE 2020 RECTIFICATIU 
D'ERRORS DE L'ANTERIOR, DE 
CONCESSIÓ DE SUBVENCIONS DE 2019, 
PER A LA REALITZACIÓ D'ACTIVITATS 
ESPORTIVES I MUSICALS DE XIQUETS, 
XIQUETES I JOVES 
 
A l'empara del que disposa l'article 97 del R. 
2568/86, de 28 de novembre, pel que fa al 
que s’estableix sobre aquest tema en les 
bases 18, 48 i 49 del pressupost, en 
connexió amb la resta de la normativa 
aplicable, i en partir d'una interpretació 
àmplia d’aquesta, especialment quant al que 
s’ha actuat en aquesta matèria en anys 
anteriors, encara que determinades 
circumstàncies, posades de manifest en 
l'informe d'intervenció sobre aquest tema, i 
que suposen acudir al que ara es proposa, 
es formula, a la Junta de Govern Local, que 
posteriorment es ratifique pel Ple, l’aprovació 
de la proposta següent, que rectifica la 
inicialment presentada a la Junta de Govern 
Local, de 20 de desembre de 2019, i 
subscrita fins i tot tardanament:  
 
Aprovació, si escau, de les subvencions 
específiques següents de 2019, per la 
realització d’activitats esportives i musicals 
de xiquets, xiquetes i joves (expedient 
G2145-19)  
 
 
Una vegada iniciat el curs escolar 2019-
2020, i en ser voluntat municipal el 
manteniment del foment de la realització 
d'activitats esportives i musicals, el Ple de la 
corporació aprova per unanimitat el següent: 
 
 
Primer. Concedir la subvenció per a activitats 
esportives i musicals a les entitats que es 
relacionen a continuació pels imports 
següents amb càrrec a l'aplicació 
pressupostària 3.341.480-00 de 2019. 
 
 

ENTITAT SOL·LICITUD NOMBRE 
D’ALUMNA

T 
EMPADRO

NAT 

IMPORT TOTAL 
A CONCEDIR 

SUMM NREE 576/2019 DE 
16/12/2019 

117 14.040 € 

MUSEROS C.F. NREE 584/2019 DE 
17/12/2019 

83 9.960 € 

ASAV NRE 5504/2019 DE 
19/12/2019 

13 1.560 € 

 
El ràtio aplicat ha sigut de 120 € per alumne 
o alumna, quan en l'exercici precedent va ser 
de 100 €.  
 
Segon. Reconéixer les obligacions següents 
per un import coincident amb el pagament 
anticipat del 75 % de l'import concedit a 
cadascuna de les entitats d’acord amb la 
normativa aplicable en anys precedents, la C
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años precedentes, la cual sigue vigente en lo 
que no se oponga a lo aquí regulado, 
debiéndose proceder a su justificación como 
máximo hasta el 30/06/2020. 
 

ENTIDAD IMPORTE A ANTICIPAR 
(75%) 

PENDIENTE DE 2020 (25%) 

SUMM 10.530 € 3.510 € 
MUSEROS 
C.F. 

7.470 € 2.490 € 

ASAV 1.170 € 390 € 

 
* Siempre que no se detecten errores 
materiales al comprobar la documentación 
presentada y se proceda a su correcta 
justificación en plazo. 
Tercero. Notificar este acuerdo a las 
entidades interesadas, recordándole 
asimismo el correspondiente deber de 
justificación de la misma de conformidad con 
la normativa vigente. 
Asimismo, indicarle expresamente a la 
entidad Asociació Seguretat i Autodefensa 
Valencia que no existe como tal ninguna 
“Escuela Municipal de Artes de Museros” tal 
como se refieren reiteradamente en la 
documentación presentada al efecto, 
rogándole que se abstengan a futuro de 
emplear dicha terminología u otra próxima a 
ella, al no existir propiamente de ninguna 
forma escuela en este sentido de titularidad 
municipal.” 
 
4. EXPEDIENTE 534/2020. PROPUESTA 
DE MODIFICACIÓN DEL REGLAMENTO 
DE LA ESCOLA INFANTIL DE PRIMER 
CICLE MUNICIPAL. 
 
La Sra. alcaldesa cede la palabra a D. 
Agustín Muedra Jornet, concejal de 
Educación y Deportes que procede a dar 
lectura de la propuesta de modificación del 
reglamento de la Escola Infantil de primer 
cicle municipal. 
 
MODIFICACIÓN DEL REGLAMENTO DE LA 
ESCUELA INFANTIL  
MUNICIPAL DE PRIMER CICLO DE 
MUSEROS 
 
La Escuela Infantil Municipal de Primer Ciclo 
de Museros dispone, desde 2006, año de su 
comienzo, de Reglamento orgánico y 
funcional, la última versión del cual fue 
aprobada en la sesión plenaria ordinaria, de 
6 de junio de 2013, y publicado al Boletín 
Oficial de la Provincia (BOP), de 16 de julio 
de 2013, y modificado parcialmente en 
sesión plenaria ordinaria, de 26 de abril de 
2018, y publicado al BOP, de 14 de mayo de 
2018. 
Las modificaciones del Reglamento han sido 
motivadas, principalmente, por los cambios 
en la normativa educativa de admisión y por 
el cambio de las unidades autorizadas, al 

qual continua vigent mentre no s'opose al 
que s’hi regula i en justificar-se com a màxim 
fins al 30 de juny de 2020. 
 
 

ENTITAT IMPORT A ANTICIPAR (75%) PENDENT DE 2020 (25%) 
SUMM 10.530 € 3.510 € 
MUSEROS 
C.F. 

7.470 € 2.490 € 

ASAV 1.170 € 390 € 

 
Sempre que no es detecten errors materials 
en comprovar la documentació presentada i 
es procedisca a la seua correcta justificació 
en termini. 
 
Tercer. Notificar aquest acord a les entitats 
interessades, i recordar-los el deure 
corresponent de justificació d’acord amb la 
normativa vigent. 
 
Així mateix, cal indicar expressament, a 
l'entitat Associació Seguretat i Autodefensa 
València, que no existeix com a associació 
Escola Municipal d'Arts de Museros com es 
refereixen reiteradament en la documentació 
presentada a aquest efecte, i se’ls prega que 
s'abstinguen en un futur d'utilitzar aquesta 
terminologia o una altra de semblant, en no 
existir pròpiament cap escola en aquest 
sentit de titularitat municipal. 
 
 
4. EXPEDIENT 534/2020. PROPOSTA DE 
MODIFICACIÓ DEL REGLAMENT DE LA 
ESCOLA INFANTIL DE PRIMER CICLE 
MUNICIPAL 
 
L’alcaldessa cedeix la paraula a Agustín 
Muedra Jornet, regidor d'Educació i Esports, 
que procedeix a donar lectura de la proposta 
de modificació del Reglament de la Escola 
Infantil de Primer Cicle Municipal. 
 
 
MODIFICACIÓ DEL REGLAMENT DE 
L'ESCOLA INFANTIL 
DE PRIMER CICLE MUNICIPAL DE 
MUSEROS 
 
L'Escola Infantil de Primer Cicle Municipal de 
Museros disposa, des de 2006, any del seu 
començament, d’un reglament orgànic i 
funcional, l'última versió del qual va ser 
aprovada en la sessió plenària ordinària, de 
6 de juny de 2013,  publicat en el Butlletí 
Oficial de la Província (BOP), de 16 de juliol 
de 2013, modificat parcialment en sessió 
plenària ordinària, de 26 d'abril de 2018 i 
publicat en el BOP, de 14 de maig de 2018. 
 
Les modificacions d’aquest reglament han 
sigut motivades, principalment, pels canvis 
en la normativa educativa d'admissió i pel 
canvi de les unitats autoritzades, en canviar C
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cambiar una unidad de 1 a 2 años, de 13 
plazas, por una unidad de 1 a 3 años, de 15 
plazas, es decir, una capacidad de 68 
lugares escolares homologados, desde el 
curso 2014-2015. 
En las últimas semanas, se ha publicado el 
Decreto 35/2020, de 13 de marzo, del 
Consejo, de modificación del Decreto 
40/2016, de 15 de abril, por el cual se regula 
la admisión en los centros docentes públicos 
y privados concertados que imparten 
enseñanzas de educación infantil, educación 
primaria, educación secundaria obligatoria y 
bachillerato. 
Para evitar que cada vez que las normas de 
admisión sean modificadas desde 
Consellería, y que tenga que modificarse 
nuestro reglamento, y todo y considerando 
que la normativa autonómica vigente regula 
la admisión de todos los centros docentes 
públicos, se propone no incluir todos los 
criterios y sus puntuaciones sino hacer una 
referencia en la normativa vigente en cada 
curso escolar. 
 
Por otro lado, se modifica el calendario de 
apertura del centro que finalizará para el 
alumnado el 21 de julio, en lugar del 31 de 
julio, para hacer de manera más adecuada 
las tareas de finalización del curso y 
preparación del próximo. 
 
Viste el dictamen favorable de la Comisión 
de Educación, de 25 de mayo de 2020, el 
Pleno la aprobación, por unanimidad, 
acuerda el siguiente: 
 
REGLAMENTO DE LA ESCUELA INFANTIL 
DE PRIMER CICLO MUNICIPAL DE 
MUSEROS 
 
CAPÍTULO Y Objeto, 
fines y normativa de aplicación 
Artículo 1. Objeto 
Este reglamento tiene como objeto 
establecer la estructura, la organización y la 
gestión de la Escuela Infantil de Primer Ciclo 
Municipal de Museros, como norma 
complementaria a las adecuadas en materia 
educativa autonómica y estatal y dentro del 
ámbito de autonomía del Ayuntamiento de 
Museros. 
 
Artículo 2. Fines 
La Escuela Infantil de Primer Ciclo Municipal 
de Museros es un centro educativo de 
titularidad pública, perteneciendo en el 
Ayuntamiento de Museros, autorizado por la 
Consellería de Educación. Está dirigida, 
preferentemente, a los niños y a las niñas de 
la población de Museros, hasta 3 años. Su 
función será eminentemente social y 
educativa, y proporciona una atención 

una unitat d'1 a 2 anys, de 13 places, per 
una unitat d'1 a 3 anys, de 15 places, és a 
dir, una capacitat de 68 llocs escolars 
homologats, des del curs 2014-2015. 
 
En les últimes setmanes, s'ha publicat el 
Decret 35/2020, de 13 de març, del Consell, 
de modificació del Decret 40/2016, de 15 
d'abril, pel qual es regula l'admissió en els 
centres docents públics i privats concertats 
que imparteixen ensenyaments d'educació 
infantil, educació primària, educació 
secundària obligatòria i batxillerat. 
 
Per a evitar que cada vegada que les normes 
d'admissió siguen modificades des de 
Conselleria, i que haja de modificar-se el 
nostre reglament, i tot i considerant que la 
normativa autonòmica vigent regula 
l'admissió de tots els centres docents 
públics, es proposa no incloure tots els 
criteris i les seues puntuacions sinó fer 
referència en la normativa vigent en cada 
curs escolar. 
 
D'altra banda, es modifica el calendari 
d'obertura del centre que finalitzarà per a 
l'alumnat el 21 de juliol, en lloc del 31 de 
juliol, per a fer de manera més adequada les 
tasques de finalització del curs i preparació 
del pròxim. 
 
Vist el dictamen favorable de la Comissió 
d'Educació, de 25 de maig de 2020, el Ple 
aprova, per unanimitat, el següent: 
 
REGLAMENT DE L'ESCOLA INFANTIL DE 
PRIMER CICLE  
MUNICIPAL DE MUSEROS 
 
CAPÍTOL I 
Objecte, finalitats i normativa d'aplicació 
 
Article 1. Objecte 
Aquest reglament té com a objecte establir 
l'estructura, l'organització i la gestió de 
l'Escola Infantil de Primer Cicle Municipal de 
Museros, com a norma complementària a les 
adequades en matèria educativa autonòmica 
i estatal i dins de l'àmbit d'autonomia de 
l'Ajuntament de Museros. 
 
 
Article 2. Finalitats 
L'Escola Infantil de Primer Cicle Municipal de 
Museros és un centre educatiu de titularitat 
pública, pertanyent a l'Ajuntament de 
Museros, autoritzat per la Conselleria 
d'Educació. Està dirigida, preferentment, als 
xiquets i a les xiquetes de la població de 
Museros, fins a 3 anys. La seua funció serà 
eminentment social i educativa, i proporciona C

ód
. V

al
id

ac
ió

n:
 F

5Q
L6

N
M

46
D

3X
26

6G
N

4Q
LZ

D
Z6

W
 | 

Ve
rif

ic
ac

ió
n:

 h
ttp

s:
//m

us
er

os
.s

ed
el

ec
tro

ni
ca

.e
s/

 
D

oc
um

en
to

 fi
rm

ad
o 

el
ec

tró
ni

ca
m

en
te

 d
es

de
 la

 p
la

ta
fo

rm
a 

es
Pu

bl
ic

o 
G

es
tio

na
 | 

Pá
gi

na
 2

1 
de

 5
2 



  

integral sin distinción de raza, de sexo, de 
condición social o económica, mediante un 
programa que implementa el proceso de 
enseñanza y aprendizaje del alumnado al 
garantizar el desarrollo global de las 
capacidades cognitivas, emocionales y 
afectivas, de expresión y de comunicación 
del niño o de la niña en estrecha 
colaboración con las familias, para favorecer 
la conciliación de la vida laboral y familiar y 
de conseguir la mejor comunicación y 
coeducación entre el centro y las familias.  
 
La Escuela dispone de un proyecto 
educativo y de normas de organización y 
funcionamiento del centro que recogen todos 
los principios educativos y su modelo 
organizativo propio. 
Artículo 3. Normativa de funcionamiento 
 
La Escuela Infantil de Primer Ciclo Municipal 
de Museros se regirá por la normativa 
educativa vigente, por este reglamento, por 
la normativa que regula la organización y el 
funcionamiento de las escuelas infantiles de 
primer ciclo de titularidad pública y de los 
centros públicos que imparten enseñanzas 
de educación infantil y por sus normas de 
funcionamiento interno recogidas en su 
proyecto educativo. 
 
El Ayuntamiento podrá dictar todas las 
resoluciones que sean necesarias porque se 
aplique y se lleve a cabo este reglamento. 
 
CAPÍTULO II 
 Lugares escolares y admisión 
 
Artículo 4. Lugares escolares 
 
La Escuela Infantil de Primer Ciclo Municipal 
de Museros tendrá capacidad para 68 
lugares escolares, distribuidos de la manera 
siguiente: 
� 1 unidad para niños y niñas de 1 a 2 
años: 13 lugares escolares.  
� 1 unidad, para niños y niñas de 1 a 3 
años: 15 lugares escolares.  
� 2 unidades, para niños y niñas de 2 a 
3 años: 40 lugares escolares (20 lugares, 
cada una de las unidades). 
 
Artículo 5. Admisión del alumnado 
 
Para el acceso por primera vez en el centro, 
se aplicará el proceso de admisión que 
establece la normativa autonómica vigente, 
por la cual se regula la admisión en los 
centros docentes públicos que imparten 
enseñanzas de educación infantil. 
 
Artículo 6. Baremo de aplicación a las 

una atenció integral sense distinció de raça, 
de sexe, de condició social o econòmica, 
mitjançant un programa que implementa el 
procés d'ensenyament i aprenentatge de 
l'alumnat en garantir el desenvolupament 
global de les capacitats cognitives, 
emocionals i afectives, d'expressió i de 
comunicació del xiquet o de la xiqueta en 
estreta col·laboració amb les famílies, per a 
afavorir la conciliació de la vida laboral i 
familiar i d'aconseguir la millor comunicació i 
coeducació entre el centre i les famílies.  
 
L'Escola disposa d'un projecte educatiu i de 
normes d'organització i funcionament del 
centre que recullen tots els principis 
educatius i el seu model organitzatiu propi. 
 
Article 3. Normativa de funcionament 
 
L'Escola Infantil de Primer Cicle Municipal de 
Museros es regirà per la normativa educativa 
vigent, per aquest reglament, per la 
normativa que regula l'organització i el 
funcionament de les escoles infantils de 
primer cicle de titularitat pública i dels centres 
públics que imparteixen ensenyaments 
d'educació infantil i per les seues normes de 
funcionament intern recollides en el seu 
projecte educatiu. 
L'Ajuntament podrà dictar totes les 
resolucions que siguen necessàries perquè 
s'aplique i es porte a terme aquest 
reglament. 
 
CAPÍTOL II 
Llocs escolars i admissió 
 
Article 4. Llocs escolars 
 
L'Escola Infantil de Primer Cicle Municipal de 
Museros tindrà capacitat per a 68 llocs 
escolars, distribuïts de la manera següent: 
1 unitat per a xiquets i xiquetes d'1 a 2 anys: 
13 llocs escolars.  
1 unitat, per a xiquets i xiquetes d'1 a 3 anys: 
15 llocs escolars.  
2 unitats, per a xiquets i xiquetes de 2 a 3 
anys: 40 llocs escolars (20 llocs en 
cadascuna de les unitats). 
 
 
Article 5. Admissió de l'alumnat 
 
Per a l'accés per primera vegada en el 
centre, s'aplicarà el procés d'admissió que 
estableix la normativa autonòmica vigent, per 
la qual es regula l'admissió en els centres 
docents públics que imparteixen 
ensenyaments d'educació infantil. 
 
Article 6. Barem d'aplicació a les sol·licituds 
d'admissió C
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solicitudes de admisión 
La adjudicación de las plazas escolares 
solicitadas se realizará mediante el 
procedimiento de libre concurrencia. Los 
lugares se asignarán a las peticiones que 
obtengan mayor puntuación, de acuerdo con 
el procedimiento de admisión del alumnado 
en los centros docentes sostenidos con 
fondos públicos de la Comunidad Valenciana 
que imparten enseñanzas de educación 
infantil.  
 
CAPÍTULO III 
 Calendario, horarios de apertura del centro y 
precios 
 
Artículo 7. Calendario  
 
La Escuela Infantil de Primer Ciclo Municipal 
de Museros permanecerá abierta del 1 de 
septiembre al 21 de julio de cada año, 
excepto los días declarados festivos en el 
calendario escolar del centro, que se 
aprobará y publicará cada curso, todo y 
contemplando, como mínimo, los festivos 
laborales anuales. 
 
Artículo 8. Horario de apertura del centro 
 
La Escuela Infantil de Primer Ciclo Municipal 
de Museros prestará sus servicios entre las 
7.30 h y las 18.00 h, de lunes a viernes, del 1 
de septiembre al 30 de junio. Del 1 al 21 de 
julio el horario será de 7.30 h a 15.00 h. 
 
Para regular los horarios de permanencia de 
los niños en el centro, y para aplicar las 
tarifas correspondientes, se establecerán 
tres tipos de horarios: 
 
• Horario ordinario de septiembre a 
junio: comprendido entre las 9.00 h y las 
 17.00 h. 
• Horario extraordinario de julio: de 
9.00 h a 15.00 h. 
• Horario extraordinario tempranero: 
de 7.30 h a 9.00 h. 
• Horario extraordinario vespertino: de 
17.00 h a 18.00 h. 
• Comedor escolar: 
 o septiembre, junio y julio: de 13.00 
h. a 15.00 h. 
 o De octubre a mayo: de 12:30 h. 
a 15.00 h. 
 
Artículo 9. Precios 
 
Los precios de la Escuela Infantil de Primer 
Ciclo Municipal de Museros y de los 
diferentes servicios complementarios que se 
ofrecen (tempranera, vespertina, comedor 
escolar, etc.) quedarán regulados por la 

 
L'adjudicació de les places escolars 
sol·licitades es realitzarà mitjançant el 
procediment de lliure concurrència. Els llocs 
s'assignaran a les peticions que obtinguen 
major puntuació, d'acord amb el procediment 
d'admissió de l'alumnat en els centres 
docents sostinguts amb fons públics de la 
Comunitat Valenciana que imparteixen 
ensenyaments d'educació infantil.  
 
 
CAPÍTOL III 
Calendari, horaris d'obertura del centre i 
preus 
 
Article 7. Calendari  
 
L'Escola Infantil de Primer Cicle Municipal de 
Museros romandrà oberta de l'1 de setembre 
al 21 de juliol de cada any, excepte els dies 
declarats festius en el calendari escolar del 
centre, que s'aprovarà i publicarà cada curs, 
tot i contemplant, com a mínim, els festius 
laborals anuals. 
 
 
Article 8. Horari d'obertura del centre 
 
L'Escola Infantil de Primer Cicle Municipal de 
Museros prestarà els seus serveis entre les 
07.30 h i les 18.00 h, de dilluns a divendres, 
de l'1 de setembre al 30 de juny. De l'1 al 21 
de juliol l'horari serà de 07.30 h a 15.00 h. 
 
Per a regular els horaris de permanència 
dels xiquets i de les xiquetes en el centre, i 
per a aplicar les tarifes corresponents, 
s'establiran tres tipus d'horaris: 
 
• Horari ordinari de setembre a juny: 
comprés entre les 09.00 h i les 17.00 h. 
• Horari extraordinari de juliol: de 
09.00 h a 15.00 h. 
• Horari extraordinari matiner: de 07.30 
h a 9.00 h. 
• Horari extraordinari vespertí: de 
17.00 h a 18.00 h. 
• Menjador escolar: 
Setembre, juny i juliol: de 13.00 h a 15.00 h. 
D'octubre a maig: de 12.30 h. a 15.00 h. 
 
 
 
 
Article 9. Preus 
 
Els preus de l'Escola Infantil de Primer Cicle 
Municipal de Museros i dels diferents serveis 
complementaris que s'ofereixen (matinera, 
vespertina, menjador escolar, etc.) quedaran 
regulats per l'ordenança municipal 
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ordenanza municipal correspondiente. 
Disposición final 
 
En conformidad con el artículo 47 de la Ley 
7/1985, Reguladora de las Bases de 
Régimen Local, se expone al público y a los 
interesados, para que, por un periodo de 
treinta días hábiles, pueda ser examinado el 
expediente y presentar las reclamaciones o 
sugerencias que consideran oportunas 
formular. En el caso de que no se presentan 
reclamaciones, la aprobación inicial se 
entenderá definitiva sin necesidad de una 
nueva publicación en el BOP. 
 
Por todo ello, el Pleno de la Corporación 
aprueba por unanimidad la modificación del 
reglamento de la Escuela Infantil municipal 
de primer ciclo de Museros. 
 
5. PROPUESTA DE ESTIMACIÓN DE LA 
MOCIÓN PRESENTADA POR EL PP 
SOBRE BONIFICACIÓN DEL 50% DE LA 
TASA DEL IMPUESTO DE VEHÍCULOS, 
VADOS Y BONIFICACIÓN DEL 100% DE LA 
TASA DE OCUPACIÓN DE LA VÍA 
PÚBLICA PARA MESAS Y SILLAS. 
 
La Sra. alcaldesa cede la palabra a D. 
Manuel Moreno Comes, portavoz del Partido 
Popular que procede a dar lectura a la 
moción presentada por su partido sobre la 
bonificación del 50% de la tasa del impuesto 
de vehículos, vados y bonificación del 100% 
de la tasa de ocupación de la vía pública 
para mesas y sillas. 
 
MOCIÓN 
 
Que presenta Manuel Moreno Comes, 
Portavoz del Grupo Partido Popular en el 
Ayuntamiento de Museros en nombre y 
representación del mismo, mediante el 
presente escrito, y en uso de las atribuciones 
que le confiere y al amparo de lo establecido 
por la Ley 7/1985, de 2 de abril, Reguladora 
de las Bases del Régimen Local, y de la Ley 
8/2010, de la Generalitat, de Régimen Local 
de la Comunitat Valenciana, y el Real 
Decreto 2568/1986, de 29 de noviembre, por 
el que se aprueba el Reglamento de 
Organización, Funcionamiento y Régimen 
Jurídico de las Entidades Locales. 
 
EXPOSICIÓN DE MOTIVOS 
 
La actual crisis sanitaria del COVID-19, está 
ocasionando un gran perjuicio a las 
economías de los españoles. 
 
Los autónomos y PYMES están siendo muy 
perjudicados directamente por la paralización 

corresponent. 
Disposició final 
 
D’acord amb l'article 47 de la Llei 7/1985, 
reguladora de les bases de règim local, 
s'exposa al públic i als interessats, perquè, 
per un període de trenta dies hàbils, 
examinen l'expedient i presenten les 
reclamacions o suggeriments que consideren 
oportunes formular. Si no es presentara cap 
reclamació, l'aprovació inicial s'entendrà 
definitiva sense necessitat d'una nova 
publicació en el BOP. 
 
 
Per tot això, el Ple de la corporació aprova, 
per unanimitat, la modificació del reglament 
de l'Escola Infantil de Primer Cicle Municipal 
de Museros. 
 
5. PROPOSTA D'ESTIMACIÓ DE LA 
MOCIÓ PRESENTADA PEL PP SOBRE LA 
BONIFICACIÓ DEL 50 % DE LA TAXA DE 
L'IMPOST DE VEHICLES, GUALS I 
BONIFICACIÓ DEL 100 % DE LA TAXA 
D'OCUPACIÓ DE LA VIA PÚBLICA PER A 
TAULES I CADIRES 
 
L’alcaldessa cedeix la paraula a Manuel 
Moreno Comes, portaveu del Partit Popular, 
que procedeix a llegir la moció presentada 
pel seu partit sobre la bonificació del 50 % de 
la taxa de l'impost de vehicles, guals i 
bonificació del 100 % de la taxa d'ocupació 
de la via pública per a taules i cadires. 
 
 
MOCIÓ 
 
Presentada per Manuel Moreno Comes, 
portaveu del grup Partit Popular, a 
l'Ajuntament de Museros, en nom i 
representació d'aquest, mitjançant aquest 
escrit, en ús de les atribucions que li 
confereix i a l'empara del que estableix la Llei 
7/1985, de 2 d'abril, reguladora de les bases 
del règim local; la Llei 8/2010, de la 
Generalitat, de règim local de la Comunitat 
Valenciana, i el Reial decret 2568/1986, de 
29 de novembre, pel qual s'aprova el 
Reglament d'organització, funcionament i 
règim jurídic de les entitats locals. 
 
 
EXPOSICIÓ DE MOTIUS 
 
L'actual crisi sanitària de la COVID-19 està 
ocasionant un gran perjudici a les 
economies dels espanyols. 
 
Els autònoms i PIMES resulten molt 
perjudicats directament per la paralització 

C
ód

. V
al

id
ac

ió
n:

 F
5Q

L6
N

M
46

D
3X

26
6G

N
4Q

LZ
D

Z6
W

 | 
Ve

rif
ic

ac
ió

n:
 h

ttp
s:

//m
us

er
os

.s
ed

el
ec

tro
ni

ca
.e

s/
 

D
oc

um
en

to
 fi

rm
ad

o 
el

ec
tró

ni
ca

m
en

te
 d

es
de

 la
 p

la
ta

fo
rm

a 
es

Pu
bl

ic
o 

G
es

tio
na

 | 
Pá

gi
na

 2
4 

de
 5

2 



  

de las actividades comerciales, mermando 
sus ingresos, pero teniendo que continuar 
haciendo frente a muchos gastos pese a 
haberse rebajado los beneficios. 
 
Con el objetivo de reducir la carga de gastos 
de autónomos y PYMES, solicitamos la 
aplicación de medidas tributarias para estos. 
 
Es por ello por lo que proponemos al pleno 
de esta corporación municipal, el siguiente 
acuerdo: 
 
1.- Eliminar la tasa por ocupación de la vía 
pública por mesas y sillas con finalidad 
lucrativa para el ejercicio 2020 y 2021. 
2.- Bonificación del 50% del Impuesto sobre 
Vehículos de Tracción Mecánica a PYMES y 
autónomos. 
3.- Bonificación del 50% en la tasa de vado 
para PYMES y autónomos. 
 
D. Manuel Moreno Comes, indica que 
realmente no parece que vaya a tener mucho 
éxito la moción y se dispone a ser breve, ya 
que en un principio lo que se pretendía era 
que las bonificaciones fueran para todos los 
vecinos de Museros, aunque después 
pensaron que sería aceptada también si iba 
dirigida a autónomos pymes, diferenciando 
un poco al resto de los vecinos, ya que es 
muy alta la cuantía que se paga. 
 
Es por este motivo que al incluirla en el 
orden del día nos ha llamado vecinos 
felicitándonos por la propuesta por lo que 
proponemos la derogación de la tasa de 
ocupación de la vía pública para el 
2020/2021 y la bonificación del 50% para 
todos en general ya que deviene una época 
en la que la crisis económica va a ser muy 
fuerte y donde muchas familias están muy 
necesitadas. 
 
La Sra. Alcaldesa responde que el partido 
Socialista vota en contra de la moción; 
 
1º Porque en la exención de la tasa se está 
trabajando para el año 2020, no nos 
podemos aventurar al 2021 porque no 
sabemos qué pasará, si solo tendrá que ser 
la tasa o tendrá que ser alguna cosa más, en 
algunos casos desde que el Gobierno lo ha 
permitido y anunció en la fase 1, que podrían 
abrir los establecimiento al 50% de la 
terraza, el Ayuntamiento ha colaborado con 
todos y les ha facilitado de manera gratuita la 
ampliación de la terraza para que en algunos 
casos, donde los vecinos lo han permitido, 
para que tuvieran el 100%. E indico, que en 
algunos casos porque según la normativa, 
cuando una ocupación de terraza invade la 

de les activitats comercials, i han minvat els 
seus ingressos, i han de continuar fent front 
a moltes despeses malgrat la rebaixa dels 
seus  beneficis. 
 
Amb l'objectiu de reduir la càrrega de 
despeses d'autònoms i PIMES, sol·licitem 
l’aplicació de mesures tributàries per a 
aquests. 
És per això que proposem, al Ple d'aquesta 
corporació municipal, l’acord següent: 
 
 
Eliminar la taxa per ocupació de la via 
pública per taules i cadires amb finalitat 
lucrativa per a l'exercici 2020 i 2021. 
Bonificació del 50 % de l'impost sobre 
vehicles de tracció mecànica a PIMES i 
autònoms. 
3. Bonificació del 50 % en la taxa de gual per 
a PIMES i autònoms. 
 
Manuel Moreno Comes indica que realment 
sembla que la moció no tindrà molt d'èxit i vol 
ser breu, ja que en un principi el que es 
pretenia era que les bonificacions foren per a 
tots els veïns de Museros, encara que 
després van pensar que seria acceptada 
també si es dirigien a autònoms pimes, i  
diferenciar un poc la resta dels veïns, ja que 
és molt alta la quantia que es paga. 
 
 
És per aquest motiu, que en incloure-la en 
l'ordre del dia ens han telefonat veïns i 
veïnes per felicitant-nos per la proposta ja 
que proposem la derogació de la taxa 
d'ocupació de la via pública per als anys 
2020 i 2021 i la bonificació del 50 % per a 
tots en general ja que esdevé una època en 
la qual la crisi econòmica serà molt forta i 
moltes famílies estaran molt necessitades. 
 
 
L’alcaldessa respon que el partit Socialista 
vota en contra de la moció perquè en  
 
l'exempció de la taxa es treballa per a l'any 
2020, no ens podem aventurar al 2021 
perquè no sabem què passarà, si sols serà la 
taxa o serà alguna cosa més; en alguns 
casos, des que el Govern ho ha permés i des 
que es va anunciar en la fase 1, que es 
podien obrir els establiment al 50 % de la 
terrassa, l'Ajuntament ha col·laborat amb tots 
i els ha facilitat gratuïtament l'ampliació de la 
terrassa i fins i tot han tingut el 100 %m 
perquè en alguns casos el veïnat ho ha 
permés.  
Indique que en alguns casos perquè, segons 
la normativa, quan una ocupació de terrassa 
envaeix la façana d’un veí o veïna de 
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fachada de algún vecino o vecina de 
Museros, tienen que traer la autorización de 
este como que les autorizan a ocupar, 
aunque sea vía pública, su fachada. Por 
tanto en ese sentido todo lo que ha estado 
en manos del Ayuntamiento, se ha 
colaborado con todos los establecimientos 
del pueblo y se ha dado más ocupación para 
que intentar que todos o la mayoría tuviera el 
100%. 
 
2º En lo referente a la bonificación del 50% 
sobre vehículos de tracción mecánica, según 
Real Decreto Legislativo 2/2004, de 5 de 
marzo, por el que se aprueba el texto 
refundido de la Ley Reguladora de las 
Haciendas Locales, no es competencia 
municipal a la hora de reconocer beneficios 
fiscales en los tributos. Esta misma ley 
reconoce exenciones del impuesto en las 
que el Ayuntamiento se puede acoger, como 
ocurre en nuestro caso en las que estamos 
acogidos a la bonificación hasta el 100% 
para vehículos históricos que tengan una 
antigüedad mínima de 25 años. 
 
3ª En lo referente a la tasa de Pymes y 
autónomos, en este caso, la tasa sí es una 
competencia municipal, pero evidentemente 
desde nuestro grupo pensamos que llevar 
una moción sin ningún estudio previo, sin 
evaluar la viabilidad económica o no en lo 
referente a la Tesorería municipal, pues 
entendemos que mi responsabilidad como 
Alcaldesa de este Ayuntamiento es asegurar 
la viabilidad económica, para que se puedan 
continuar prestando servicios, pagando 
nóminas y todas aquellas obligaciones que 
se deben satisfacer. 
 
La Sra. alcaldesa cede la palabra a Dña. 
Beatriz Sánchez Botella, que indica que se 
adhieren al mismo discurso, como equipo de 
Gobierno y con la situación del COVID-19, 
todas estas propuestas que presenta el 
Partido Popular de Museros, aunque son 
buenas porque se presentan pensando por y 
para la ciudadanía, las hemos desestimado 
por la poca viabilidad que tienen a la hora de 
hacerlas realidad, no siendo factibles de cara 
a los presupuestos.  
 
La Sra. alcaldesa cede la palabra a D. Victor 
Xercavins i García, portavoz de Compromís 
que indica que comparte parte de los 
argumentos en referencia a la 
responsabilidad de quitar impuestos por 
quitar impuestos no es buena praxis si no se 
indica cómo se va después a hacer frente a 
todas las obligaciones de carácter social que 
se pretenden hacer y si es asumible o no. 
Además indica que ha echado de menos 

Museros, ha de tindre l'autorització d'aquests 
com que els autoritzen a ocupar la seua 
façana, encara que siga via pública. Per tant, 
en aquest sentit, tot el que ha estat a mans 
de l'Ajuntament, s'ha col·laborat amb tots els 
establiments del poble i s'ha donat més 
ocupació per intentar que tots, o la majoria, 
tingueren el 100 %. 
 
 
 
Pel que fa a la bonificació del 50 % sobre 
vehicles de tracció mecànica, d’acord amb 
Reial decret legislatiu 2/2004, de 5 de març, 
pel qual s'aprova el text refós de la Llei 
reguladora de les hisendes locals, reconeix 
que el beneficis fiscals en tributs no són 
competència municipal. Aquesta mateixa llei 
reconeix exempcions de l'impost a les quals 
l'Ajuntament es pot acollir, com ocorre en el 
nostre cas que ens hem acollits a la 
bonificació fins al 100 % per a vehicles 
històrics que tinguen una antiguitat mínima 
de 25 anys. 
 
 
Quant a la taxa de les pimes i dels 
autònoms, la taxa sí que és una competència 
municipal, però evidentment des del nostre 
grup pensem que portar una moció sense 
cap estudi previ, sense avaluar la viabilitat 
econòmica o no referent a la tresoreria 
municipal, perquè entenem que la meua 
responsabilitat com a alcaldessa d'aquest 
ajuntament és assegurar la viabilitat 
econòmica perquè es continuen prestant 
serveis, pagant nòmines i totes aquelles 
obligacions que s'han de satisfer. 
 
 
L’alcaldessa cedeix la paraula a Beatriz 
Sánchez Botella, que indica que 
s'adhereixen al mateix discurs, com a Equip 
de Govern, i amb la situació de la COVID-19, 
totes aquestes propostes que presenta el 
Partit Popular de Museros, encara que són 
bones perquè es presenten pensant en la 
ciutadania i per a la ciutadania, les hem 
desestimades per la poca viabilitat que tenen 
a l'hora de fer-les realitat, ja que no són 
factibles amb vistes als pressupostos.  
 
L’alcaldessa cedeix la paraula a Víctor 
Xercavins i Garcia, portaveu de Compromís, 
que indica que comparteix part dels 
arguments sobre la responsabilitat de llevar 
impostos, però llevar impostos no és bona 
praxi, si no s'indica com es farà front després 
a totes les obligacions de caràcter social que 
es pretenen fer, i si és assumible, o no. A 
més, també, comenta que ha trobat a faltar la 
concreció perquè pot ser que hi haja C

ód
. V

al
id

ac
ió

n:
 F

5Q
L6

N
M

46
D

3X
26

6G
N

4Q
LZ

D
Z6

W
 | 

Ve
rif

ic
ac

ió
n:

 h
ttp

s:
//m

us
er

os
.s

ed
el

ec
tro

ni
ca

.e
s/

 
D

oc
um

en
to

 fi
rm

ad
o 

el
ec

tró
ni

ca
m

en
te

 d
es

de
 la

 p
la

ta
fo

rm
a 

es
Pu

bl
ic

o 
G

es
tio

na
 | 

Pá
gi

na
 2

6 
de

 5
2 



  

también la concreción ya que puede ser que 
haya autónomos que por las características 
de su negocio no necesitan ni un vehículo ni 
vado pero si lo tienen a nivel particular 
podrían solicitarlo, por tanto como mínimo 
debería concretarse ya que eso sería un 
agravio comparativo para trabajadores no 
autónomos que posiblemente han dejado de 
tener ingresos en la misma medida o más 
que eso autónomos. Por lo que nos hubiera 
gustado que se negociara para ver hasta a 
donde se puede llegar para intentar llegar a 
las mejores medidas para aligerar la 
situación de los autónomos y Pymes que son 
el corazón del tejido económico de Museros. 
 
La Sra. alcaldesa cede la palabra a D. 
Tomás Piqueras, portavoz del grupo 
Ciudadanos que la intención es favorable ya 
que todo lo que sea aliviar en esta crisis 
gastos es positivo. No obstante de las dos 
partes que tiene la propuesta, lo que son las 
mesas ya está solucionada prácticamente y 
por otro lado entendemos que no se pueda 
ahora por lo tanto nos abstenemos. 
 
La Sra. Alcaldesa hace un inciso e indica que 
la ampliación de terraza que se ha concedido 
ahora hasta que termine el verano, podrán 
independientemente de la fase en la que nos 
encontremos, la ampliación autorizada de 
manera excepcional, se va mantener todo el 
verano hasta el 31 de agosto para intentar 
compensar que a lo largo del verano, puedan 
recuperar económicamente parte de lo que 
han perdido por esta situación. 
 
La Sra. alcaldesa vuelve a ceder la palabra a 
D. Manuel Moreno Comes, contestando a D. 
Victor Xercavins, indica que por este motivo 
proponía que fuera para todos los vecinos, 
no obstante está en desacuerdo que 
aventurarse al 2021, ya que el 2020 está 
casi terminado. Por otro lado, entendemos 
que la exención no es suficiente como para 
poner en peligro la viabilidad de las arcas 
públicas por lo que nosotros no la vamos a 
retirar la propuesta, ya que se puede votar la 
moción que es una declaración de 
intenciones y después se puede trabajar 
para buscar una fórmula mejor. 
 
La Sra. Alcaldesa hace un inciso e indica que 
mirándolo por encima , el importe asciende a 
casi medio millón de euros por lo que sin un 
estudio previo no podemos ayudar a las 
familias que realmente lo necesitan, ya que 
estamos quitando de otras partes para dotar 
la partida social que es la más necesaria en 
este momento, ya que somos partidos 
democráticos que prestamos servicios a la 
ciudadanía, sea el partido que sea y la 

autònoms que per les característiques del 
seu negoci no necessiten ni un vehicle ni 
gual però si en tenen a nivell particular 
podrien sol·licitar-ho, i per tant, com a mínim, 
hauria de concretar-se ja que això seria un 
greuge comparatiu per a treballadors no 
autònoms que possiblement han deixat de 
tindre ingressos en la mateixa mesura, o més 
que aqueixos autònoms.  
Per la qual cosa, ens haguera agradat que 
es negociara per a veure fins on es pot 
arribar per a intentar aconseguir les millors 
mesures i per a alleugerir la situació dels 
autònoms i pimes que són el cor del teixit 
econòmic de Museros. 
 
L’alcaldessa cedeix la paraula a Tomás 
Piqueras, portaveu del grup Ciudadanos, que 
considera que tot el que siga alleugerir 
despeses en aquesta crisi és favorable i 
positiu. No obstant això, de les dues parts 
que té la proposta, la que fa referència a les 
taules ja està solucionada pràcticament, i 
d'altra banda, s’entén que no es puga ara i 
és per això que ens abstenim. 
 
L’alcaldessa fa un incís i assenyala que 
l'ampliació de terrassa que s'ha concedit, 
d’ara fins que acabe l'estiu, serà 
independentment de la fase en la qual ens 
trobem, l'ampliació autoritzada de manera 
excepcional es mantindrà tot l'estiu fins al 31 
d'agost per a intentar compensar que al llarg 
de l'estiu, es recuperen econòmicament part 
del que han perdut per aquesta situació. 
 
 
L’alcaldessa torna a cedir la paraula a 
Manuel Moreno Comes, i contesta, a  Víctor 
Xercavins,  per indicar-li que per aquest 
motiu proposava que fora per a tots els 
veïns; no obstant això, està en desacord que 
aventurar-se al 2021, ja que el 2020 està 
quasi acabat. D'altra banda, entenem que 
l'exempció no és suficient per a posar en 
perill la viabilitat de les arques públiques i, 
per aquest motiu, nosaltres no retirarem la 
proposta, ja que es pot votar la moció com  
una declaració d'intencions i, després, es pot 
treballar per a buscar una fórmula millor. 
 
 
L’alcaldessa fa un incís i comenta que l’ha 
llegida per damunt, i l'import és de quasi mig 
milió d'€, per la qual cosa sense un estudi 
previ no podem ajudar a les famílies que 
realment ho necessiten, perquè llevarem 
d'altres partides per a dotar la partida social 
que és la més necessària en aquest moment, 
perquè  som partits democràtics que prestem 
serveis a la ciutadania, siga el partit que siga, 
i la política de llevar impostos o reduir C
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política de quitar impuestos o reducir 
impuestos para favorecer a las familias, en 
realidad no las estamos ayudando porque 
por otra parte no podemos ayudar a otros. 
Por tanto no podemos atenderlo ya que por 
responsabilidad no podemos aprobar algo 
que pueda mermar las arcas municipales. 
 
La Sra. alcaldesa cede la palabra a D. Victor 
Xercavins i García, que hace inciso de que sí 
hay voluntad por parte del equipo de 
gobierno de sentarse y redactar medidas, 
llegando a un acuerdo en este sentido, como 
ha ocurrido en otras ocasiones ya que sea el 
importe es relevante. Es por este motivo que 
si cada uno está en su posición, nos 
abstenemos. 
 
La Sra. alcaldesa vuelve a ceder la palabra a 
D. Manuel Moreno que contesta que está de 
acuerdo con D. Victor y que por eso propone 
que se acepte y después se llega a ese 
consenso del que se está hablando y 
después si hay que hacer modificaciones se 
hacen. Y en lo referente a la ocupación de la 
vía pública, había establecimientos en 
Museros que no lo habían solicitado porque 
no les hacía falta y a raíz de esta situación 
se encuentran que sí les resulta necesario, 
por eso pedíamos la derogación no la 
exención. 
 
La Sra. alcaldesa contesta que la exención 
que se hizo es la eliminación de una carga u 
obligación lo que quiere decir que se eximió 
del pago por la tasa del año 2020. Y el 
equipo de gobierno ha convocado hasta en 
dos ocasiones dos juntas de gobierno local 
extraordinarias y urgentes para poder 
autorizar tasas de vía pública a aquellos que 
no las tenían y las han solicitado debido a 
eso, y en la Junta de Gobierno local pasaron 
dos establecimiento que lo solicitaron y el 
Jefe de Policía ha ido dándose prisa para 
autorizarlas y si hubieran querido abrir el fin 
de semana pasado las tenían autorizadas, 
simplemente uno si la tenía abierta, el otro se 
ha esperado a la fase 2, por lo que se ha 
trabajado de manera muy rápida para 
aquellos que no lo tenían poderla autorizar, y 
el que lo ha pedido lo ha tenido, siempre y 
cuando los vecinos autoricen.  
 
D. Manuel Moreno que contesta que no tenía 
entendido eso, tenía entendido que había 
establecimientos a los que no se les había 
permitido, pero ese no es el debate de la 
moción, por lo que por su parte he 
terminado. 
 
La Sra. Alcaldesa da paso a la votación: 
 

impostos per a afavorir les famílies, en 
realitat no els ajuda perquè, d’aquesta 
manera, no ajudem uns altres. Per tant, no 
podem portar a terme, atés que per 
responsabilitat no aprovarem res que minve 
les arques municipals. 
 
 
L’alcaldessa cedeix la paraula a Víctor 
Xercavins i Garcia, que diu que sí que hi ha 
voluntat de l'Equip de Govern de seure i 
redactar mesures, i d’arribar a un acord en 
aquest sentit, com ha ocorregut en altres 
ocasions vist que l'import és rellevant. I és 
per aquest motiu, que si cadascú continua en 
la seua posició, ens abstindrem. 
 
 
L’alcaldessa torna a cedir la paraula a 
Manolo Moreno que contesta que està 
d'acord amb Víctor, i que, per això, proposa 
que s'accepte i després s'arribe a aqueix 
consens del qual parlen i, si cal fer 
modificacions es faran. I sobre l'ocupació de 
la via pública, s’ha de dir que hi havia 
establiments a Museros que no l’havien 
sol·licitada perquè no els feia falta i, arran 
d'aquesta situació, es troben que sí que els 
resulta necessària, per això demanàvem la 
derogació i no l'exempció. 
 
 
L’alcaldessa contesta que la exempció que 
es va fer és l'eliminació d'una càrrega o 
obligació, és a dir, que va eximir del 
pagament per la taxa de l'any 2020. L'Equip 
de Govern ha convocat fins a dues ocasions 
dues sessions extraordinàries i urgents de 
Junta de Govern Local per autoritzar les 
taxes de la via pública a aquells que no les 
tenien i que les han sol·licitades per aquest 
motiu, i hi van passar dos establiment que 
l’havien sol·licitada i el cap de la Policia Local 
es va afanyar a autoritzar-les, i si hagueren 
volgut obrir el cap de setmana passat, les 
tenien autoritzades. Un va obrir i l'altre es va 
esperar a la fase 2, per la qual cosa s'ha 
treballat de manera molt ràpida per a aquells 
que no la tenien i, així, autoritzar-la, i el que 
l’ha demanada l’ha tinguda, sempre que els 
veïns ho autoritzen.  
 
 
Manuel Moreno contesta que no tenia entés 
això, tenia entés que hi havia establiments 
als quals no se'ls havia permés, però aquest 
no és el debat de la moció, per la qual cosa 
per part seua ha acabat. 
 
 
El Ple de la corporació desestima la moció 
presentada per 7 vots en contra de l’Equip de C
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El Pleno de la Corporación desestima la 
moción presentada por 7 votos en 
contra del equipo de gobierno, 3 votos 
a favor del PP, 2 abstenciones de 
Comprimís y 1 abstención de 
Ciudadanos. 
 
 
6. DESPACHO EXTRAORDINARIO. 
 
No hay asuntos que tratar. 
 
 
7. EXPEDIENTE 1815/2019. DACIÓN DE 
CUENTAS DATOS PERÍODO MEDIO DE 
PAGO Y MOROSIDAD TERCER Y CUARTO 
TRIMESTRE 2019 Y DACIÓN DE CUENTAS 
INFORME DE INTERVENCIÓN 
SEGUIMIENTO ANUAL 2019 PLAN DE 
AJUSTE 2012. 
 
La Sr. alcaldesa cede la palabra al 
interventor para que informe sobre el período 
medio de pago y morosidad del tercer y 
cuarto trimestre de 2019, la dación de 
cuentas y el informe de intervención del 
seguimiento anual de 2019 y del plan de 
ajuste de 2012.  
 
Vista esta intervención, los concejales se 
dan por enterados. 
 
 
8. EXPEDIENTE 450/2020. DACIÓN DE 
CUENTAS DEL PLAN PRESUPUESTARIO 
A MEDIO PLAZO: PERÍODO 2021 A 2023. 
 
 
La Sr. alcaldesa cede la palabra al 
interventor para que informe sobre la dación 
de cuentas del plan presupuestario a medio 
término del periodo de 2021 al 2023. 
 
Vista esta intervención, los concejales se 
dan por enterados. 
 
 
9. EXPEDIENTE 569/2020. DACIÓN DE 
CUENTAS DE LA LIQUIDACIÓN 
PRESUPUESTARIA DEL EJERCICIO 2019. 
 
La Sra. Alcaldesa informa de la dación de 
cuentas de la liquidación presupuestaria del 
ejercicio 2019 mediante Decreto de Alcaldía 
569:  
 
DECRET D’APROVACIÓ DE LA 
LIQUIDACIÓ PRESSUPOSTÀRIA DE 
L’EXERCICI 2019 (EXPEDIENT G569-20) 
 
CRISTINA CIVERA BALAGUER, Alcaldesa 
del Ayuntamiento de MUSEROS en uso de 

Govern (PSOE i EU), 3 vots a favor del PP, 2 
abstencions de Compromís i 1 abstenció de 
Ciudadanos. 
 
 
 
 
 
6. DESPATX EXTRAORDINARI 
 
No hi ha assumptes a tractar. 
 
 
7. EXPEDIENT 1815/2019. DACIÓ DE 
COMPTES DEL PERÍODE MITJÀ DE 
PAGAMENT I MOROSITAT DEL TERCER I 
QUART TRIMESTRE DE 2019, DACIÓ DE 
COMPTES I L’INFORME D'INTERVENCIÓ 
DEL SEGUIMENT ANUAL 2019 DEL PLA 
D'AJUST 2012 
 
L’alcaldessa cedeix la paraula a l’interventor 
perquè informe sobre el període mitjà de 
pagament i morositat del tercer i quart 
trimestre de 2019, la dació de comptes i 
l’informe d’intervenció del seguiment anual 
de 2019 i del pla d’ajust de 2012.  
 
 
Vista aquesta intervenció, els regidors es 
donen per assabentats.  
 
 
8. EXPEDIENT 450/2020. DACIÓ DE 
COMPTES DEL PLA PRESSUPOSTARI A 
MITJÀ TERMINI DEL PERÍODE DEL 2021 
AL 2023 
 
L’alcaldessa cedeix la paraula a l’interventor 
perquè informe sobre la dació de comptes 
del pla pressupostari a mitjà termini del 
període de 2021 al 2023. 
 
Vist aquesta intervenció, els regidors es 
donen per assabentats.  
 
 
9. EXPEDIENT 569/2020. DACIÓ DE 
COMPTES DE LA LIQUIDACIÓ 
PRESSUPOSTÀRIA DE L'EXERCICI 2019 
 
L’alcaldessa informa de la dació de comptes 
de la liquidació pressupostària de l’exercici 
2019, mitjançant el decret d’alcaldia 569:  
 
 
DECRET D’APROVACIÓ DE LA 
LIQUIDACIÓ PRESSUPOSTÀRIA DE 
L’EXERCICI 2019 (EXPEDIENT G569-20) 
 
Cristina Civera Balaguer, alcaldessa de 
l'Ajuntament de Museros, en ús de les 
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las competencias reconocidas en el artículo 
191 del Real Decreto Legislativo 2/2004, de 
5 de Marzo, por el que se aprueba el Texto 
Refundido de la Ley Reguladora de las 
Haciendas Locales (TRLRHL), en orden a la 
Liquidación del Presupuesto de la 
Corporación que me digno presidir, y de 
conformidad con lo establecido en el artículo 
93.2 del Real Decreto 500/90, de 20 de Abril, 
por el que se desarrolla el capítulo I del título 
VI de aquélla Ley en materia de 
presupuestos, así como en relación a lo que 
establece la Ley Orgánica 2/2012, de 27 
Abril, de Estabilidad Presupuestaria y 
Sostenibilidad Financiera y su normativa 
relacionada, previo informe de fecha de 
30/04/2020 (II/57/2020), al respecto emitido 
por el Interventor de la Corporación, 
RESUELVO:  
I.- Aprobar la Liquidación del Presupuesto del 
ejercicio de 2019 con los siguientes 
resultados:  
Primero: Magnitudes relacionadas con la 
liquidación propiamente dicha prevista en el 
Real Decreto Legislativo 2/2004, de 5 de 
Marzo, por el que se aprueba el Texto 
Refundido de la Ley Reguladora de las 
Haciendas Locales:  
FONDOS LIQUIDOS, DERECHOS 
PENDIENTES DE COBRO, OBLIGACIONES 
PENDIENTES DE PAGO Y PARTIDAS 
PENDIENTES DE APLICACIÓN A 31 DE 
DICIEMBRE DE 2019. 
A1) Fondos 
Líquidos................................1.218.715,79€.  
A2) Derechos Pendientes de Cobro 
…3.008.301,39€.  
-. Derechos Pendientes de Cobro de 
Presupuesto 
Corriente.........................................................
...........1.146.715,18€.  
-. Derechos Pendientes de Cobro de 
Presupuestos 
Cerrados.........................................................
............1.859.909,77€.  
-. Derechos Pendientes de Cobro por 

Operaciones no 

Presupuestarias............................................

.................1.676,44€ 

A3) Obligaciones Pendientes de 
Pago....794.976,27€  
-. Obligaciones Pendientes de Pago de 
Presupuesto 
Corriente..................................................520.
499,55€.  
-. Obligaciones Pendientes de Pago de 
Presupuestos 
Cerrados..................................................42.0
91,31€.  
-. Obligaciones Pendientes de Pago por 

competències reconegudes en l'article 191 
del Reial decret legislatiu 2/2004, de 5 de 
març, pel qual s'aprova el text refós de la Llei 
reguladora de les hisendes locals (TRLRHL), 
atés la liquidació del pressupost de la 
corporació que em digne presidir, i de 
conformitat amb el que s'estableix en l'article 
93.2 del Reial decret 500/90, de 20 d'abril, 
pel qual es desenvolupa el capítol I del títol 
VI d'aquesta llei en matèria de pressupostos, 
i d’acord amb la Llei orgànica 2/2012, de 27 
abril, d'estabilitat pressupostària i 
sostenibilitat financera i la seua normativa 
relacionada, previ informe de 30 d’abril de 
2020 (II/57/2020), sobre aquest tema emés 
per l'interventor de la corporació,  
 
RESOLC 
 
I. Aprovar la liquidació del pressupost de 
l'exercici de 2019 amb els següents resultats:  
Primer. Magnituds relacionades amb la 
liquidació pròpiament dita prevista en el Reial 
decret legislatiu 2/2004, de 5 de març, pel 
qual s'aprova el text refós de la Llei 
reguladora de les hisendes locals:  
 
 
A) Fons líquids, drets pendents de 
cobrament, obligacions pendents i partides 
d’aplicació a 31 de desembre de 2019.   
 
A1) Fons 
líquids..............................................................
.........1.218.715,79 € 
 
A2) Drets pendents de 
cobrament............................................ 
3.008.301,39 €  
 
- Drets pendents de cobrament del 
pressupost corrent: 1.146.715,18 €  
 
- Drets pendents de cobrament dels 
pressupostos tancats: 1.859.909,77 €  
 
- Drets pendents de cobrament per 
operacions no pressupostàries: 1.676,44 €  
 
 
 
A3) Obligacions pendents de 
pagament.........................................794.976,
27€  
 
- Obligacions pendents de pagament del 
pressupost corrent: 520.499,55 €  
 
- Obligacions pendents de pagament dels 
pressupostos tancats: 42.091,31 €  
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Operaciones no 
Presupuestarias................................232.385,
41€.  
A4) Partidas Pendientes de Aplicación 
........................................................................
...........,...-258.525,19€.  
-.Menos Cobros realizados Pendientes de 
Aplicación Definitiva (Saldos minorables 
cuentas 554 y 
559)………………………………………...........
..............-262.472,11€.  
-.Más Pagos realizados Pendientes de 
Aplicación Definitiva (Saldos minorables 
cuenta 555)....................3.946,92€. 
 
B) RESULTADO PRESUPUESTARIO DE -
542.358,73€.  
C) RESULTADO PRESUPUESTARIO 
AJUSTADO DE  
……………………………………………………
…+ 70.401,84€.  
D) REMANENTES DE CRÉDITO POR 
IMPORTE TOTAL DE 
……………………………………………………
………1.599.053,06€.  
E) REMANENTE DE TESORERÍA TOTAL 
POR IMPORTE DE + 3.173.515,72€, 
compuesto de: 
E1) SALDOS DUDOSO COBRO = 
1.766.116,06€.  
E2) Afectado a Gastos con Financiación 
Afectada o EXCESO DE FINANCIACIÓN 
AFECTADA = 639.880,94€.  
E3) PARA GASTOS GENERALES: 
POSITIVO POR IMPORTE DE 
+767.518,72€.  
Segundo: Magnitudes relacionadas con la 
Ley Orgánica 2/2012, de 27 Abril, de 
Estabilidad Presupuestaria y Sostenibilidad 
Financiera: 
A) ESTABILIDAD PRESUPUESTARIA = 
NECESIDAD DE FINANCIACIÓN por 
importe 182.520,94€.  
B) REGLA DEL GASTO = 
INCUMPLIMIENTO por importe 293.251,04€.  
C) NIVEL/LIMITE DE DEUDA = 14,70%.  
D) AHORRO NETO = por importe de 
311.118,02€  
Los datos de las 2 letras anteriores A) y B) 
conllevan la obligación de aprobar un Plan 
Económico-Financiero en el plazo de 3 
meses desde la presente resolución de 
conformidad con el artículo 21 y siguientes 
de la Ley Orgánica 2/2012, de 27 Abril, de 
Estabilidad Presupuestaria y Sostenibilidad 
Financiera.  
II.- Que se dé cuenta al Ayuntamiento Pleno 
del contenido de la presente Resolución en 
la primera sesión que se celebre, según lo 
determinado en el artículo 42 del 
Reglamento de Organización, 
Funcionamiento y Régimen Jurídico de las 

- Obligacions pendents de pagament per 
operacions no pressupostàries:           
232.385,41 €  
A4) Partides pendents 
d'aplicació...................................................-
258.525,19 €  
- Menys  obraments realitzats pendents 
d'aplicació definitiva (saldos que es poden 
minorar comptes 554 i 559): -262.472,11 €  
- Més pagaments realitzats pendents 
d'aplicació definitiva (saldos que es poden 
minorar comptes 555): 3.946,92 €  
 
 
 
B) Resultat 
pressupostari...................................................
........... -542.358,73 €  
C) Resultat pressupostari 
ajustat........................................………+70.40
1,84 €  
D) Romanents de crèdits per import 
total.................................... 1.599.053,06 €  
E) Romanent de tresoreria import total 
................................... + 3.173.515,72 €  
E1) Saldos de dubtós cobrament: 
1.766.116,06 €  
E2) Afectat a despeses amb finançament: 
639.880,94 €  
E3) Per a despeses generals, import positiu: 
+767.518,72 €  
 
 
 
 
 
Segon: Magnituds relacionades amb la Llei 
orgànica 2/2012, de 27 abril, d'estabilitat 
pressupostària i sostenibilitat financera:  
 
A) Estabilitat pressupostària, necessitat de 
finançament: 182.520,94 €  
B) Regla de la despesa, incompliment per un 
import de: 293.251,04 €  
C) Nivell , límit de deute: 14,70 %  
D) Estalvi net per un import de: 311.118,02 €  
 
 
Les dades de les 2 lletres anteriors A) i B) 
comporten l'obligació d'aprovar un pla 
econòmic i financer en el termini de 3 mesos 
des d’aquesta resolució d’acord amb l'article 
21 i següents de la Llei orgànica 2/2012, de 
27 abril, d'estabilitat pressupostària i 
sostenibilitat financera.  
 
II. Que s’informe al Ple de l'Ajuntament del 
contingut d’aquesta resolució en la primera 
sessió que es realitze, com determina l'article 
42 del Reglament d'organització, 
funcionament i règim jurídic de les entitats 
locals, pel que fa a  l'article 90.2 del RD C
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Entidades Locales, en relación con el artículo 
90.2 del R.D. 500/90. 
III.- Que se proceda a la remisión 
determinada en el artículo 91 del R.D. 500/90 
al órgano competente de la Comunidad 
Autónoma y de la Administración del Estado 
en la forma y plazos previstos por dicho 
precepto en relación con el artículo 193.5 del 
Real Decreto Legislativo 2/2004, de 5 de 
Marzo, por el que se aprueba el Texto 
Refundido de la Ley Reguladora de las 
Haciendas Locales.  
 
 
10. EXPEDIENTE 564/2020. DACIÓN DE 
CUENTAS DATOS PERÍODO MEDIO DE 
PAGO Y MOROSIDAD PRIMER 
TRIMESTRE 2020. 
 

La alcaldesa cede la palabra al interventor 
para que informe sobre la dación de cuentas 
de los datos del período medio de pago y 
morosidad del primer trimestre de 2020. 
 

Vista esta intervención, los concejales se 
dan por enterados. 
 

11. DACIÓN DE CUENTAS. 

 
Dña. Cristina Civera Balaguer, alcaldesa de 
Museros, en nombre de la Corporación, ha 
expresado el pésame por la pérdida de D. 
Vicente Alcover Ruiz, agente de la Policía 
Local de Museros. Se da traslado del 
pésame a su esposa, hijos, nietos y demás 
familiares. 
Agradece públicamente y a título individual a 
los voluntarios del servicio “Comprem per tu”, 
por el compromiso, la dedicación y el 
esfuerzo que han demostrado al servicio del 
interés público durante el Covid-19. Los 
colaboradores son: 

- Elena Amoraga Oller 
- Vicente Catalan Monsoriu 
- Cristina Alvarez Vicioso 

 

Agradece públicamente y a título individual a 
los particulares y empresas por sus 
donaciones de material de protección para 
hacer frente al Covid-19.  
Son los siguientes: 

- Javier Pérez Carrasco 
- Concepción Ramos Ochando 
- Mónica Castellar Ruiz 
- Josefa Piera Costa 
- Antonio Sánchez 
- Jose Vicente Tomás 

 
Empresas: 

500/90.  
 
III. Que es procedisca a la remissió 
determinada en l'article 91 del RD 500/90 a 
l'òrgan competent de la comunitat autònoma 
i de l'Administració de l'Estat en la forma i els 
terminis previstos per aquest precepte 
d’acord amb l'article 193.5 del Reial decret 
legislatiu 2/2004, de 5 de març, pel qual 
s'aprova el text refós de la Llei reguladora de 
les hisendes locals.  
 
 
 
10. EXPEDIENT 564/2020. DACIÓ DE 
COMPTES DE LES DADES DEL PERÍODE 
MITJÀ DE PAGAMENT I MOROSITAT DEL 
PRIMER TRIMESTRE DE 2020 
 
L’alcaldessa cedeix la paraula a l’interventor 
perquè informe sobre la dació de comptes de 
les dades del període mitjà de pagament i 
morositat del primer trimestres de 2020. 
 
 
Vist aquesta intervenció els regidors es 
donen per assabentats.  
 
 
11. DACIÓ DE COMPTES 
 
Cristina Civera Balaguer, alcaldessa de 
Museros, en nom de la corporació,  expressa 
el condol per la pèrdua de  Vicente Alcover 
Ruiz, agent de la Policia Local de Museros. 
Es dona trasllat del condol a la seua esposa, 
fills, nets i altres familiars. 
 
Agraeix, públicament, i a títol individual, als 
voluntaris del servei Comprem per tu, pel 
compromís, la dedicació i l'esforç que han 
demostrat al servei de l'interés públic durant 
la COVID-19. Els col·laboradors són: 
 
Elena Amoraga Oller 
Vicente Catalán Monsoriu 
Cristina Álvarez Vicioso 
 
 
Agraeix, públicament, i a títol individual, als 
particulars i empreses per les seues 
donacions de material de protecció per a fer 
front a la COVID-19, i que són els següents: 
 
Javier Pérez Carrasco 
Concepción Ramos Ochando 
Mónica Castellar Ruiz 
Josefa Piera Costa 
Antonio Sánchez 
José Vicente Tomás 
 
Empreses: 
 C
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- Kapps Krion Applications 
- Farmacia Museros 
- Farmacia Roda 
- Tomás & Sáez Disseny 
- Aluminioh 
- Marizo S.L. 
- Muvega Servicios Globales 
- Gasolinera Autoil 
- Ambulancias Diavida 

 
También agradece públicamente y a título 
individual a los agricultores por el 
compromiso, la dedicación y el esfuerzo que 
han demostrado al servicio del interés 
público, como voluntarios en los trabajos de 
desinfección con tractor de toda la población 
de Museros durante el Covid-19. Son los 
siguientes: 

- Jose Vicente Alhambra Mestre 
- Vicente Ruiz Revert 
- Pau Ruiz González 
- Julián Fontestad 

 
La Sra. alcaldesa pide que conste en acta 
que desde su alcaldía nunca se han 
comunicado los números de afectados de 
COVID-19 que ha tenido el ayuntamiento 
porque nunca de manera oficial han sido 
conocedores. En todas las declaraciones que 
ha hecho la alcaldía siempre ha manifestado 
que no tenían constancia de forma oficial de 
casos positivos, nunca se ha ocultado 
información, siempre ha dicho que de 
manera oficial no tenía constancia y así ha 
sido hasta esta tarde un poco antes del 
pleno que se ha hecho oficial una cifra, 8 
positivos y 2 personas fallecidas a causa del 
COVID-19. Ha pedido las explicaciones 
pertinentes y el presidente de la Generalitat 
Valenciana ha dado los motivos de porque 
no se han dado a ningún municipio, ha sido 
para evitar rechazo entre la población, 
alarmismo, miedo innecesario y ahora 
estamos en una situación diferente, el riesgo 
ha disminuido bastante, aunque no ha 
desaparecido. En todas las reuniones que se 
han tenido con la coordinación del Centro de 
Salud, en ningún momento se ha informado 
de la situación de los positivos que tenía el 
municipio. 
 
La Sra. alcaldesa informa que después de un 
acuerdo con la Iglesia Parroquial de Museros 
y las diferentes asociaciones de Museros se 
ha decidido suspender las fiestas patronales 
de 2020 por la seguridad y salud de todos 
los vecinos de Museros.  
 
También informa que espera que la próxima 
quincena el ayuntamiento pueda publicar las 
bases para la nueva bolsa de limpieza de 

 
Kapps Krion Applications 
Farmàcia Museros 
Farmàcia Roda 
Tomás & Sáez Disseny 
Aluminioh 
Marizo, SL 
Muvega Serveis Globals 
Gasolinera Autoil 
Ambulàncies Diavida 
 
També agraeix, públicament, i a títol 
individual, als agricultors pel compromís, la 
dedicació i l'esforç que han demostrat al 
servei de l'interés públic, com a voluntaris en 
els treballs de desinfecció amb tractor de tota 
la població de Museros durant la COVID-19, i 
que són els següents: 
 
José Vicente Alhambra Mestre 
Vicente Ruiz Revert 
Pau Ruiz González 
Julián Fontestad 
 
L’alcaldessa demana que conste en acta que 
des de la seua alcaldia mai s'han comunicat 
els noms dels afectats de la COVID-19 que 
ha tingut l'Ajuntament perquè mai han sigut 
coneixedors oficialment. En totes les 
declaracions que ha fet l'alcaldia, sempre ha 
manifestat que no tenien constància de 
manera oficial de casos positius, mai s'ha 
ocultat informació, sempre s’ha dit que 
oficialment no tenia constància i, així, ha 
sigut fins a aquesta vesprada un poc  abans 
de la sessió plenària que s'ha fet oficial una 
xifra de 8 positius i 2 persones mortes a 
causa de la COVID-19. Ha demanat les 
explicacions adients i el president de la 
Generalitat Valenciana ha donat els motius 
perquè no s'han donat a cap municipi, el 
motiu ha sigut per a evitar el rebuig entre la 
població, alarmisme i por innecessària i ara 
estem en una situació diferent, el risc ha 
disminuït bastant, encara que no ha 
desaparegut. En totes les reunions que s'han 
tingut amb la coordinació del Centre de 
Salut, en cap moment s'ha informat de la 
situació dels positius que tenia el municipi. 
 
 
 
L’alcaldessa informa que després d'un acord 
amb l'Església parroquial de Museros i les 
diferents associacions de Museros s'ha 
decidit suspendre les festes patronals de 
2020 per la seguretat i salut de tots els veïns 
i veïnes de Museros.  
 
També informa que espera que la pròxima 
quinzena l'Ajuntament publique les bases per 
a la nova bossa de neteja de carrers, en la C
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calles, en la cual, en lugar de ser 
contrataciones de 20 horas como hasta 
ahora, serán de 25 horas, para de alguna 
manera ayudar y mejorar las condiciones 
salariales. 
 
El ayuntamiento ha recibido una subvención 
nominativa para contratar un técnico de 
juventud, por importe de 33.000 €, para la 
conservación y mejora de caminos, se 
contratará a 7 peones agrarios por importe 
de 32.801 € y de fondos de cooperación 
extraordinario nos han dotado de 116.745 € 
y del plan de inversiones bianuales de la 
Diputación de Valencia para el año 2020 y 
2021 el total concedido es de 638.535,16 €.  
 
La Sra. alcaldesa cede la palabra a D. 
Agustín Muedra Jornet, concejal de 
Educación y Deportes y comenta que con 
respecto al área de deportes informa de la 
próxima apertura parcia de las instalaciones 
deportivas siguiendo las indicaciones del 
Ministerio de Sanidad, de momento afectará 
a las instalaciones del trinquete y el frontón, 
para partidas de uno contra uno, se han 
establecido unas franjas horarias de horas 
por la mañana y tres por la tarde de martes a 
domingo. Para poder acceder los vecinos y 
vecinas de Museros deberán solicitar reserva 
en el área de deportes y podrán utilizar las 
instalaciones en turnos de 1 hora máximo y 
comenzará el 2 de junio. A medida que se 
vayan flexibilizando estas restricciones, se 
podrán ir abriendo el resto de las 
instalaciones. 
También informa de la posible apertura de la 
piscina municipal, las estrictas restricciones 
que de momento ha publicado el Ministerio 
de Sanidad, el equipo de gobierno ha 
decidido no abrir la piscina este verano. 
 
En el área de educación, informa sobre la 
posible oferta del servicio de “Escola d’estiu” 
en el mes de julio, es tanta la espera para 
que el ministerio publique las medidas para 
poder dar este servicio, el modelo de auto 
gestión que hasta el año pasado se venía 
haciendo, en la situación de crisis sanitaria 
actual, resulta totalmente inviable, por eso 
desde el área se está valorando otras 
opciones y se está trabajando para ver si se 
puede finalmente ofrecer el servicio o no y en 
qué condiciones. En cualquier caso, las 
opciones que llegan son de monitores, ratios, 
espacios, etc. si se lleva a cabo será con una 
reducción muy importante en el número de 
plazas ofertadas, resultando imposible llegar 
a los números de otros años que eran de 
180 a 190 niños.  
 
También informa que el alumnado y el 

qual en lloc de ser contractacions de 20 
hores com fins ara, en seran de 25 hores, 
per ajudar i millorar les condicions salarials 
d’alguna manera. 
 
 
L'Ajuntament ha rebut una subvenció 
nominativa per a contractar un tècnic de 
joventut, per un import de 33.000 €, per a la 
conservació i millora de camins. Es 
contractaran 7 peons agraris per un import 
de 32.801 € i del Fons de Cooperació 
Extraordinari ens han dotat de 116.745 € i 
del Pla d'inversions bianuals de la Diputació 
de València per a l'any 2020 i 2021 el total 
concedit és de 638.535,16 €.  
 
L’alcaldessa cedeix la paraula a  Agustín 
Muedra Jornet, regidor d'Educació i Esports, 
el qual informa de la pròxima obertura parcial 
de les instal·lacions esportives d’acord amb 
les indicacions del Ministeri de Sanitat, de 
moment sols afectarà les instal·lacions del 
trinquet i del frontó; per a partides d'un contra 
un, s'han establert unes franges horàries 
d’unes hores al matí i de tres a la vesprada, 
de dimarts a diumenge. Per a accedir, els 
veïns i les veïnes de Museros hauran de 
sol·licitar reserva en l'Àrea d'Esports i utilitzar 
les instal·lacions en torns d'una hora com a 
màxim, a partir del 2 de juny. A mesura que 
es flexibilitzen aquestes restriccions, s’obrirà 
la resta de les instal·lacions. 
 
 
 
També informa de la possible obertura de la 
piscina municipal, per les estrictes 
restriccions que de moment ha publicat el 
Ministeri de Sanitat, l'Equip de Govern ha 
decidit no obrir la piscina aquest estiu. 
 
L'Àrea d'Educació informa sobre la possible 
oferta del servei de l’Escola d’Estiu pel juliol, 
en espera que el Ministeri publique les 
mesures per a  donar aquest servei, el model 
d'acte de gestió que fins a l'any passat es 
feia; en la situació de crisi sanitària actual, 
resulta totalment inviable; per això, des de 
l'Àrea d’Educació, es valoren unes altres 
opcions i es treballa per a veure si es pot, 
finalment, oferir el servei o no, i en quines 
condicions. No obstant això, les opcions que 
arriben són de monitors, ràtios, espais, etc. si 
es porta a terme serà amb una reducció molt 
important en el nombre de places oferides, i 
resultarà impossible arribar a la quantitat 
d'altres anys que eren de 180 a 190 xiquets i 
xiquetes.  
 
 
També informa que l'alumnat i l'equip docent 
de 5é i 6é de primària de la Escola La Masia C
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equipo docente de 5º y 6º de primaria de la 
Escola La Masía han finalizado con mucho 
éxito el proyecto de “Tecnología i Cinema” 
con la realización del cortometraje “Noa” y ha 
estado dirigido y protagonizado por el 
alumnado de la escuela. Este proyecto ha 
estado financiado por el Ayuntamiento de 
Museros y la colaboración de Caledoscopio. 
Desde el ayuntamiento felicita a la escuela 
por su magnífico trabajo que se ha visto 
afectado por la situación de crisis sanitaria 
que tenemos y han conseguido finalizarlo 
con la grabación de una banda sonora propia 
durante este periodo de confinamiento. Invita 
a todos al estreno del cortometraje que 
tendrá lugar el viernes 29 de mayo en el 
canal Youtube de la escuela.  
 
La Sra. alcaldesa cede la palabra a Dña. 
Beatriz Sánchez Botello, concejala de 
agricultura y medio ambiente y comenta que 
como se ha publicado se va a empezar con 
la limpieza de caminos rurales el próximo 1 
de junio. También se ha empezado la 
campaña de campos abandonados 
puntualiza que se va a notificar a esos 
campos debido a que no están cumpliendo 
con las condiciones óptimas de limpieza, 
salubridad e higiene que constan en la 
ordenanza, pero eso no significa que el 
ayuntamiento vaya a asumir esa limpieza ni 
el coste de la misma, ya que esos campos 
tienen propietario.  
Desde la concejalia de medio ambiente 
quiere informar que se ha encargado un plan 
local reducido de prevención contra 
incendios forestales afecta solamente a la 
superficie calificada como forestal y en 
nuestro término solo se ve afectada la zona 
de la Granja Escuela, aunque sea terreno 
privativo legalmente estamos obligados 
hacer este proyecto. Se han buscado tres 
ofertas y se ha escogido la más ventajosa 
para el municipio de Museros, la empresa se 
llama Medi XXI Gabinet de Solucions 
Ambientals S.L. y el proyecto durará 4 
meses, cuando se termine el proyecto se 
pasará por comisión de agricultura y medio 
ambiente y luego por el pleno. 
 
También se ha empezado la campaña de 
limpieza de solares, el ayuntamiento se hará 
cargo de la limpieza de los solares y zonas 
verdes de titularidad municipal que requieren 
esa limpieza y desde la concejalía ya se ha 
coordinado esta limpieza, a excepción del 
solar adjunto a lo que es la ermita que pese 
a ser de titularidad pública hay que hacerse 
manualmente y se pospone para cuando 
entre el personal de la brigada agraria. 
 
También se han coordinado los tratamientos 

ha finalitzat amb molt d'èxit el projecte de 
tecnologia i cinema amb la realització del 
curtmetratge Noa que ha estat dirigit i 
protagonitzat per l'alumnat de l'escola. 
Aquest projecte ha sigut finançat per 
l'Ajuntament de Museros amb la 
col·laboració de Caledoscopio. Des de 
l'Ajuntament, es felicita l'Escola La Masia pel 
seu magnífic treball que s'ha vist afectat per 
la situació de crisi sanitària que tenim i han 
aconseguit finalitzar-lo amb l'enregistrament 
d'una banda sonora pròpia durant aquest 
període de confinament. Convida a tots a 
l'estrena del curtmetratge que tindrà lloc el 
divendres 29 de maig en el canal Youtube de 
l'escola.  
 
 
L’alcaldessa cedeix la paraula a  Beatriz 
Sánchez Botello, regidora d'Agricultura i 
Medi Ambient i comenta que, com s'ha 
publicat, el pròxim 1 de juny començarà la 
neteja de camins rurals. També ha començat 
la campanya de camps abandonats i 
puntualitza que notificarà les persones 
propietàries d’aqueixos camps perquè no 
compleixen les condicions òptimes de neteja, 
de salubritat i d’higiene que consten en 
l'ordenança, però això no significa que 
l'Ajuntament vaja a assumir aqueixa neteja ni 
el seu cost, ja que els camps tenen 
propietari.  
 
Des de la Regidoria de Medi Ambient, es vol 
informar que s'ha encarregat un pla local 
reduït de prevenció contra incendis forestals 
que afecta solament la superfície qualificada 
com a forestal i al nostre terme sol li afectada 
la zona de la granja escola, i encara que siga 
terreny privatiu, legalment estem obligats a 
fer aquest projecte. S'han buscat tres ofertes 
i s'ha elegit la més avantatjosa per al 
municipi de Museros, l'empresa es diu Medi 
XXI Gabinet de Solucions Ambientals, SL, i 
el projecte durarà 4 mesos, quan s'acabe el 
projecte es presentarà a la Comissió 
d'Agricultura i Medi Ambient i després al ple. 
 
 
 
També ha començat la campanya de neteja 
de solars, l'Ajuntament es farà càrrec de la 
neteja dels solars i de les zones verdes de 
titularitat municipal que requereixen aqueixa 
neteja, i des de la Regidoria, ja s'ha 
coordinat la neteja, excepte la del solar 
adjunt que és l'ermita que, a pesar de ser de 
titularitat pública, cal fer-se manualment i es 
posposa per a quan entre el personal de la 
brigada agrària. 
 
També s'han coordinat els tractaments C
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plaguicidas para lo que queda de verano, 
referentes a ratas, cucarachas y mosquitos. 
Las ratas, cucarachas y mosquitos ya se han 
tratado en los parques aprovechando que 
están cerrados al público, así cuando se 
vuelvan a abrir ya estarán tratados. Ratas, 
cucarachas y mosquitos también en el 
alcantarillado. 
Hace unos días la empresa Aidico, la 
empresa que la Diputación ha encargado el 
auditoria energética, correspondiente al 
PAPES, para mejorar la eficiencia energética 
y mejorar el cambio climático. Esta auditoria 
nos proporciona tres documentos y debido a 
la situación sanitaria no se han podido 
mostrar públicamente estos documentos 
para la participación ciudadana, se adaptará 
a la vía telemática y luego se publicará en la 
web del ayuntamiento.  
 
La Sra. alcaldesa cede la palabra a D. Juan 
J. Carrión Rubio, concejal de comercio, 
industria y mayores comenta que quiere que 
conste en acta el reconocimiento y 
agradecimiento a las personas que han 
colaborado en esta situación que estamos 
viviendo, en especial a las dos educadoras 
sociales que durante todo el año llevan el 
Taller de Memória y que durante estos 
meses lo siguen haciendo de manera 
desinteresada y online encargándose de los 
mayores con un total aproximado de 70 
mayores. 
También comenta que el próximo martes día 
2 de junio se abrirá el Bar de los Jubilados 
de momento con el servicio de terraza hasta 
que se pase de fase. 
  
La Sra. alcaldesa cede la palabra a Dña. 
Némesis Cardona Gómez, concejala de 
juventud, comenta que se van a poner en 
marcha una serie de actividades online para 
los jóvenes de Museros,  
 

12. DECRETOS DE AL ALCALDÍA. DESDE 
EL 82 HASTA EL 261. 
 
Se da cuenta de la relación de decretos 
desde el último Pleno ordinario del 6 de 
febrero de 2020, desde el número 82 al 
261 de 2020.  

El equipo de gobierno se da por 
enterados y conformes. 
El grupo Partido Popular se da por enterados 

y no conformes. 

El grupo Compromís, se dan por enterados y 

no conformes.  

plaguicides, per al que queda d'estiu, per a 
les rates, les paneroles i els mosquits. Les 
rates, les paneroles i els mosquits ja s'han 
tractat als parcs atés que estan tancats al 
públic, i així quan es tornen a obrir, ja 
estaran tractats. Rates, paneroles i mosquits 
també en el clavegueram. 
 
Aidico és l’empresa a la qual la Diputació ha 
encarregat l'auditoria energètica, 
corresponent al PAPES, per a millorar 
l'eficiència energètica i millorar el canvi 
climàtic. Aquesta auditoria ens proporciona 
tres documents els quals, a causa de la 
situació sanitària, no s'han mostrat 
públicament per a la participació ciutadana, 
s'adaptarà a la via telemàtica i després es 
publicarà en el web de l'Ajuntament.  
 
 
L’alcaldessa cedeix la paraula a Juan J. 
Carrión Rubio, regidor de Comerç, Indústria i 
Majors que comenta que vol que conste en 
acta el reconeixement i l’agraïment a les 
persones que han col·laborat en aquesta 
situació que vivim, especialment a les dues 
educadores socials que durant tot l'any 
porten el taller de memòria i que durant 
aquests mesos el continuen fent de manera 
desinteressada i en línia, i que s’han 
encarregat dels majors, és a dir, un total 
aproximat de 70 majors. 
 
També comenta que dimarts pròxim, 2 de 
juny, s'obrirà el bar dels jubilats, de moment 
amb el servei de terrassa fins que es passe 
de fase. 
  
L’alcaldessa cedeix la paraula a Némesis 
Cardona Gómez, regidora de Joventut, i 
comenta que es posaran en marxa una sèrie 
d'activitats en línia per als joves de Museros.  
 
 
12. DECRETS DE L'ALCALDIA, DEL 82 AL 
261 
 
 
S'informa de la relació de decrets des de 
l'últim Ple ordinari del 6 de febrer de 2020, 
del número 82 al 261 de 2020.  
 
 
L'Equip de Govern es dona per assabentat i 
conforme. 
El grup Partit Popular es dona per 
assabentat i no conforme. 
 
El grup Compromís es dona per assabentat i 
no conforme.  
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El grupo Ciudadanos, se dan por enterados y 

no conformes. 

 

13. RUEGOS Y PREGUNTAS.  

 

La Sra. alcaldesa abre el turno de ruegos y 
preguntas: 
 
-Toma la palabra D. Manuel Moreno 
Comes, portavoz del Partido Popular, 
quiere enviar el pésame a la familia de 
Vicente Alcover Ruiz.  
 
Comenta que en muchos pueblos la 
suspensión de las fiestas patronales ha sido 
por acuerdo del pleno, y aquí en Museros el 
resto de los partidos no ha podido participar 
en esta decisión, se votan los días festivos, 
pero no la suspensión de las fiestas 
patronales. 
 
Cristina contesta que el partido Esquerra 
Unida no está en la firma de la suspensión 
de las fiestas porque no es concejala de 
fiestas, pero todos los compañeros del 
equipo de gobierno eran sabedores de las 
decisiones y han participado y han dado su 
opinión. 
 
D. Manuel Moreno reitera que se han votado 
los días festivos pero la suspensión de las 
fiestas patronales y que a la oposición no se 
les ha informado de nada y se han enterado 
por la prensa. 
 
Dña. Cristina Civera contesta que se ha 
informado primero por los canales oficiales 
de comunicación del ayuntamiento y luego la 
prensa lo ha publicado. 
 
D. Manuel Moreno le comenta a Dña. Sonia 
García, concejala de educación, que en 
Museros ya hay mucha cultura de calle, hay 
toros, fallas, música, fiestas religiosas 
tradicionales, etc. Museros es uno de los 
pueblos donde más se sale a la calle a 
disfrutar de nuestra cultura, Museos tiene 
una cultura de calle muy rica y antigua y es 
deber del ayuntamiento de cuidarla, y eso se 
debería tener en cuenta.  
 
Dña. Sonia Garcia contesta que ella se 
refería expresamente a la cultura de teatro, 
que como vecina de Museros sabe toda la 
cultura que tiene, y nunca lo ha negado, y se 
ha centrado en la cultura de teatro porque es 
la que está más olvidada. 
 
D. Manuel Moreno pregunta si a la 

El grup Ciudadanos es dona per assabentat i 
no conforme. 
 
 
 
13. PRECS I PREGUNTES  
 
 
 
L’alcaldessa obri el torn de precs i preguntes. 
 
 
Pren la paraula Manuel Moreno Comes, 
portaveu del Partit Popular, per enviar el 
condol a la família de Vicente Alcover Ruiz.  
 
 
Comenta que en molts pobles la suspensió 
de les festes patronals ha sigut per acord del 
Ple, i ací, a Museros, la resta dels partits no 
han participat en aquesta decisió, es voten 
els dies festius, però no la suspensió de les 
festes patronals. 
 
 
Cristina contesta que el partit Esquerra Unida 
no està en la firma de la suspensió de les 
festes perquè la representant no és regidora 
de festes, però tots els companys de l'Equip 
de Govern eren sabedors de les decisions i 
han participat i han donat la seua opinió. 
 
 

 

Manuel Moreno reitera que s'han votat els 
dies festius i la suspensió de les festes 
patronals i que a l'oposició no se'ls ha 
informat de res i s'han assabentat per la 
premsa. 
 
Cristina Civera contesta que s'ha informat 
primer pels canals oficials de comunicació de 
l'Ajuntament i, després, la premsa ho ha 
publicat. 
 
Manuel Moreno comenta a Sonia García, 
regidora de Cultura, que a Museros hi ha 
molta cultura de carrer, hi ha bous, falles, 
música, festes religioses tradicionals, etc. 
Museros és un dels pobles on més ixen al 
carrer a gaudir de la nostra cultura, Museros 
té una cultura de carrer molt rica i antiga i és 
deure de l'Ajuntament de cuidar-la, i això 
s'hauria de tindre en compte.  
 
 
Sonia Garcia contesta que ella es referia 
expressament a la cultura de teatre, que com 
a veïna de Museros sap tota la cultura que 
té, i mai ho ha negat, i s'ha centrat en la 
cultura de teatre perquè és la que està més 
oblidada. 
 
Manuel Moreno pregunta si a l'Associació C
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Asociación Mathausen también se les ha 
pedido que justifiquen los gastos. 
 
Dña. Beatriz Sánchez contesta que sí, que la 
Mathausen no es diferente de las demás, si 
el interventor exige un procedimiento de 
transparencia y exige unos requisitos u 
objetivos a las asociaciones sean del pueblo 
o no, para que puedan recibir ese dinero. 
 
D. Manuel Moreno le contesta que cuando se 
justifique esa factura que les gustaría verla. 
 
Dña. Beatriz Sánchez explica que ella no va 
a pagar a la Mathausen si no se aprueba en 
el pleno y sin seguir el procedimiento que 
está marcado. 
 
D. Manuel Moreno pregunta en qué situación 
laboral está el coordinador de la Casa de 
Cultura. 
 
Dña. Cristina Civera contesta que es una 
persona de las que la mutua ha declarado 
como vulnerable y se encuentra como el 
resto de las personas vulnerables, en estos 
momentos están de baja por ser personas 
sensibles al contagio. 
 
D. Manuel Moreno comenta que muchos 
usuarios de los cursos de la Casa de Cultura 
les han comentado que el material que 
tienen allí, que cómo y cuando lo van a 
poder coger. 
 
Dña. Cristina Civera contesta que en el 
momento que se levante el estado de 
alarma, y se puedan abrir los edificios 
municipales se les facilitará la recogida de lo 
que tengan allí. 
 
D. Manuel Moreno pregunta cuando se va a 
devolver la parte proporcional de los cursos 
de la Casa de Cultura.  
 
Dña. Cristina Civera contesta que el 
interventor ha estado muy ocupado con el 
tema de los presupuestos y otros temas, está 
pendiente devolver la parte proporcional de 
los curos de la Casa de Cultura y también la 
parte proporcional de la mensualidad de la 
Escoleta Municipal, esperamos que sea lo 
antes posible. 
 
D. Manuel Moreno pregunta cómo se hará 
este año la devolución de los libros de Xarxa 
Llibre. 
 
Dña. Cristina Civera contesta que desde 
hace unos años ya no hay devolución de 
Xarxa Llibres, las familias compraban los 
libros y los dejaban para crear el Banc de 

Mathausen també se'ls ha demanat que 
justifiquen les despeses. 
 
Beatriz Sánchez contesta que sí, que la 
Mathausen no és diferent de les altres, si 
l'interventor exigeix un procediment de 
transparència i exigeix uns requisits o 
objectius a les associacions siguen del poble 
o no, perquè puguen rebre aqueixos diners. 
 
Manuel Moreno li contesta que quan es 
justifique aqueixa factura que els agradaria 
veure-la. 
Beatriz Sánchez explica que ella no pagarà a 
Mathausen, si no s'aprova en el ple i sense 
seguir el procediment que està marcat. 
 
 
Manuel Moreno pregunta en quina situació 
laboral està el coordinador de la Casa de 
Cultura. 
 
Cristina Civera contesta que és una persona 
de les quals la mútua ha declarat com a 
vulnerable i es troba, com la resta de les 
persones vulnerables, en aquests moments 
que estan de baixa per ser persones 
sensibles al contagi. 
 
Manuel Moreno comenta que molts usuaris 
dels cursos de la Casa de Cultura els han 
comentat que el material que tenen allí, que 
com i quan el podran agafar. 
 
 
Cristina Civera contesta que en el moment 
que s'alce l'estat d'alarma, i s’obriguen els 
edificis municipals se'ls facilitarà la recollida 
del que hi tinguen. 
 
 
Manuel Moreno pregunta quan es retornarà 
la part proporcional dels cursos de la Casa 
de Cultura.  
 
Cristina Civera contesta que l'interventor ha 
estat molt ocupat amb el tema dels 
pressupostos i altres temes, està pendent 
retornar la part proporcional dels cursos de la 
Casa de Cultura i també la part proporcional 
de la mensualitat de l’escoleta municipal, 
esperem que siga el més aviat possible. 
 
 
Manuel Moreno pregunta com es farà, 
enguany, la devolució dels llibres de Xarxa 
Llibre. 
 
Cristina Civera contesta que des de fa uns 
anys ja no hi ha devolució de Xarxa Llibres, 
les famílies compraven els llibres i els 
deixaven per a crear el banc de llibres, això C
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libres, esto lo llevan desde el cole y el 
instituto, que son los encargados de 
gestionar esta recogida. 
 
Ha hablado con la directora del colegio y 
este año por las circunstancias que tenemos, 
no se sabe como ser hará, sí que le ha 
comentado el tema de la matriculación, que a 
través de la Conselleria, es obligatorio hacer 
la matricula vía telemática, por eso, desde 
hace unas semanas, desde el ayuntamiento 
se está promocionando el tema de la firma 
digital, y como desde que está en vigor la 
nueva ley de protección de datos el cole ya 
no puede enviar cartas a los padres para que 
matriculen a los niños, desde el 
ayuntamiento se está ayudando para 
comunicar por los canales oficiales los 
plazos y pasos a seguir. 
 
D. Manuel Moreno pregunta si se están 
haciendo tratamientos contra las cucarachas 
y mosquitos y si es así, no funcionan porque 
las plagas siguen ahí. 
 
Dña. Beatriz Sánchez contesta que en los 
posts de comunicación ya ella gestiona, se 
da la información suficiente para saber que 
desde el ayuntamiento se está tratando, otra 
cosa es que queramos milagros, las 
cucarachas en Museros ya existían desde 
antes que ella fuera concejala, desde que es 
y desde que deje de serlo seguirán estando 
ahí. Ella se encarga personalmente de 
gestionar y coordinar estos tratamientos, no 
delega en ningún otro profesional, lo lleva 
ella, contacta directamente con el gerente de 
la empresa, las reclamaciones y quejas que 
llegan de los vecinos las envía directamente 
a él, y la mayor brevedad las tratan. 
Comenta que más ya no se puede hacer. 
 
D. Manuel Moreno comenta que en otros 
plenos ya lo han solicitado, y es la instalación 
de más papeleras, y ahora es más necesario 
porque tiran guantes, mascarillas,  
 
Dña. Cristina Civera contesta que toma nota, 
pero que se estuvo pensando de hacer una 
campaña que se ha hecho en otros pueblos, 
que eran de material de cartón, muy 
sostenibles. Toma nota y se intentaran poner 
más. 
 
D. Manuel Moreno pregunta en qué situación 
está el “Forum Veïnal”. 
 
D. Vicente Pérez Costa contesta que el 
Forum Veïnal trata dos temas, Xarxa Salut i 
el Pla de Movilitat, y cuando se decretó el 
estado de alarma se paralizó y se retomará a 
partir del día 1 de junio y ya se podrán hacer 

ho porten des del col·legi i l'institut, que són 
els encarregats de gestionar aquesta 
recollida. 
 
Ha parlat amb la directora del col·legi i 
enguany, per les circumstàncies que tenim, 
no se sap com es farà, sí que li ha comentat 
el tema de la matriculació, que d’acord amb 
la Conselleria, és obligatori fer la matricula 
via telemàtica, i és per això, que des de fa 
unes setmanes, des de l'Ajuntament es 
promociona la firma digital, i com des que 
està en vigor la nova llei de protecció de 
dades el col·legi ja no pot enviar cartes als 
pares perquè matriculen els xiquets, des de 
l'Ajuntament se’ls ajuda per a comunicar els 
terminis i passos a seguir pels canals oficials. 
 
 
 
Manuel Moreno pregunta si es fan els 
tractaments contra les paneroles i els 
mosquits, i si és així, no funcionen perquè les 
plagues hi continuen. 
 
Beatriz Sánchez contesta que en els posts 
de comunicació ella ho gestiona, es dona la 
informació suficient per a saber que des de 
l'Ajuntament es fan els tractaments, una altra 
cosa és que vulguem miracles, les paneroles 
a Museros ja existien des d'abans que ella 
fora regidora, des que ella ho és i des que 
ella deixe de ser-ho, i continuaran ací. Ella 
s'encarrega personalment de gestionar i 
coordinar aquests tractaments, no delega en 
cap altre professional, ho porta ella, contacta 
directament amb el gerent de l'empresa, les 
reclamacions i queixes que arriben dels 
veïns li les envia directament, i amb la major 
brevetat les tracten. Comenta que més ja no 
es pot fer. 
 
Manuel Moreno comenta que en altres plens 
ja han sol·licitat la instal·lació de més 
papereres, i ara, encara és més necessari 
perquè tiren guants i mascaretes.  
 
Cristina Civera contesta que pren nota, però 
que es va pensar fer una campanya i que ja 
s'ha fet en altres pobles, que eren de 
material de cartó, molt sostenibles. Pren nota 
i intentaran posar-ne més. 
 
 
Manuel Moreno pregunta en quina situació 
està el Fòrum Veïnal. 
 
Vicente Pérez Costa respon que el Fòrum 
Veïnal tracta dos temes, Xarxa Salut i el Pla 
de mobilitat, i que quan es va decretar l'estat 
d'alarma es va paralitzar i es reprendrà a 
partir de l’1 de juny, i ja es podran fer C
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reuniones con más gente. 
 
D. Manuel Moreno pregunta cuándo se va a 
publicar el video de la Campanya del 
comerç. 
 
D. Vicente Pérez contesta que cuando se 
genere alguna campaña a fin a ese video. 
 
D. Juan J. Carrión, concejal de comercio, 
contesta que ahora no es el momento de 
publicar ese video y desde la concejalía se 
esta trabajando en otras campañas e 
intentando ayudar a los comercios ya que 
estamos en una situación complicada. 
 
D. Manuel Moreno pregunta sobre el estudio 
de las urracas, que se iniciaba en febrero y 
se prolongaba durante cinco meses en qué 
situación está. 
 
Dña. Beatriz Sánchez contesta que el 
proyecto está paralizado y cuando se pueda 
se retomará y nos informarán. 
 
D. Manuel Moreno pregunta si en el mes de 
marzo algún miembro del equipo de gobierno 
hizo un viaje a Bruselas al Pacto de Alcaldes 
y le gustaría saber le coste del viaje. 
 
Dña. Cristina Civera contesta que fue ella a 
ese viaje con los compañeros de 
Massamagrell y Rafelbunyol. El coste fue de 
cerca de 1.000 €, el interventor tiene todos 
los tickets y facturas. 
 
D. Manuel Moreno comenta que unas horas 
antes de salir el vuelo ya se habían 
suspendido todos los actos y aún así se 
decidió hacer el viaje. 
 
Dña. Cristina Civera contesta que a ellos se 
les comunicó por correo electrónico cuando 
ya estábamos allí, tiene el correo justificativo 
del correo a que hora llegó. Se va a tramitar 
la reclamación correspondiente a ver si se 
reembolsa algo, pero por el COVID-19 no se 
ha tramitado la reclamación pertinente. 
 
D. Manuel Moreno pregunta por qué no se 
permitía abrir a los bares de las instalaciones 
municipales, el lunes cuando se entró en la 
primera fase. 
 
Dña. Cristina Civera contesta que porque 
estaban dentro de edificios municipales, los 
cuales debido al estado de alarma se 
tuvieron que cerrar, el polideportivo el acceso 
al bar lo tiene por el polideportivo y estaba 
cerrado por el estado de alarma, no hay 
conserje que controle las entradas y salidas, 
la Casa de Cultura se suspendieron todos los 

reunions amb més gent. 
 
Manuel Moreno pregunta que quan es 
publicarà el vídeo de la Campanya del 
comerç. 
 
Vicente Pérez contesta que quan es genere 
alguna campanya afí a aqueix vídeo. 
 
Juan J. Carrión, regidor de Comerç, contesta 
que ara no és el moment de publicar el vídeo 
i des de la Regidoria es treballa en altres 
campanyes que intenten ajudar els comerços 
ja que estem en una situació complicada. 
 
Manuel Moreno pregunta sobre en quina 
situació es troba l'estudi de les garses, que 
s'iniciava pel febrer i es prolongava durant 
cinc mesos. 
 
 
Beatriz Sánchez contesta que el projecte 
està paralitzat i quan es puga es reprendrà i 
ens informarà. 
 
Manuel Moreno pregunta si pel mes de març 
algun membre de l'Equip de Govern va fer un 
viatge a Brussel·les al Pacte d'Alcaldes i li 
agradaria saber el cost del viatge. 
 
Cristina Civera contesta que va anar ella a 
aqueix viatge amb els companys de 
Massamagrell i Rafelbunyol. El cost va ser 
de 1.000 €, aproximadament, l'interventor té 
tots els tiquets i les factures. 
 
Manuel Moreno comenta que unes hores 
abans d'eixir el vol ja s'havien suspés tots els 
actes i, a pesar d’això, es va decidir fer el 
viatge. 
 
Cristina Civera contesta que a ells se'ls va 
comunicar per correu electrònic quan ja hi 
érem, té el correu justificatiu amb l’hora que li 
va arribar. Es tramitarà la reclamació 
corresponent per veure si es reembossa 
alguna part, però per la COVID-19 no s'ha 
tramitat la reclamació corresponent. 
 
Manuel Moreno pregunta perquè el dilluns 
quan es va entrar en la primera fase no es 
permetia obrir els bars de les instal·lacions 
municipals. 
 
Cristina Civera contesta que perquè estaven 
dins d'edificis municipals, els quals a causa 
de l'estat d'alarma es van haver de tancar; el 
bar del poliesportiu té  l'accés pel poliesportiu 
i estava tancat per l'estat d'alarma, no hi ha 
conserge que controle les entrades i eixides, 
a la Casa de Cultura es van suspendre tots 
els cursos i es va tancar, i el bar no té accés C
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cursos y se cerró y el bar no tiene acceso 
desde la calle y el bar de los jubilados, dado 
que la asociación de jubilados tienen la sede 
dentro del bar, salió una orden expresa que 
las personas mayores y jubiladas no podían 
acceder a este tipo de instalaciones. El bar 
de los jubilados abrirá, pero sin permitir el 
acceso a personas jubiladas a la zona que 
tienen reservada y el bar del polideportivo 
abrirá en el horario acordado con el concejal 
de deportes, mientras haya actividad. El bar 
de la Casa de Cultura no, porque la Casa de 
Cultura está cerrada.  
 
D. Manuel Moreno pregunta si se tiene ya la 
tasación de la vivienda de la C/ Nou y en qué 
situación está. 
 
D. Vicente Pérez contesta que no está la 
tasación, cuando se pidieron los 
presupuestos, las empresas estaban con 
teletrabajo, se han recibido dos ofertas, 
cuando se tengan las tres ofertas y se vea 
cual es la más ventajosa económicamente. 
Ahí hay unas interpretaciones complicadas, 
porque hay que hacer una tasación sin poder 
acceder al interior de la vivienda. 
 
D. Manuel Moreno pregunta en qué situación 
está el pasaje del Parque de la Música,  
 
D. Vicente Pérez contesta que hay un 
informe del asesor jurídico, el contencioso 
que había ahora está parado, el contencioso 
llevaba dos momentos, el que demanda 
había requerido la suspensión cautelar, para 
que nadie pudiera pasar por ahí, y el juez se 
pronunció en contra y se desestimó, y estimó 
condenar en costas. En la segunda demanda 
nos solicitaban que se iniciara un expediente 
de declaración de ruina, se ha iniciado eses 
expediente y por lo tanto el contencioso se 
ha paralizado, ahora estamos en la fase de 
valorar ese tema y si tiene más recorrido en 
la vía judicial o en la de la negociación.   
 
D. Manuel Moreno pregunta si se ha cesado 
al asesor jurídico Jose Miguel Pérez Abellán. 
 
D. Vicente Pérez contesta que no, que el día 
25 de abril se terminaba su contrato de 
asesoramiento externo y hay una provisión 
para una oposición de un técnico de 
administración general que es la plaza que 
cubría o eran las funciones que él hacía. 
 
D. Manuel Moreno comenta que se 
prescinde de un asesor que lleva muchos 
años trabajando para el ayuntamiento de 
Museros, pregunta si ha presentado un 
recurso contra el ayuntamiento. 
 

des del carrer, i el bar dels jubilats, atés que 
l'associació de jubilats tenen la seu dins del 
bar, va eixir una ordre expressa que les 
persones majors i jubilades no podien 
accedir a aquest tipus d'instal·lacions. El bar 
dels jubilats obrirà, però sense permetre 
l'accés a persones jubilades a la zona que 
tenen reservada i el bar del poliesportiu 
obrirà en l'horari acordat amb el regidor 
d'Esports, mentre hi haja activitat. El bar de 
la Casa de Cultura no, perquè la Casa de 
Cultura està tancada.  
 
 
Manuel Moreno pregunta si es té ja la taxació 
de l'habitatge del carrer Nou i en quina 
situació està. 
 
Vicente Pérez contesta que no està la 
taxació, quan es van demanar els 
pressupostos, les empreses feien teletreball, 
s'han rebut dues ofertes, i quan es tinguen 
les tres ofertes es veurà quina és la més 
avantatjosa econòmicament. Ací, hi ha unes 
interpretacions complicades, perquè cal fer 
una taxació sense poder accedir a l'interior 
de l'habitatge. 
 
Manuel Moreno pregunta en quina situació 
es troba el passatge del parc de la Música.  
 
Vicente Pérez contesta que hi ha un informe 
de l'assessor jurídic, el contenciós que hi 
havia ara està parat, el contenciós portava 
dos moments, el que demanda havia requerit 
la suspensió cautelar, perquè ningú hi 
poguera passar, i el jutge es va pronunciar 
en contra, la va desestimar i va estimar 
condemnar en costes. En la segona 
demanda, ens sol·licitaven que s'iniciara un 
expedient de declaració de ruïna, i ja s'ha 
iniciat l’expedient i, per tant, el contenciós 
s'ha paralitzat, ara estem en la fase de 
valorar el tema i si té més recorregut en la 
via judicial o en la de la negociació.  
 
Manuel Moreno pregunta si s'ha cessat 
l'assessor jurídic José Miguel Pérez Abellán. 
 
Vicente Pérez contesta que no, que el dia 25 
d'abril s'acabà el seu contracte 
d'assessorament extern i hi ha una provisió 
per a una oposició d'un tècnic de 
l'Administració general que és la plaça que 
cobria o eren les funcions que ell feia. 
 
Manuel Moreno comenta que es prescindeix 
d'un assessor que porta molts anys treballant 
per a l'Ajuntament de Museros, pregunta si 
ha presentat un recurs contra l'Ajuntament. 
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Dña. Cristina Civera contesta que sí, pero 
que, si no le importa, prefieren no tratar este 
tema en estos momentos, le invita cualquier 
mañana que esté la secretaria en el 
ayuntamiento, a él y a cualquier miembro de 
la oposición y hablarlo personalmente y 
enseñarles la documentación.   
 
D. Manuel Moreno comenta que antes se ha 
hablado del dinero que ha recibido el 
ayuntamiento de las diferentes 
administraciones públicas, el Plan de 
Inversiones de la Diputación 2020/2021 son 
625.000,00 €, el Fondo de Cooperación 
Municipal. 
 
Dña. Cristina Civera puntualiza que son 
682.000,00 € y el Fondo de Cooperación nos 
han ingresado 90.000,00 € que nos vienen 
ingresando los últimos años y 90.000,00 € de 
la Generalitat que esos no están pagados y a 
parte la Diputación ha hecho un ingreso extra 
de 176.000,00 € que son los que se han 
destinado juntamente con parte de la 
concejalía de fiestas, total 200.000,00 € a 
servicios sociales. 
 
D. Manuel Moreno pregunta si hay previsto 
del Fondo de Cooperación Estatal. 
 
Dña. Cristina Civera contesta que de 
momento no les han comunicado nada, 
están los tributos del estado, pero que haya 
un fondo extraordinario estatal no se sabe. 
 
D. Manuel Moreno comenta que tenía la 
pregunta de si se hacía o no la Escola d’estiu 
este año, y el concejal D. Agustín Muedra ya 
lo había comentado antes. 
 
D. Agustín Muedra, contesta que se está 
trabajando para que se pueda hacer, la 
voluntad del equipo de gobierno es que se 
pueda hacer. 
 
D. Manuel Moreno pregunta cuando se sabrá 
si se hace o no. 
 
D. Agustin Muedra contesta que se está a la 
espera de que se publiquen las instrucciones 
por parte del ministerio y aquí por parte de la 
Generalitat, parece ser que sí que se 
permitirán este tipo de actividades para niños 
y jóvenes, pero cada propuesta que llega es 
con una serie de restricciones, pero es 
voluntad de la concejalía poder ofrecer la 
Escola d’Estiu.  
 
D. Manuel Moreno pregunta si se tiene 
pensado hacer algo en el parque municipal 
de Fontestad, porque actualmente está 
totalmente abandonado. 

Cristina Civera contesta que sí, però que, si 
no li importa, prefereixen no tractar aquest 
tema en aquests moments, el convida 
qualsevol matí que estiga la secretària a 
l'Ajuntament, a ell i a qualsevol membre de 
l'oposició, i parlar-ho personalment i 
ensenyar-los la documentació.  
 
Manuel Moreno comenta que abans s'ha 
parlat dels diners que ha rebut l'Ajuntament 
de les diferents administracions públiques, el 
Pla d'inversions de la Diputació 2020/2021 
són 625.000,00 € i, a més, el Fons de 
Cooperació Municipal. 
 
 
Cristina Civera puntualitza que són 
682.000,00 €; del Fons de Cooperació ens 
han ingressat 90.000,00 €, com han 
ingressat en els últims anys, i 90.000,00 € de 
la Generalitat que encara no ens han pagat i, 
a més, la Diputació ha fet un ingrés extra de 
176.000,00 € que són els que s'han destinat 
juntament amb part de la Regidoria de 
Festes, és a dir, un total 200.000,00 € a 
Serveis Socials. 
 
Manuel Moreno pregunta si està previst el 
Fons de Cooperació Estatal. 
 
Cristina Civera contesta que de moment no 
els han comunicat res, estan els tributs de 
l'Estat, però que hi haja un fons extraordinari 
estatal no se sap. 
 
Manuel Moreno comenta que volia preguntar, 
si enguany es farà o no l’Escola d’Estiu, però 
el regidor Agustín Muedra ja ho havia 
comentat abans. 
 
Agustín Muedra contesta que es treballa 
perquè es puga fer, la voluntat de l'Equip de 
Govern és que es faça. 
 
Manuel Moreno pregunta quan se sabrà si es 
fa o no. 
 
 
 Agustín Muedra contesta que esperen que 
el Ministeri publique les instruccions i també 
la Generalitat, sembla ser que sí que es 
permetran aquest tipus d'activitats per a 
xiquets, xiquetes i joves, però cada proposta 
que arriba és amb una sèrie de restriccions, 
però és voluntat de la Regidoria oferir 
l’Escola d’Estiu.  
 
 
Manuel Moreno pregunta si s’ha pensat fer 
alguna cosa al parc municipal de Fontestad, 
perquè actualment està totalment abandonat. 
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D. Vicente Pérez contesta que en principio 
no hay nada pensado y hasta que el Plan 
General no esté más avanzado y ese suelo 
este recalificado como suelo industrial el 
gobierno que esté entonces ya decidirá que 
se hace con eso. 
 
D. Manuel Moreno pregunta si se ha 
contestado al escrito que hicieron los vecinos 
que sufren las molestias del parquing de la 
semana taurina y si se tiene prevista alguna 
solución. 
 
D. Vicente Pérez contesta que desde el 
departamento de urbanismo e infraestructura 
se van a hacer determinadas pruebas, regar 
esa parte del parquing con agua a ver si a 
través de un baldeo se consigue que no se 
levante polvo y si no es efectivo se tomarán 
otras medidas a ver que coste tendría 
asfaltarlo, que es mucho dinero. 
 
D. Manuel Moreno pregunta si se ha hecho 
una estimación de ese dinero. 
 
D. Vicente Pérez contesta que, sin hacer el 
cálculo del aparejador, y todo lo que lleva 
hacer un proyecto, estaríamos hablando de 
25.000,00 a 30.000,00 €. 
 
d. Manuel Moreno comenta que en la C/ 
Maestro Serrano, justo al final falta la señal 
de dirección prohibida, solicita que se vuelva 
a poner. 
 
Dña. Cristina Civera toma nota. 
 
D. Manuel Moreno pregunta cómo va a 
afectar la crisis económica y el COVID-19 al 
funcionamiento de la Escoleta Municipal, si 
hay una previsión, si la ratio de niños es el 
mismo, profesoras, etc. 
 
D. Agustín Muedra contesta que no se sabe 
cómo afectará. 
 
D. Manuel Moreno insiste si hay algo 
previsto. 
 
D. Agustín Muedra responde que no tienen 
instrucciones para el comienzo del próximo 
curso. 
 
D. Manuel Moreno pregunta si hay Dipu te 
Beca. 
 
Dña. Cristina Civera contesta que no, en los 
presupuestos que aprobó la Diputación a 
finales de año, ya no venía contemplado la 
Dipu te Beca para este año. 
 

 
Vicente Pérez contesta que en principi no hi 
ha res pensat i fins que el Pla general no 
estiga més avançat, i aqueix sòl estiga 
requalificat com a sòl industrial, el Govern 
que estiga aleshores ja decidirà que s’hi fa. 
 
Manuel Moreno pregunta si s'ha contestat 
l'escrit que van fer els veïns que pateixen les 
molèsties del pàrquing de la setmana taurina, 
i si es té prevista alguna solució. 
 
 
 
Vicente Pérez contesta que des del 
Departament d'Urbanisme i Infraestructura 
es faran determinades proves, regar aqueixa 
part del pàrquing amb aigua a veure si amb 
un aigualeig s'aconsegueix que no s'alce 
pols i si no és efectiu es prendran altres 
mesures per veure quin cost tindria asfaltar-
lo, que són molts diners. 
 
Manuel Moreno pregunta si s'ha fet una 
estimació d'aqueixos diners. 
 
Vicente Pérez contesta que sense fer el 
càlcul de l'aparellador, i tot el que comporta 
fer un projecte, parlem de 25.000,00 € a 
30.000,00 €. 
 
Manuel Moreno comenta que al carrer del 
Mestre Serrano, just al final, falta el senyal 
de direcció prohibida i sol·licita que es torne 
a posar. 
 
Cristina Civera pren nota. 
 
Manuel Moreno pregunta com afectarà la 
crisi econòmica i la COVID-19 al 
funcionament de l’escoleta municipal, si hi ha 
una previsió, si la ràtio de xiquets és la 
mateixa, professores, etc. 
 
Agustín Muedra contesta que no se sap com 
afectarà. 
 
Manuel Moreno insisteix si hi ha una cosa 
prevista. 
 
Agustín Muedra respon que no tenen 
instruccions per al començament del pròxim 
curs. 
 
Manuel Moreno pregunta si hi ha el 
programa La Dipu et Beca. 
 
Cristina Civera contesta que no, en els 
pressupostos que va aprovar la Diputació al 
final d'any, ja no es contemplat La Dipu et 
Beca per a enguany. 
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D. Manuel Moreno pregunta si el 
ayuntamiento tiene previsto hacer algo 
alternativo a esas becas. 
 
Dña. Cristina Civera contesta que ahora no, 
pero en un principio si que se habló de llevar 
a cabo Museros te beca, en las mismas 
condiciones que lo hacia la Diputación, pero 
dada la situación del COVID-19, el dinero se 
ha destinado a otras partidas. Si en el año 
2021, la Diputación sigue sin prestar estas 
becas, se estudiará la manera de prestar 
estas becas desde el ayuntamiento a los 
estudiantes de Museros.   
 
D. Manuel Moreno pregunta si se cumple lo 
que está previsto en el catálogo de puestos 
de trabajo para los funcionarios. 
 
Dña. Cristina Civera contesta que la RPT se 
aprobó en el 2006, siendo alcalde D. Jose Mª 
Aznar, no se ha actualizado y está 
desfasada, somos un ayuntamiento pequeño 
y sabes que todos los empleados públicos 
tanto laborales como funcionarios siempre 
han colaborado y hacen tareas que no están 
reflejadas exactamente dentro de su ficha de 
la RPT. 
 
D. Manuel Moreno pregunta cuando dinero 
ha recibido el ayuntamiento de la 
bonificación que ha hecho la Cooperativa 
Eléctrica a todos sus socios. 
 
Dña. Cristina Civera pregunta si se refiere a 
la facturación de los edificios municipales 
que se tienen en la cooperativa. 
 
D. Manuel Moreno puntualiza que la 
cooperativa ha hecho una bonificación a 
todos sus socios y han devuelto unas 
cantidades. 
 
Dña. Cristina Civera contesta que no tienen 
constancia de que el ayuntamiento haya 
recibido esas cantidades, lo consultará con 
tesorería. 
 
D. Manuel Moreno quiere dar el pésame a 
las familias de las dos personas que han 
fallecido por el COVID-19 en Museros. 
 
Toma la palabra D. Victor Xercavins i 
Garcia, portavoz de Compromís, pregunta 
que a partir de ahora como será la 
ordinalidad de las sesiones plenarias. 
 
Dña. Cristina Civera contesta que su 
propuesta seria hacer otro a últimos de julio, 
antes del periodo vacacional y después 
luego en lugar de últimos de septiembre, 
convocar el primer jueves de octubre como 

Manuel Moreno pregunta si l'Ajuntament ha 
previst fer alguna alternativa a aqueixes 
beques. 
 
Cristina Civera contesta que ara no; però en 
un principi, sí es va parlar de portar a terme 
Museros et beca, amb les mateixes 
condicions que en el projecte de la Diputació, 
però vista la situació de la COVID-19, els 
diners s'han destinat a unes altres partides. 
Si l'any 2021, la Diputació continua sense 
donar aquestes beques, s'estudiarà la 
manera de donar aquestes beques als 
estudiants de Museros des de l'Ajuntament.  
 
Manuel Moreno pregunta si es compleix el 
que està previst en el catàleg de llocs de 
treball per als funcionaris. 
 
Cristina Civera contesta que la RPT es va 
aprovar el 2006, quan era alcalde  Jose M. 
Aznar, no s'ha actualitzat i està desfasada, 
som un Ajuntament xicotet i saps que tots els 
empleats públics tan laborals com funcionaris 
sempre han col·laborat i fan tasques que no 
estan reflectides exactament dins de la seua 
fitxa de la RPT. 
 
 
Manuel Moreno pregunta quants diners ha 
rebut l'Ajuntament de la bonificació que ha 
fet la Cooperativa Eléctrica a tots els seus 
socis. 
 
Cristina Civera pregunta si es refereix a la 
facturació dels edificis municipals que es 
tenen en la cooperativa. 
 
Manuel Moreno puntualitza que la 
cooperativa ha fet una bonificació a tots els 
seus socis i ha retornat unes quantitats. 
 
 
Cristina Civera contesta que no tenen 
constància que l'Ajuntament haja rebut 
aqueixes quantitats, ho consultarà amb 
tresoreria. 
 
Manuel Moreno vol donar el condol a les 
famílies de les dues persones que han mort 
per la COVID-19 a Museros. 
 
Pren la paraula Víctor Xercavins i Garcia, 
portaveu de Compromís, i pregunta que a 
partir d'ara com serà l’ordre de les sessions 
plenàries. 
 
Cristina Civera contesta que la seua 
proposta seriosa és fer-ne un altre a últims 
de juliol, abans del període vacacional i 
després en lloc de finals de setembre, 
convocar el primer dijous d'octubre com C
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estaba previsto y aprobado en el pleno de 
constitución y ya seguir la pauta de cada 
primer jueves de cada dos meses. 
 
D. Victor Xercavins comenta que les han 
llegado algunas quejas de la Casa de 
Cultura sobre la gestión del aula con parquet 
de pilates y yoga, pregunta si para el próximo 
curso se tendrá en cuenta, la gestión de 
horarios o limitar el número de matrículas.  
 
D. Agustín Muedra contesta que estas 
actividades pilates y yoga, de cara al próximo 
curso se está valorando de incorporarlas al 
área de deportes y cambiar su ubicación. Si 
al final se siguen haciendo en la Casa de 
Cultura se buscará la manera a de hacer 
turnos alternativos y se pudieran hacer en la 
mejor de las aulas de la Casa de Cultura. 
 
D. Victor Xercavins le pregunta a Sonia que 
en el incremento de presupuesto en el área 
de cultura habla mucho de hacer teatro, 
teatro de calle, ellos en la anterior legislatura 
en la medida de lo posible ya potenciaron el 
teatro de calle con muchos espectáculos 
como Maduixa Teatre, etc. No estaba 
olvidado, se hacía lo que se podía y se hizo 
más que en otras legislaturas que no se 
hacían ese tipo de actividades. 
 
D. Victor Xercavins le pregunta a D. Agustín 
Muedra sobre el modelo de gestión de la 
Escola d’estiu que se llevará a cabo en 
próximos años. 
 
D. Agustín Muedra responde que está 
valorando otros modelos de gestión, valora lo 
que se ha hecho en años anteriores de 
ofrecer este servicio con las características y 
el precio que se ofrecía, pero está valorando 
otras opciones para mejorar la calidad del 
servicio y mirando la parte económica que es 
muy importante, con precios asequibles a las 
familias. 
 
D. Victor Xercavins comenta que ahora se 
reabrirán parte de los espacios municipales, 
como el trinquet y el frontón, para el resto 
hay alguna previsión, ya se ha comentado 
que la piscina este año no se abrirá, pero 
para otros espacios del polideportivo como 
para el parque de las pistas de padel del 
Xandala, se sabe algo. 
D. Agustín Muedra contesta que el resto de 
las instalaciones del polideportivo, como en 
principio están destinadas a deportes 
colectivos, no se observaba para la fase en 
la que estamos y no está prevista la 
apertura. A medida que se vayan 
flexibilizando las medidas y vayamos 
pasando de fase, se abrirán las instalaciones 

estava previst i aprovat en el ple de 
constitució i ja seguir la pauta de cada primer 
dijous de cada dos mesos. 
 
Víctor Xercavins comenta que els han arribat 
algunes queixes de la Casa de Cultura sobre 
la gestió de l'aula amb parquet de pilates i 
ioga, pregunta si per al pròxim curs es tindrà 
en compte, la gestió d'horaris o limitar el 
nombre de matrícules.  
 
Agustín Muedra contesta que de les activitats 
de pilates i ioga, que es valora si incorporar-
les a l’Àrea d’Esports i que canvien la seua 
ubicació. Si al final es continuen fent a la 
Casa de Cultura, s’intentaran fer torns 
alternatius i que es pogueren fer millor que 
en les aules de la Casa de Cultura. 
 
 
Víctor Xercavins pregunta a Sonia que en 
l'increment de pressupost en l'Àrea de 
Cultura parla molt de fer teatre, teatre de 
carrer, ells en l'anterior legislatura, en la 
mesura que va ser possible, van potenciar el 
teatre de carrer amb molts espectacles com 
Maduixa Teatre, etc. No estava oblidat, es 
feia el que es podia i es va fer més que en 
altres legislatures que no es feien aqueix 
tipus d'activitats. 
 
Víctor Xercavins pregunta a Agustín Muedra 
sobre el model de gestió de la Escola d’Estiu 
que es portarà a terme en els pròxims anys. 
 
 
Agustín Muedra respon que està valorant 
altres models de gestió, valora el que s'ha fet 
en anys anteriors quan s’ha oferit aquest 
servei i les característiques i el preu que 
s'oferia, però valora, també, altres opcions 
per a millorar la qualitat del servei i estudiar 
la part econòmica que és molt important, 
amb preus assequibles a les famílies. 
 
 
Víctor Xercavins comenta que ara es 
reobriran part dels espais municipals, com el 
trinquet i el frontó, per a la resta hi ha alguna 
previsió, ja s'ha comentat que la piscina 
enguany no s'obrirà, però per a altres espais 
del poliesportiu com per al parc de les pistes 
de pàdel del Xandala, se sap alguna cosa? 
  
Agustín Muedra contesta que la resta de les 
instal·lacions del poliesportiu, com en principi 
estan destinades a esports col·lectius, no 
s'observava per a la fase en la qual estem i 
no està prevista l'obertura. A mesura que es 
flexibilitzen les mesures i passem de fase, 
s'obriran les instal·lacions i en quines 
condicions. Pel que fa a les pistes de pàdel i C
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y en que condiciones. Respecto a las pistas 
de pádel y de tenis, Oscar Boix abrirá su 
actividad a partir de que se puedan abrir las 
instalaciones deportivas al aire libre, ha 
iniciado sus clases parcialmente. 
 
Dña. Cristina Civera puntualiza que las 
instalaciones del parque oval, dado que son 
campo de futbito/ básquet, hasta que no se 
puedan abrir las instalaciones en las mismas 
condiciones que las del polideportivo, ya que 
son de la misma modalidad. 
 
D. Victor Xercavins vuelve a preguntar si las 
clases de tenis y pádel ya se han iniciado 
parcialmente. 
 
Dña. Cristina Civera contesta que desde la 
fase 1 todo deportista profesional, semi y 
federado, ya podía utilizar este tipo de 
instalaciones deportivas.  
El ayuntamiento tiene la concesión del 
espacio y el terreno, pero la actividad es algo 
privado a la empresa Boix Team. 
 
D. Victor Xercavins comenta que el 30 de 
marzo se envió a casa con permiso retribuido 
y recuperable a una serie de trabajadores del 
ayuntamiento, el día 7 abril hay un decreto 
en el que revoca esa situación para las 
trabajadoras de la Escoleta Municipal, la 
concejalía se vio obligada a dar marcha 
atrás, pregunta si fue así. 
 
Dña. Cristina Civera contesta que no fue dar 
marcha atrás, el día 30 de marzo cuando la 
técnica de personal hace la consulta a la 
inspección de trabajo, le dicen que es 
competencia municipal la reorganización del 
personal y el día 7 de abril, el inspector llama 
diciendo que estas trabajadoras no pueden 
estar en el permiso retribuido, dado que tiene 
que continuar la actividad escolar. 
 
D. Victor Xercavins comenta que antes se ha 
dicho algo sobre el tema de ampliación de 
las terrazas a los bares, la voluntad del 
ayuntamiento a favorecer estos 
establecimientos con el consentimiento de 
los vecinos. Comenta un caso de un bar que 
a pesar de haber sitio de sobra no se les 
autorizó la terraza. 
 
Dña. Cristina Civera contesta que hay 
diferentes casos, hay uno exactamente que 
en la esquina comienza una zona peatonal 
desde hace unos años, cuando solicitó 
ampliación de terraza que no tiene cubierta 
con estructura, el técnico competente dijo 
que no era posible dado que era una zona 
de paso, había una calle peatonal y no era 
viable la ampliación. El ayuntamiento ha 

de tennis, Óscar Boix obrirà la seua activitat 
a partir del moment que s’obriguen les 
instal·lacions esportives a l'aire lliure, ha 
iniciat les seues classes parcialment. 
 
 
Cristina Civera puntualitza que les 
instal·lacions del parc oval, atés que són 
camp de futbet i bàsquet, fins que no 
s’obriguen les instal·lacions en les mateixes 
condicions que les del poliesportiu, ja que 
són de la mateixa modalitat. 
 
Víctor Xercavins torna a preguntar si les 
classes de tennis i pàdel ja s'han iniciat 
parcialment. 
 
Cristina Civera contesta que des de la fase 1 
tot esportista professional, semiprofessional i 
federat, ja podia utilitzar aquest tipus 
d'instal·lacions esportives.  
L'Ajuntament té la concessió de l'espai i del 
terreny, però l'activitat és una qüestió privada 
de l’empresa Boix Team. 
 
Víctor Xercavins comenta que el 30 de març 
es van enviar a casa, amb permís retribuït i 
recuperable, una sèrie de treballadors de 
l'Ajuntament, el dia 7 abril hi ha un decret en 
el qual revoca aqueixa situació per a les 
treballadores de l’escoleta municipal, la 
Regidoria es va veure obligada a fer marxa 
enrere, pregunta si va ser així. 
 
Cristina Civera contesta que no va ser fer 
marxa enrere, el dia 30 de març quan la 
tècnica de personal fa la consulta a la 
inspecció de treball, li diuen que és 
competència municipal la reorganització del 
personal i, el dia 7 d'abril, l'inspector telefona 
i diu que aquestes treballadores no poden 
estar de permís retribuït, atés que ha de 
continuar l'activitat escolar. 
 
Víctor Xercavins comenta que abans s'ha dit 
alguna cosa sobre el tema d'ampliació de les 
terrasses dels bars, la voluntat de 
l'Ajuntament a afavorir aquests establiments 
amb el consentiment dels veïns. Comenta un 
cas d'un bar que a pesar haver-hi lloc 
suficient no se'ls va autoritzar la terrassa. 
 
 
Cristina Civera contesta que hi ha diferents 
casos, n’hi ha un exactament que a la 
cantonada comença una zona per als 
vianants des de fa uns anys, quan va 
sol·licitar l’ampliació de terrassa que no té 
coberta amb estructura, el tècnic competent 
va dir que no era possible atés que era una 
zona de pas, i que hi havia un carrer per als 
vianants i no era viable l'ampliació. C
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puesto facilidad y en algunos casos ha 
permitido se desdoblará hasta el doble de la 
terraza y se ha intentado ser justo con todos 
los bares del pueblo, no por tener una zona 
peatonal puedes poner más mesas y otro bar 
no lo pueda hacer por su ubicación. 
 
D. Victor Xercavins comenta que en febrero 
se conoció el Plan de Inversiones de la 
Diputación y se ha comentado que el cambio 
del césped del polideportivo se haría con ese 
dinero, sería una de las inversiones dentro 
de ese plan. Pregunta si tienen otras 
inversiones previstas con ese dinero. 
 
Dña. Cristina Civera contesta que por parte 
del equipo de gobierno se tiene una lista que 
ya supera la cantidad otorgada para ese 
plan, pero todavía no se ha concretado 
exactamente lo que hará porque están a la 
espera del a valoración de algunas 
inversiones, dentro de los 680.000,00 €, hay 
una parte, que si no recuerda mal es un 20% 
que se tienen que destinar a inversiones 
sostenibles. Hay un compromiso que 
independientemente de la cantidad 
económica que nos otorgaran, el cambio del 
césped del polideportivo era prioritario. 
Cuando se tengan el resto de las inversiones 
ya se informará de las que se van a realizar. 
 
D. Victor Xercavins pregunta que, en el 
anexo del impacto de beneficios fiscales del 
presupuesto, aparece la energía solar con un 
impacto 0, es porque hay 0 peticiones, 
porque hay peticiones y no cumplen los 
requisitos. 
 
Dña. Cristina Civera contesta que el 
beneficio fiscal es para el 2021. 
 
D. Victor Xercavins dice que, por tanto, con 
la normativa que tenemos anterior, las 
personas que lo han presentado han sido 0. 
Comenta que se hizo bien haciendo la 
modificación y pide que se publicite más. 
 
D. Vicente Pérez comenta que sí que se 
están presentando solicitudes, pero la 
tramitación es mucho más lenta, tiene que 
haber un informe del técnico diciendo que 
cumple la normativa, se le da la licencia y 
luego ya pasa a tesorería para que se 
aplique. 
 
D. Victor Xercavins comenta que la recogida 
de basura puerta a puerta es una realidad 
que normativa obligará en un futuro próximo, 
pregunta si se ha pensado un plan municipal 
de residuos o se hará en coordinación con la 
Mancomunitat. 
 

L'Ajuntament ha  facilitat i en alguns casos 
ha permés que s’ampliara fins al doble de la 
terrassa i s'ha intentat ser justs amb tots els 
bars del poble, no per tindre una zona per als 
vianants pots posar més taules i un altre bar 
no ho pot fer per la seua ubicació. 
 
Víctor Xercavins comenta que pel febrer es 
va conéixer el Pla d'inversions de la 
Diputació i s'ha comentat que el canvi de la 
gespa del poliesportiu es faria amb aqueixos 
diners, seria una de les inversions dins 
d'aqueix pla. Pregunta si tenen altres 
inversions previstes amb aqueixos diners. 
 
Cristina Civera contesta que per part de 
l'Equip de Govern té una llista que ja supera 
la quantitat atorgada per a aqueix pla, però 
encara no s'ha concretat exactament el que 
farà perquè esperen la valoració d'algunes 
inversions, dins dels 680.000,00 €, hi ha una 
part, que si no recorda malament, és un 20 
% que s'han de destinar a inversions 
sostenibles. Hi ha un compromís que, 
independentment de la quantitat econòmica 
que ens atorgaren, el canvi de la gespa del 
poliesportiu era prioritari. Quan es tinguen la 
resta de les inversions ja s'informarà de les 
que es realitzaran. 
 
 
Víctor Xercavins pregunta que, en l'annex de 
l'impacte de beneficis fiscals del pressupost, 
apareix l'energia solar amb un impacte 0, és 
perquè hi ha 0 peticions, ja que hi ha 
peticions i no compleixen els requisits. 
 
 
Cristina Civera contesta que el benefici fiscal 
és per al 2021. 
 
Víctor Xercavins diu que, per tant, amb 
l’anterior normativa que tenim, les persones 
que ho han presentat han sigut 0. Comenta 
que es va fer bé en fer la modificació i 
demana que es publicite més. 
 
Vicente Pérez comenta que sí que es 
presenten sol·licituds, però la tramitació és 
molt més lenta, ha d'haver-hi un informe del 
tècnic que diga que compleix la normativa, 
que se li dona la llicència i després ja passa 
a tresoreria perquè s'aplique. 
 
 
Víctor Xercavins comenta que la recollida de 
fem porta a porta és una realitat que la 
normativa obligarà en un futur pròxim, 
pregunta si s'ha pensat un pla municipal de 
residus o es farà en coordinació amb la 
Mancomunitat. 
 C
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Dña. Cristina Civera contesta que se hará en 
coordinación con la Mancomunitat, el pliego 
de recogida de basura de la Mancomunitat 
continua igual que cuando se terminó la 
anterior legislatura, se contrató a una 
empresa para hacer un estudio, se tuvieron 
varias reuniones, pero sigue igual. 
 
D. Victor Xercavins comenta que ya lo ha 
pedido en varias ocasiones y es que les 
envíen la documentación y la información de 
la Mancomunitat. 
 
Dña. Cristina Civera contesta que tiene razón 
y pide disculpas por no haberla podido enviar 
y se compromete a enviarla a todos los 
portavoces. 
 
D. Victor Xercavins comenta que el convenio 
con Ferrocarrils de la Generalitat, se ha 
terminado y por tanto los abonos de metro 
para estudiantes con un precio reducido. 
 
Dña. Cristina Civera contesta que para el 
curso 2020-2021 era complicado hacer unas 
bases, ver los criterios, se contactó con otros 
ayuntamientos que las habían concedido y 
se está estudiando a ver cuáles son de mejor 
aplicación, por la situación sobrevenida no se 
ha podido decidir por ninguna y esas 
partidas se han redistribuido. 
 
D. Victor Xercavins comenta el tema del 
asesor jurídico y comenta que se pasará por 
el ayuntamiento para que tanto alcaldía 
como secretaria le informen de lo que ha 
pasado. Comenta que no entiende como su 
puesto lo puede ocupar un TAG, ya que el 
asesor era especialista en temas 
urbanísticos, como puede ser que las 
mismas tareas que hacía el asesor las pueda 
hacer el TAG. 
 
D. Vicente Pérez contesta que las funciones 
que hacia el asesor urbanista era informar 
los expedientes en la parte jurídica y además 
representaba al ayuntamiento en los 
contenciosos 
 
Toma la palabra D. Tomás Piqueras, 
portavoz del grupo Ciudadanos, comenta 
que lo primero que quiere es dar las gracias 
a todas las personas que han estado 
trabajando en medio de esta pandemia para 
que no nos falte de nada, policías, Centro de 
Salud, todos en general. 
 
Quiere hacer una pregunta y es que el día 8 
de marzo se envió una moción del Dia 
Internacional de la Mujer para adherirse a 
ella y no se ha presentado en este pleno, y le 
gustaría saber los motivos de no 

Cristina Civera contesta que es farà en 
coordinació amb la Mancomunitat, el plec de 
recollida de fem de la Mancomunitat continua 
igual que quan es va acabar l'anterior 
legislatura, es va contractar a una empresa 
per a fer un estudi, es van tindre diverses 
reunions, però segueix igual. 
 
Víctor Xercavins comenta que ja ha demanat 
en diverses ocasions que els envien la 
documentació i la informació de la 
Mancomunitat. 
 
Cristina Civera contesta que té raó i demana 
disculpes per no haver-la enviat i es 
compromet a enviar-la a tots els portaveus. 
 
 
Víctor Xercavins comenta que el conveni 
amb Ferrocarrils de la Generalitat, s'ha 
acabat i, per tant, els abonaments de metro 
per a estudiants amb un preu reduït. 
 
Cristina Civera contesta que per al curs 
2020-2021 era complicat fer unes bases, i en 
veure els criteris, es va contactar amb altres 
ajuntaments que les havien concedides i, 
ara, s’estudia quines són de millor aplicació, 
però per la situació sobrevinguda no s'ha 
decidit per cap i aqueixes partides s'han 
redistribuït. 
 
Víctor Xercavins comenta el tema de 
l'assessor jurídic i comenta que es passarà 
per l'Ajuntament perquè tant alcaldia com 
secretaria li informen del que ha passat. 
Comenta que no entén com el seu lloc el pot 
ocupar un TAG, ja que l'assessor era 
especialista en temes urbanístics, com pot 
ser que les mateixes tasques que feia 
l'assessor les puga fer el TAG? 
 
 
Vicente Pérez contesta que les funcions que 
de l'assessor urbanístic era informar els 
expedients en la part jurídica i, a més, 
representava l'Ajuntament en els 
contenciosos 
 
Pren la paraula  Tomás Piqueras, portaveu 
del grup Ciudadanos, comenta que el primer 
que vol és donar les gràcies a totes les 
persones que han treballat durant la 
pandèmia perquè no ens falte de res, a 
policies, al Centre de Salut, a tots en general. 
 
 
Vol fer una pregunta i és que el dia 8 de 
març es va enviar una moció del Dia 
Internacional de la Dona per a adherir-se a 
aquesta i no s'ha presentat en aquest ple, i li 
agradaria saber els motius pels quals no s’ha C
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presentarse. 
 
Dña. Cristina Civera contesta que se le ha 
olvidado incluirla en el orden del día dadas 
las fechas en las que estábamos. 
 
D. Tomás Piqueras comenta que se mandó 
una moción de las ganaderías, que se retiró 
porque estaba solucionado, y pregunta como 
está el tema de ganaderías de reses bravas 
en la Comunidad Valenciana. 
 
Dña. Cristina Civera contesta que habló con 
D. Vicente Nogueroles, presidente de la 
Federación de Peñas de la Comunidad 
Valenciana y este tema después de lo que 
ha pasado con la Conselleria competente, 
intervino el presidente de la Generalitat y 
este tipo de ayudas se van a tramitar en las 
tres provincias a través de las diferentes 
Diputaciones. 
 
D. Tomas Piqueras comenta que en la 
partida Piteretes hay un gran foso, en el 
antiguo vertedero, que está vallado, y le han 
enviado unas fotos y una pregunta de si se 
están volviendo a tirar escombros o no. 
 
Dña. Cristina Civera contesta que ese 
vertedero desde hace años no tiene ningún 
tipo de actividad porque se clausuró y no 
tenía constancia que allí se estaba tirando 
nada. 
 
D. Vicente Pérez puntualiza que se trata de 
un campo particular que se les dio permiso 
desde el ayuntamiento para retirar la tierra, 
pero luego lo tenían que reponer y que se 
solicitó al dueño que repusiera la tierra y ha 
estado durante muchos años sin hacerlo. 
 
Dña. Beatriz Sánchez comenta que el campo 
está a nombre de una empresa y antes de 
decretarse el estado de alarma se contactó 
con ellos e iban a reponer los inertes a su 
sitio. 
 
D. Tomás Piqueras, comenta que en el 
camino al cementerio hay unos montones de 
asfalto de cuando arreglaron las carreteras y 
pregunta si está pensado quitarlo de ahí. 
 
Dña. Cristina contesta que eso es municipal, 
que se pone allí y se amontona y cuando se 
precisa para arreglar algo se coge de allí 
porque es reutilizable. Aprovecha para decir 
que se ha limpiado el solar adjunto al 
cementerio. 
 
D. Tomás Piqueras pregunta que los 
monitores de la Casa de Cultura que tenían 
contrato desde octubre a junio, que pasa 

presentat. 
 
Cristina Civera contesta que se li ha oblidat 
incloure-la en l'ordre del dia vistes les dates 
en les quals estàvem. 
 
Tomás Piqueras comenta que es va enviar 
una moció de les ramaderies, que es va 
retirar perquè estava solucionat, i pregunta 
com està el tema de ramaderies de caps de 
bestiar braus a la Comunitat Valenciana. 
 
Cristina Civera contesta que va parlar amb  
Vicente Nogueroles, president de la 
Federació de Penyes de la Comunitat 
Valenciana, i aquest tema després del que 
ha passat amb la Conselleria competent, va 
intervindre el president de la Generalitat i 
aquest tipus d'ajudes es tramitaran en les 
tres províncies mitjançant les diferents 
diputacions. 
 
Tomás Piqueras comenta que en la partida 
Piteretes hi ha una gran fossa, en l'antic 
abocador, que està tancat, que li han enviat 
unes fotos i pregunta si hi tiren enderrocs o 
no. 
 
Cristina Civera contesta que aqueix 
abocador, des de fa anys, no té cap tipus 
d'activitat perquè es va clausurar i no tenia 
constància que s’hi tirara res. 
 
 
Vicente Pérez puntualitza que es tracta d'un 
camp particular i que els van donar permís 
des de l'Ajuntament per a retirar la terra, però 
després l'havien de reposar i que es va 
sol·licitar, a l'amo, que reposara la terra, però 
que ha estat durant molts anys sense fer-ho. 
 
Beatriz Sánchez comenta que el camp està a 
nom d'una empresa i abans de decretar-se 
l'estat d'alarma es va contactar amb ells i que 
reposarien els inerts al seu lloc. 
 
 
Tomás Piqueras comenta que al camí del 
cementeri hi ha uns munts d'asfalt de quan 
van reparar les carreteres i pregunta si està 
pensat llevar-los d’allí. 
 
Cristina contesta que això és municipal, que 
s’hi posa i s'amuntega i quan es necessari 
per a arreglar alguna cosa s'hi agafa perquè 
és reutilitzable. Aprofita per a dir que s'ha 
netejat el solar adjunt al cementeri. 
 
 
Tomás Piqueras pregunta que amb els 
monitors de la Casa de Cultura que tenien 
contracte des d'octubre a juny, que hi passa C
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ahora. 
 
Dña. Cristina Civera contesta que cesaron a 
31 de marzo por cese de la actividad. 
 
D. Tomás Piqueras le pregunta a Dña. 
Beatriz Sánchez que el día 1 entra a trabajar 
la brigada de los caminos. 
 
Dña. Cristina Civera puntualiza que el día 1 
no, que está previsto que empiecen a 
mediados de junio, esa selección la hace el 
SEPE. 
 
D. Tomás Piqueras comenta que la brigada 
ahora estará un poco mermada y tiene 
muchas que hacer, pero le gustaría que lo 
primero que hicieran, ya que el otro día en 
comisión que por el tema del COVID-19 
teníamos que ir haciendo sobre la marcha, 
pero se está haciendo mucho deporte, desde 
la rotonda del tanatorio hasta Mercadona 
que ya es Albalat, y han crecido matas hasta 
dentro del carril bici, y le gustaría que cuando 
se pueda se limpie, al igual que el parque 
que hay en la parte trasera de Emperador, 
que cree que es de Museros. 
 
Dña. Beatriz Sánchez contesta que hace dos 
plenos, también se comentó que el carril bici 
estaba para hacer y lo organizó con la 
brigada y se hizo, ahora como bien se ha 
dicho la situación de la brigada no es la 
misma y cuando entren los de la agraria lo 
limpiaran. 
 
D. Tomás Piqueras comenta que en la acera 
antes de llegar a Monzonis y Solana hay un 
gran socavón y es muy peligroso y ya lo dijo 
hace dos meses, pero sigue igual y se va 
haciendo más grande, ruega se arregle. 
 
Dña. Cristina Civera contesta que ya fue el 
encargado de la brigada. 
 
D. Tomás Piqueras comenta sobre el tema 
de las mascarillas, que en un principio se 
habían recibido, pregunta si van a venir más 
mascarillas un pedido de 800 y otro de 750 
de Delegación de Gobierno. 
 
Dña. Cristina Civera contesta que las 1.000 
unidades que llegaron eran de Delegación 
de Gobierno, fueron a recogerlas la policía y 
son para uso exclusivo de la policía y las 
otras que llegaron que son KN95 son 400 
unidades y 800 de las quirúrgicas que son 
las que están utilizando la brigada y 
trabajadores. 
 
D. Tomás Piqueras comenta que dentro de 
todas las ayudas que ha recibido el 

ara. 
 
Cristina Civera li contesta que van cessar el 
31 de març per finalització de l'activitat. 
 
Tomás Piqueras pregunta, a  Beatriz 
Sánchez, si el dia 1 entra a treballar la 
brigada dels camins. 
 
Cristina Civera puntualitza que el dia 1 no, 
que està previst que comencen a mitjan juny, 
aqueixa selecció la fa el SEPE. 
 
 
Tomás Piqueras comenta que la brigada ara 
estarà una poc minvada i té molt a  fer, però 
li agradaria que el primer que feren, ja que 
l'altre dia en comissió sobre tema de la 
COVID-19 es va dir que s’havia de fer sobre 
la marxa, que com es fa molt esport des de 
la rotonda del tanatori fins a Mercadona, que 
ja és Albalat, han crescut mates fins a dins 
del carril bici, i li agradaria que quan es puga 
es netege, i també, el parc que hi ha a la part 
posterior d'Emperador, que creu que és de 
Museros. 
 
 
Beatriz Sánchez contesta que fa dos plens, 
també es va comentar que el carril bici 
estava per a fer i el va organitzar amb la 
brigada i es va fer, i ara, com bé s'ha dit, la 
situació de la brigada no és la mateixa, quan 
entren els de l'agrària el netejaran. 
 
 
Tomás Piqueras comenta que a la vorera 
d’abans d'arribar a Monzonís i Solana hi ha 
un gran clot i és molt perillós i ja ho va dir fa 
dos mesos, però continua igual i cada 
vegada es fa més gran, prega que es repare. 
 
Cristina Civera contesta que ja va anar 
l'encarregat de la brigada. 
 
Tomás Piqueras comenta sobre el tema de 
les mascaretes, que ja s’havien rebut al 
principi i pregunta si vindran més mascaretes 
una comanda de 800 i un altra de 750 de 
Delegació de Govern. 
 
Cristina Civera contesta que les 1.000 unitats 
que van arribar eren de Delegació de 
Govern, la Policia Local les va recollir i són 
per a ús exclusiu de la Policia i de les altres 
unitats, van arribar 400 unitats de KN95, i 
800, de les quirúrgiques que són les que 
utilitzen la brigada i els treballadors. 
 
 
Tomás Piqueras comenta que dins de totes 
les ajudes que ha rebut l'Ajuntament, s'ha C
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ayuntamiento, se ha hablado del Fondo de 
Cooperación que ha mandado 273.000,00 € 
al ayuntamiento. 
 
Dña. Cristina Civera contesta que es la suma 
de 90.000,00 € que vienen dando 
habitualmente y el resto es de manera 
excepcional.  
 
 
 
 
Y no habiendo más asuntos que tratar, se 
levantó la sesión, todo lo cual yo, como 
secretaria, certifico y firmo, junto con la 
alcaldesa. 
 

 

 

 

Museros, con fecha al margen 
Documento firmado electrónicamente 
 

 

 

 

 

parlat del Fons de Cooperació que ha enviat 
273.000,00 € a l'Ajuntament. 
 
 
Cristina Civera contesta que és la suma de 
90.000,00 € que donen habitualment i la 
resta és de manera excepcional.  
 
 
 
 
 
En no haver-hi més temes a tractar, 
l’alcaldessa alça la sessió, i jo, com a 
secretària, estenc i certifique aquesta acta. 
 
 
 
 
 
 
 
Museros, amb data al marge 
Document firmat electrònicament 
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ANEXO I 
  
Plantilla de personal del ejercicio de 2020.  
 

Esc
.* 

Subescala Clase 
Nº 
plaza
s 

Denominación Grup
o 

CD Vacantes Observaciones 

HN Secretaría  1 Secretaria A1 30     

HN 
Intervención-
Tesorería  1 Interventor A1 30     

AG Gestión  1 
Técnico de 
Administración 
General 

A1 27 1   

AG Gestión  1 
Técnico de 
Gestión Tesorero A2 24 1  

1 Mejora de 
empleo 

AG Gestión  1 
Técnico de 
Gestión 
Económico 

A2 24 1 

1 Mejora de 
empleo 

AG Gestión  1 Técnico de 
Gestión Urbanista 

A2 24 1  

1 Mejora de 
empleo 

AG Administrativa  1 Administrativo C1 20 
1 (Promoción 
interna) 

1 Comisión de 
servicios 

AG Administrativa  1 Administrativo C1 20 

 1 
(estabilización 
de empleo 
temporal) 

1 Interino 

AG Auxiliar  3 
Auxiliar 
Administrativo C2 17     

AG Auxiliar  2 Auxiliar 
Administrativo C2 17 

1 
(estabilización 
de empleo 
temporal) 
1  

2 Interinos 

AE Servicios 
Especiales 

Policía 
Local 

1 Oficial Jefe 
Policía Local 

B 22  1 Adscripción 
provisional 

AE Servicios 
Especiales 

Policía 
Local 

1 Oficial Policía 
Local 

B 21 1  1 Mejora de 
empleo 

AE Servicios 
Especiales 

Policía 
Local 13 Agente Policía 

Local C1 20 5  1 Interino 

AE Servicios 
Especiales 

Policía 
Local y 
sus 
auxiliare
s 

2 Agente Policía 
Local 2ª Actividad 

C1 20     

AE Técnica Medio  1 Arquitecto 
Técnico 

A2 24  1 1 Interino 

AE Técnica Superior 1 Psicólogo A1 22     

AE Técnica Medio 1 
Técnico de 
Gestión  A2 24     

AE Técnica Medio 1 

Técnico de 
Promoción 
Cultural y 
Lingüística 

A2 24     

 
 
*HN= Habilitación Carácter Nacional 
AG= Administración General 
AE=Administración Especial 
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